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OCHMANN

Podawał się 
za członka 
Al-Kaidy. 
Mówił, że 
anuie atak

Ciężarówkę i maszyny 
skradzione w Niemczech 
odnaleziono u nas

' • Z ■ '

Nie wiedzieli, że zgubili dziecko.
Samotne na drodze znalazł je 
inny kierowca

Uratowali
! jelenia

- Sytuacja byia bardzo stresująca. Sied
miu chtopa miało co robić. Wszyscy potrak
towaliśmy to bardzo poważnie - w s p o m in a  
k s ią d z  P rz e m y s ła w  K u b ia k ,  p ro b o s z c z  p a 

r a f i i  ś w . J a n a  C h r z c ic ie la  w  B rz ó s tk o w ie ,  

k tó r y  je s t  m y ś l iw y m  w  k o le  n r  2 6  P o ls k ie g o  
Z w ią z k u  Ł o w ie c k ie g o  „ B o r s u k ”  w  Ż e rk o w ie .

C zy ta j na  ► s. 1 „W ie śc i z  las u ”

JARACZEWO

Z czego 
sfinansowano 
solary urzędników?

► s. 3

KOTLIN

Gmina musiata 
zapłacić ponad 
300 tys. zł 
odszkodowania 
przedsiębiorcy

i ► s. 9

NOWE MIASTO

Wioski nie potrzebują 
już żebrać

Razem  
od 70 lat

T a k ie  ju b i le u s z e ,  ja k  „ k a m ie n n e  g o d y ”  

z d a r z a ją  s ię  n ie z w y k le  rz a d k o .  W  z e s z ły m  

ty g o d n iu  o b c h o d z i l i  je  p a ń s tw o  R a ta jc z a 

k o w ie  z  J a ro c in a .
► s. 5m

ŻERKÓW

Otwarcie 
świętowali 
w garażu

r^Ko u
r w y t n i j i

i  P < ? ć. i

k u p o n y
r a b a t o w e

► s. 4 m
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Z referendum wszyscy wychodzą „poodzierani” NASZA SONDA

W yn ik i referendum  w  spra
wie odw o łan ia  burm istrza  i rady 
m iejskiej w  Jarocin ie  chyba nie 
satysfakcjonują nikogo, choć pew
nie Adam  Pawlicki i jego stronnicy 
m ogą od trąb ić  sukces. W  końcu 
pozosta li p rzy władzy.

Z  tego referendum  wszyscy 
wychodzą „poodzierani” . Kom itet 
referendalny, bo przegra ł swoją 
batalię z w ładzam i gminy. A dam  
Pawlicki i Z iem ia  Jarocińska, bo 
o s ta li się ty lk o  d z ię k i m arne j 
frekwencji, a nie na skutek zwy
cięstwa w  g losow aniu. Wreszcie 
wszyscy, w  tym  ja , którzy uznawali 
referendum za najbardziej dem o
kratyczny sposób wypow iadania  
zdania przez społeczeństwo. Usłyszeliśmy bowiem, że 
osiemdziesiąt procent upraw nionych do  g losowania 
m a gdzieś m ożliw ość w pływ ania  na po lityczną  rze
czywistość.

N a  pytanie, d laczego ludzie  nie chodzą g loso 
wać, nie m a prostej odpow iedzi. I  nie m am  zam iaru 
je j szukać. D o jrza łe  demokracje potrzebow ały k ilku  
stuleci, żeby dojść do  kilkudziesięcioproćentowej fre
kwencji wyborczej, W  Polsce prawdziw ie w olne g ło 
sowania m am y dop ie ro  od  ćwierć wieku. I może to 
jest najważniejsza przyczyna m arnego uczestnictwa?

PIOTR PIOTROWICZ
prezes Południowej Oficyny Wydawniczej

Osobiście jestem za wprowadze
n iem  obow iązkow ego ud z ia łu  
w  w yborach i referendach. Tak 
jes t w  w ie lu  krajach w  Europie 
i n ikom u z tego pow odu nie dzie
je  się krzywda. W tedy naprawdę 
dow iedzie libyśm y się, jak ie  p o 
parcie m ają rządzący Jarocinem.

K o m e n ta rze  g łó w n y c h  a k 
to ró w  sceny po lityczne j uzna- 
ję  za p rze jaw  to ta lnego  b raku 
z rozu m ie n ia  d la  kon ieczności 
budow an ia  w łaśc iw ych  re lac ji 
w jarocińskie j społeczności. Bry
luje w  tym  przewodniczący rady 
R a jm u nd  B anaszyński, stając 
się tym  sam ym  zw yk łym  apa
ratczykiem  party jnym . N iczym  

w  najgorszych czasach komuny. Zaw o łan ia  typu kto  
nie z nam i, ten przeciwko nam lub  oskarżania o  d w u li
cowość są przejawem jego arogancji i braku szacunku 
d la  lud z i m ających inne po g lą dy  Niestety, na fo rum  
in ternetow ym , zw olennicy referendum  zdają się nie 
ustępować panu Banaszyńskiemu w  zawodach, k to  
kogo bardziej zohydzi.

N a  dem okrację  nie w a rto  się obrażać, bo  ja k  
pokazuje h is to ria , także ta nasza loka lna, ci k tó rzy  
s ta ra li się ją  sponiew ierać, z regu ły  późn ie j p ro s ili 
o  litość.

jarocińska/̂
"  Zawsze tam, gdzie Ty

Czy boisz się zamachu terrorystycznego?

64r 1 % 30,4% 1 5,5%
TAK

Oddano 273 głosów

NIE NIE M AM  
ZDANIA

KOMENTARZE INTERNAUTÓW

Potrącił ją samochód, niestety przeżyta. 
Cierpi, ale nikt jej nie chce pomóc [WIDEO]
Abraham  L inco ln : W zeszłym roku w  miejscowości 

Gliniszcze Wielkie na Podlasiu ranny loś walczy! 

o życie przez 4 dni bo urzędnicy się zastanawiali, 

spierali i stosowali spychologię. Jeśli urzędnicy 

w  Jarocinie skąpią paru złotych na leczenie tego 

zwierzęcia to niech jakiś weterynarz pomoże saren

ce wystawi fakturę, a gazeta jarocińska ogłosi to. Na 

pewno znajda się ludzie co złożą się na spłacenie 

tych kosztów, sam przyjdę pierwszy coś wpłacić. 

Jak można patrzeć na cierpienie niewinnego zwie

rzaka!!!! Bądźmy ludźmi i nie zachowujmy sie gorzej 

niż zwierzęta!!!! Trzeba je j pomóc.

-------------; je cha łe m  ta m  w  sobotę i w idzia łem

tych cwaniaków na polowaniu. Otoczyli kawałek 

lasu, sarny nie m ia ły  szans. I niech m i n ik t nie

m ów i, że to  se lekcja, odstrza ł chorych zw ierząt 

itp. Kiedyś ludzie polowali, żeby przeżyć. Dzisiaj 

to  chora zabawa bogatych cwaniaków, którym 

m ordowanie spraw ia  przyjemność, 

e ko lo g : w iem  ze zaraz ktoś napiszę ze jestem  

sadystą  a lbo coś podobnego ale zadzwońcie po 

jakiegoś myśliwego niech ją  zastrzeli żeby nie 

c ie rp ia ła  a n ie wzywacie  w szystk ich  św ię tych 

a oni tylko  obiecu ją  i n ic nie rob ią, dlaczego? bo 

w  Polsce nie na żadnej ustaw y która by regulo

w a ła  tak ie  przypadki z dziką zw ierzyną zresztą 

z dom ową też nie .potrącisz psa to  za leczenie 

i tak będziesz m usia t zapłacić z w łasnej kieszeni, 

bo żaden weterynarz nie pomoże za friko

Zachowano oryginalną pisownię

2. Jarocin.
Dziś referendum gminne

4. Morderstwo. 
Nie żyje 35-latek

5. Wypadek. Tir leży 
na krajowej 11

1. Po referendum. 
Jarociniacy odwołali 
burmistrza i radę?

3. Potrącił ją samochód, niestety 
przeżyła. Cierpi, ale nikt jej nie 
chce pomóc [WIDEO]

Z A D O W O L O N Y  Z M O Ż L IW O Ś C I 

Z W O L N IE N IA

N a  o s ta tn im  p o s ie d z e n iu  p o w ia to w e j k o m is j i  b u d ż e tu  ra d n i 

o m a w ia l i  p ro je k t  u c h w a ły  d o ty c z ą c e j s ta w e k  za  u s u n ię c ie  p o ja z 

d u  z  d ro g i.  T e m a t m ia ł  im  p rz y b l iż y ć  i e w e n tu a ln e  w ą tp l iw o ś c i  

w y ja ś n ić  k ie r o w n ik  re fe ra tu  k o m u n ik a c j i  K a z im ie r z  P ie t ra s . 

W c z e ś n ie j je d n a k  u c z e s tn ic y  p o s ie d z e n ia  m ie l i  z a ją ć  s ię  p ro 

je k te m  p rz y s z ło ro c z n e g o  b u d ż e tu  p o w ia tu .  A le  n ie s p o d z ie w a n ie  

p o ja w i!  s ię  p o m y s ł,  a b y  z m ie n ić  k o le jn o ś ć  i p r o je k ty  u c h w a l  

o m ó w ić  n a  p o c z ą tk u .  -  To dobrze, bo być może zostanę wtedy 
zwolniony -  s tw ie r d z i ł  z  z a d o w o le n ie m  P ie tra s , c z y m  w y w o ła !  
s a lw ę  ś m ie c h u  p o z o s ta ły c h  u c z e s tn ik ó w  p o s ie d z e n ia .  (a n n )

S ZK O Ł A  N IE  P A D Ł A ,
M A  SIĘ D O B R ZE

P r o je k t  b u d ż e tu  g m in y  J a r o c in  n a  2 0 1 6  r o k  o m a w ia n o  

p o d c z a s  p o łą c z o n y c h  p o s ie d z e ń  k o m is j i  r a d y  m ie js k ie j .  N a  

je d n y m  z e  s p o tk a ń  n a  p y ta n ia  ra d n y c h  o d p o w ia d a ł  p ie rw s z y  

z a s tę p c a  b u r m is t r z a .  - Padta szkoła w Wilkowyi, więc może 
najpierw do tego się odniosę - z a c z ą ł W i to s ła w  G ib a s ie w ic z .  
Z d z iw i ło  to  R y s z a rd a  K o ło d z ie ja . * -  Szkoła w Wilkowyi nie 
padla, ma się dobrze -  s tw ie r d z i ł  z p rz e k ą s e m  r a d n y  P S L -u .

Z e s p ó ł S z k ó ł w  W i lk o w y i  o d  w r z e ś n ia  f u n k c jo n u je  ja k o  

p la c ó w k a  n ie p u b l ic z n a .  W ła d z e  m ia s ta  p o d k r e ś la ją ,  ż e  d o 

p r o w a d z i ło  to  d o  w z r o s tu  p o z io m u  n a u c z a n ia .

B IB L IO TE K A R K A  
W S P IN A Ł A B Y  SIĘ  
PO L IN C E  
D O  PR AC Y

N a  w s p ó ln y m  p o s ie d z e n iu  

k o m is j i  k o t l iń s k ie j  r a d y  B e a ta  

S k o w ro ń s k a  m ia ła  w ą tp l iw o ś c i ,  

c z y  je d n o s tc e  O S P  w  R a c e n d o -  

w ie  p o t r z e b n e  s ą  a ż  d w a  w o z y  

b o jo w e .  W ó j t  K o t l in a  M ir o s ła w  

P a te rc z y k  t łu m a c z y ł ,  ż e  b e z p ie 

c z e ń s tw o  m ie s z k a ń c ó w  je s t  d la  

n ie g o  n a jw a ż n ie js z e . -  Słuchajcie 
państwo, ja k  mamy nie zadbać? 
Czym? Takim rozklekotanym  
żuczkiem, nyską? Do 2 0 1 7  r. 
będziemy m ieli straż wygłaskaną. 
(...) Dopieszczamy nasze obiekty 
użyteczności publicznej.

- Pani Beato! Do dzisiaj mo
glibyśmy tych schodów w Sławo- 
szewie nie robić. Ja nie wiem, 
jakby pani funkcjonowała w  pra
cy? (W  l ip c u  2 0 1 4  r. z a k o ń c z o n o  
re m o n t ś w ie t l ic y  w  S ła w o s z e w ie . 

W  b u d y n k u  m ie ś c i s ię  f i l ia  b ib lio te k i 

p u b lic z n e j,  w  k tó re j p ra c u je  ra d n a  

B e a ta  S k o w ro ń s k a  -  p rz y p . re d .) .

- Po lince bym się wciągała
-  z a ż a r to w a ła  ra d n a .

- Jakby m i się jeszcze pra
cownik pokulał. (...), ale ja k  
pokuła m i się ktoś inny, to co? 
Odszkodowanie.

M O P S  - Z W Y G L Ą D U  C Z Y  Z C H A R A K TER U ?
K rz y s z to f S k ib a  -  w o k a l is ta  i a u to r  

t e k s tó w  g r u p y  r o c k o w e j  „ B ig  C y c ” , 

z  k tó rą  w y s tę p u je  o d  2 7  la t ,  p rz y je c h a ł 

n a  s p o tk a n ie  a u to r s k ie  d o  J a ro c in a .  

O d b y w a ło  s ię  o n o  w  n ie d z ie ln y  w ie 

c z ó r  w  S p ic h le r z u  P o ls k ie g o  R o c k a . 

O p o w ia d a ją c  o  h a p p e n in g a c h  m ó w i ł  

o  je d n y m ,  w  c z a s ie  k tó r e g o  k a ż d y  

m ia ł  ja k iś  e le m e n t  c z e rw o n y .  B y ła  to  

p a ro d ia  u ro c z y s to ś c i o rg a n iz o w a n y c h  

z  o k a z j i  r e w o lu c j i  p a ź d z ie r n ik o w e j .

- Zatrzymywać wszystkich czerwonych
- krzyczeli przez megafon milicjanci. 
Aresztowano wiele przypadkowych 
osób, które miały np. czerwony szalik 
czy czapkę. Na koniec nasz kolega 
malarz Władek Zaporowski wyszedł 
z trzema mopsami, które miały zawią
zane czerwone chustki. Nie wiem, czy 
państwo wiecie, jak  wygląda ta rasa? 
Mops wygląda tak, jakby się normalny 
pies zderzył z tirem. To jes t już pies - 
happening - o p o w ia d a ł a r ty s ta .  O s o b y  
z g ro m a d z o n e  w  s p ic h le rz u  b a rd z o  ro z 

b a w iła  ta  h is to r ia .  N ie k tó rz y  c h ic h o ta l i  

z n a c z ą c o . P ro w a d z ą c a  s p o tk a n ie  J u lia  

R z e p k a  s tw ie r d z i ła ,  ż e  m u s i  w y ja 

ś n ić  p rz y c z y n ę  te j  ż y w io ło w e j  ra d o ś c i.

- Zareagowaliśmy śmiechem, bo nasz 
w iceburm istrz ma ksywę „M ops". 
Ale on się nie gniewa - t ł u m a c z y 
ła .  S k ib a  z a c z ą ł  z g łę b ia ć  t e m a t .

- Ale on przypomina' mopsa? Czy jak?
-  d o p y t y w a ł .  J u l ia  R z e p k a  s tw ie r d z i 

ła ,  ż e  „ ju ż  n ie  b ę d z ie  w  to  w n ik a ła ” ,

a s a la  z a re a g o w a ła  d a ls z y m i s a lw a m i 

ś m ie c h u .  -  No, bo może to być a lu 
zja do charakteru, a nie do wyglą
du - k o n t y n u o w a ł  g o ś ć . -  Dzisiaj go 
tu ta j nie ma, ale też je s t zabawny 
-  p r ó b o w a ła  w y b r n ą ć  i z a k o ń c z y ć  te 

m a t  J u l ia  R z e p k a . -  A to pewnie do 
charakteru, bo mops je s t taki bar
dzo wesoły - o d p o w ie d z ia ł  s a m  s o b ie  
S k ib a .

KAŻDEG O  D N IA  

N O W E INFORM ACJE Z a w s z e  ta m .  g d z ie  T y

http://www.jarocinska.pl
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K ilka  tyg o dn i tem u p isa liśm y na 
łam ach „G aze ty  Ja roc ińsk ie j”  o d o 
finansow aniu , jak ie  o trzym a ła  gm ina 
Ja raczew o z U n i i  E u ro p e js k ie j na 
instalację zestawów fo tow olta icznych  
na budynkach użyteczności publicznej 
i domach mieszkańców. Jak in fo rm u ją  
nasi czyteln icy, w śród  osób p ryw a t
nych, które skorzystały z dotacji, zna
lazła  się g rupa  urzędn ików . - Z  tego, 
co na razie widać, to ogniwa po jaw iły  
się na nowo budowanym dom u w ój
ta Strugały, dom u skarbn iczki gm iny  
i  jeszcze u k ilku  innych osób związanych 
z urzędem gm iny i  ich rodzin - m ów i 
jeden z czyte ln ików , k tó rem u  nie p o 
doba się ta  sytuacja. O kazuje się, że 
z do finansow an ia  skorzysta ło  dw a
dzieścia osób, w  tym  czterech w yso
k ich  rangą urzędn ików : w ó jt D ariusz 
S trugała, sekretarz O lga  Kaczm arek, 
ska rbn ik  Z o f ia  Jankow ska o raz je j 
zastępczyni - Patrycja W ieruszewska- 
D ziergaczow . Ze znanych w  gm in ie  
osób dotac ję  w ykorzysta ła  także d y 
rektorka gm innej b ib lio tek i Katarzyna 
Roszak.

U rzędnik też  m ieszkaniec
W ó jt tłum aczy, że czasu na zna 

lezienie chętnych osób, k tó re  chcia- 
łyb y  za łożyć na sw oich budynkach  
fo tow o lta ikę , by ło  ba rdzo  m ało , więc 
u rząd  zaczą ł ich  szukać po  zn a jo 
m ych. - M ie liśm y bardzo k ró tk i okres 
na to, żeby wdrożyć ten pilotażowy p ro 
gram . On b y ł osta tn im  z poprzedniego 
rozdania środków unijnych. Musieliśmy 
szybko wykonać p ro je k t planistyczny  
i  stworzyć wnioski. M ie liśm y duży p ro 
blem z tym, żeby znaleźć ludzi, którzy 
będą chcieli w  to wejść - tłum aczy w ó jt 
D ariusz S trugała.

U rzędn icy  przekonują, że p rob le 
mem by ły  nie ty lko  krótk ie  te rm iny re-

Urzędnicy nikogo 
nie wykolegowali
1  C z y te ln icy : O g n iw a  p o ja w iły  się  n a  d o m u  w ó jta  i sk a rb n ic zk i. S e k re ta rz  g m in y : 
U rz ę d n ik  to  te ż  m ie sz k a n ie c .

8 0 0  tys. zł
DOFINANSOWANIA Z UNII EUROPEJSKIEJ OTRZYMAŁA GMINA JARACZEWO 
NA INSTALACJĘ ZESTAWÓW FOTOWOLTAICZNYCH NA BUDYNKACH 
UŻYTECZNOŚCI PUBLICZNEJ I DOMACH PRYWATNYCH

► INSTALACJE NA BUDYNKACH ► INSTALACJE NA BUDYNKACH
PRYWATNYCH UŻYTECZNOŚCI PUBLICZNEJ

Koszt instalacji zestawów 6 2 8 .3 1 0  z ł Koszt instalacji zestawów 3 8 5 .8 1 0  z ł

Dofinansowanie z PR0W 5 1 6 .2 0 0  z ł Dofinansowanie z PROW 2 8 2 .3 0 0  z ł

Udział własny - wpłaty pieniężne 1 1 2 .7 0 0  z ł Budżet gminy O z ł

Budżet gminy O z ł • -

alizac ji, ale także stosy dokum entów , 
k tó re  trzeba b y ło  na czas p rzyg o to 
wać. - D o każdego z tych dwudziestu 
ob iektów  p lu s  dziew ięciu budynków  
gminnych, trzeba było jeszcze wykonać 
pełną dokumentację techniczną. N ie 
k tó rym  może się wydawało, że czasu 
mieliśmy dużo, ale było wręcz odwrotnie 
- w yjaśn ia  sekretarz gm iny. - Kom uś

się m ogło wydawać, że dwa tygodnie 
na zrobienie pro jektu  to je s t dużo cza
su. M y m ie liśm y 14 d n i na zrobienie  
30  pro jektów , „u b ra n ie ”  ich jeszcze 
we wniosek i  pozałatw ianie wszystkich 
spraw. Dlatego to wszystko się tak szyb
ko toczyło - dodaje.

O lga  Kaczm arek wyjaśn ia , że po 
p rzygotow aniu  wszystkich dokum en
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tów , zosta ły  trzy  d n i na zebranie g ru 
py chętnych osób. - Po opracowaniu  
regulam inu naboru, k tó ry był widoczny 
na stronie internetowej gm iny od I I  do 
14 maja, m ie liśm y w łaśnie te trzy d n i 
na przyjmowanie zgłoszeń osób zainte
resowanych tym projektem  - tłum aczy 
urzędniczka.

S ekre ta rz  g m in y  za p e w n ia , że

u rzędn icy , p rz y jm u ją c  zg łoszen ia , 
k ierow ali się pewną niepisaną zasadą. 
Jaką? - W przypadku, gdyby wniosków  
faktycznie było więcej, wówczas te zło
żone przez urzędników przepadają, bo 
my byśmy ich nie złożyli. Więc to nie jes t 
tak, że kogoś - brzydko m ów iąc - „wy- 
kołegowaliśmy”, a sa m i weszliśmy w  to 
miejsce. Poza tym urzędnik mieszkający 
na terenie gm iny Jaraczewo je s t również 
je j  mieszkańcem - tłum aczy  sekretarz 
gm iny.

G dyby  się nie u d a ło  do trzym ać 
te rm inów , an i b u d yn k i należące do 
gm iny, a n i m ieszkańcy nie m ie lib y  
za ins ta low anych  zestaw ów  fo to w o l-  
ta icznyc ji. - To wszystko było tak p o 
stawione na głowie, że nie szło inaczej 
zrobić, ja k  tylko wziąć ludzi pewnych, 
którzy wniosą w kład  własny i  n ie wy
cofają się z pro jektu, ponieważ musie
liśm y ja k  najszybciej podpisać umowy 
przedwstępne - w yjaśn ia  w ó jt.

Są kolejn i chętni
Po z a k o ń c z e n iu  m o ż l iw o ś c i 

ap likow an ia  do  p ro jek tu , do  urzędu 
zg ło s iły  się ko le jne osoby, k tó re  by ły  
za in te resow ane d o fin an so w a n ie m .
- M iędzy innym i jedna  rodzina z Woj
ciechowa przyszła do nas i powiedziała, 
że nie w iedziała o tym projekcie, a też 
chętnie by skorzystała. W pisaliśmy ich 
na tzw. „ lis tę  dodatkow ą”  - m ów i D a 
riusz  S trugała.

C o  z m ieszkańcam i, k tó rz y  n ie  
z d ą ż y li w y s ta rto w a ć  w  p ro jekc ie?
- Powiedzieliśmy im : „Z łóżc ie  pism o,
że jesteście zainteresowani tak im  do
finansow aniem , bo w  nowym rozdaniu  
środków unijnych są zapisane programy 
na odnaw ialne źródła energii. ”  N a to 
miast, kiedy one będą dostępne, trudno  
m i je s t pow iedzieć - in fo rm u je  O lga  
Kaczm arek. (seb )

NOWE MIASTO

Dopiero po przyjeździe 
do domu zauważyli, 
że 5-letniej córki 
nie ma w aucie

► NOWE MIASTO

Podawał sio za członka 
Al-Kaidy. Mówił, że 
planuje atak na życie 
i zdrowie wielu osób

1  Ś p ią c e  d z ie c i p o z o s ta w ili  w  s a m o c h o d z ie . N a  ch w ilę  w esz li d o  ro d z in y . W rócili, 
w s ie d li d o  p o ja z d u  i o d je c h a li . D o p ie ro  w  d o m u  z o r ie n to w a li  się , że  w  a u c ie  n ie  
m a  5 -le tn ie j có rk i.

R o d z ic e '5 - le tn ie j d z ie w czyn k i 
z gm. Nowe M iasto  dużo zawdzięczają 
przypadkowem u kierowcy. W  niedzie
lę o  godz. 17.25 m ężczyzna je ch a ł 

d rogą  K ruczynek - Boguszyn. Jego 
uwagę zw róciła  idąca poboczem m ała  
dziewczynka. K ierowca zatrzym ał się. 
Przestraszone dziecko nieznajom em u 
pow iedz ia ło  swoje im ię  i ile m a lat. 
W  związku z tym  mężczyzna zadzw o
n i! na po lic ję  w  Środzie W ie lko p o l

skiej. Zaczeka! do m om entu przyjazdu 
funkcjonariuszy. - Kiedy p a tro l po lic ji 
dojechał, to okazało się, że na miejscu 
był ju ż  ojciec dziewczynki. Małżeństwo 
przyjechało do rodziny  w Boguszynie 
- m ów i m l. asp. E dyta  Kw ietniewska, 
rzecznik prasowy K om endy Pow ia to 
wej P o lic ji w  Środzie W ie lkopolskie j.

Przestraszony ojciec zeznał, że w  cza
sie p od róży  5-le tn ia  dziewczynka i je j 
3 -le tn i b ra t zasnęli w  aucie. Para nie 
chc ia ła  b u d z ić  dz iec i. Z o s ta w iła  je  
w  o tw a rty m  sam ochodz ie , a sam a 
poszła  z łożyć życzenia krew nej. Po 
ch w ili w ró c ili do  sam ochodu i po je 
cha li do  dom u . - Kiedy zajechali na 
miejsce, ojciec biorąc na ręce śpiącego 
syna zorientował się, że w  aucie nie ma  
dziewczynki - opow iada  po lic jantka.

N a  szczęście 5-la tce  n ic  się nie 
stało, dziecko nie by ło  wyziębione. Jej 
rodzice by li trzeźwi. - Ta historia niech 
będzie przestrogą dla innych rodziców, że 
a n i na chwilę nie pow inniśm y pozosta
wiać samych dzieci w  aucie. Zawsze ktoś 
z dorosfych pow inien z n im i pozostać, 
jeże li n ie chcemy ich budzić - apeluje

E dyta  Kwietniewska.
Przed pozostawianiem dzieci w  po

jazdach przestrzegają także strażacy. 
- W  czasie jakiegokolwiek zagrożenia, nie 
tylko pożarowego, dzieci są bezbronne. 
Nie są w  stanie właściwie zareagować. 
Samozapłony samochodów nie zdarza
ją  się zbyt często, ale i  takie zdarzenia 
też m ają miejsce i  zawsze m usim y być 
czujni - radzi asp. M a riu sz  Banaszak, 
rzecznik prasow y Państwowej Straży 
Pożarnej w  Ja roc in ie . P rzypom ina , 
że w  sam ochodach nie należy pozo 
stawiać zapalniczek, bo  wystarczy, że 
dziecko ją  naciśnie, a tap icerka auta 
pali się bardzo szybko. Niebezpieczne 
też może być samoczynne stoczenie 
się po jazdu  z górk i.

(e ra )

P roku ra tu ra  R ejonow a w  K a 
liszu  p row adz i ś ledztw o w  spra
w ie  fa łszyw ego  z a w ia d o m ie n ia  
o  „zda rzen iu , k tó re  zagraża życiu 
i z d ro w iu  w ie lu  osób” .

45-le tn i mężczyzna, znajdując 
się w  stanie znacznego upo jen ia  
a lkoho low ego , z a w ia d o m i! te le
fo n ic z n ie  d y s p o z y to ra  s z p ita la  
w  K a liszu  o  zdarzen iu  zagrażają
cym  bezpieczeństwu w ie lu  osób. 
Jarocin ianin m ów i! o planowanym  
a ta ku  n a  życ ie  i z d ro w ie  w ie lu  
osó b  p rz y  u życ iu  b ro n i pa lne j.
- P o in fo rm o w a ł też, że zw iązany  

je s t z o rgan izacją  terrorystyczną  
dz ia ła jącą na B lisk im  Wschodzie
- m ów i Janusz W alczak, zastęp
ca  P ro k u ra to ra  O k rę g o w e g o  
w  O s tro w ie  W lk p . P ro k u ra to r  
n ie p o tw ie rd z ił, w  ja k im  m ie jscu 
g roźby m ia łyb y  zostać z rea lizo 
wane. Tym czasem  na  sesji rady 
w  N o w y m  M ie śc ie  p o ja w iła  się 
in fo rm acja , jakoby  w  zw iązku z tą

sprawą m ia ł zostać przeszukany 
pa łac w  Szypłow ie. Ó soba, k tó ra  

przekazała w iadomość, nie chciała 
w ypow iadać  się do  prasy.

J a ro c in ia n in o w i pos taw io no  
z a rzu t, że n ie p o trze b n ie  p o s ta 
w ił w  stan a la rm o w y  m .in . p o li
cję. Funkc jona riusze  u s ta lili,  że 
stan zagrożen ia  nie is tn ia ł. Jed
nocześnie d o ko n a li ide n ty fikac ji 
i za trzym an ia  podejrzanego. Był 
on  wcześniej w ie lo k ro tn ie  karany 
m .in. za groźby, czynną napaść na 
funkcjonariusza publicznego oraz 
przestępstwa przeciw ko rodzin ie . 
O sta tn io  przebywał w  ośrodku dla 
bezdom nych.

M ężczyzna  zosta ł tym czaso
w o  aresztowany. C zyn  zarzucany 
o ska rżo n e m u  z a k w a lif ik o w a n o  
ja ko  przestępstw o z o rt. 224a ko 
deksu karnego (fa łszyw y a la rm ) 
zagrożone karą  od  6 m iesięcy do 
8 la t pozbaw ien ia  w o lnośc i.

(re d )

http://www.jarocinska.pl
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WIEŚCI
KRYMINALNE

1  P iije c łia l
0,68 promila alkoholu miał w organizmie 
Aleksander Z. z gm. Nowe Miasto. Nie
trzeźwego motorowerzystę zatrzymano 
18 listopada w Teresie. W  czasie kontroli 
okazało się, że pojazd nie miał obowiąz
kowego ubezpieczenia.

3  nieznany sprawca 
skradt biżuterię

Biżuteria zginęła z mieszkania na ul. Kasz
tanowej w Jarocinie. Rabuś otworzy! drzwi 
w nieustalony sposób. Policja otrzymała 
zgłoszenie 27 listopada po godz. 19.00.

3  Laweta wyparowała
Laweta padla łupem złodziei. Skradziono 
ją  z ul. Okrężnej w  Jarocinie w okresie 
od 25 do 28 listopada. Policja otrzymała 
zgłoszenie w sobotę około godz. 11.00.

3  Złodzieje odjechał BMW
9-letnie BM W  skradli nieznani sprawcy 
z posesji.w Golinie. Auto zniknęło w  nocy 
z wtorku na środę, w godz. 20.00-7.30. 
Policja otrzymała zgłoszenie o kradzieży 
25 listopada rano.

3  Koizje z mandatami
W  niedzielę o godz. 18.00 na ul. Poznań
skiej w Jarocinie zderzyły się trzy pojazdy. 
Kierujący hondą mieszkaniec powiatu 
gdańskiego nie zachował bezpiecznej od
ległości i uderzył w tył mercedesa, a ten 
zatrzymał się na skodzie.
Pól godziny później doszło do kolejnego 
zderzenia na krajowej „11”  w Kotlinie. 
Mieszkaniec powiatu krotoszyńskiego 
jadący oplem corsą wjechał w tył BMW. 
O godz. 19.07 policjanci identyczne zda
rzenie odnotowali w Wyszkach. Opel astra 
prowadzony przez mieszkańca gm. Jarocin 
wjechał w renault megane.
W  sobotę na ul. Wrocławskiej w Jarocinie 
kierujący fiatem mieszkaniec gminy Jaro
cin, cofając, doprowadził do zderzenia 
z mercedesem.
Tego samego dnia w Łuszczanowie na 
skrzyżowaniu z drogą na Kadziakjadąca 
renaultem, mieszkanka gm. Jarocin wje
chała w  tył volkswagena.
27 listopada na ul. Św. Ducha w Jarocinie 
mieszkanka gminy jadąca skodą fabią 
nie zachowała bezpiecznego odstępu 
od pojazdu jadącego i uderzyła w tył 
volkswagena transportera.
25 listopada w Woli Książęcej (gm. Ko
tlin) kierujący volkswagenem T5, wyko
nując nieprawidłowo manewr wymija
nia, doprowadził do zderzenia bocznego 
z renaultem masterem. Sprawca kolizji 
dostał mandat.
Trzy kolizje odnotowała policja we wtorek. 
Do pierwszego zdarzenia doszło na ul. 
Poznańskiej w Jarocinie - na wysokości 
restauracji Walcerek. Kiemjący dacią miesz
kaniec powiatu gostyńskiego nie zachował 
bezpiecznej odległości za pojazdem po
przedzającym i najechał na tył opla vectry. 
Kierujący mercedesem v ito  mieszka
niec powiatu krotoszyńskiego, jadąc 
w kierunku Krotoszyna, z nieustalonej 
przyczyny zjechał na lewy pas ruchu, 
doprowadzając do bocznego zderzenia 
z dwoma pojazdami: renaultem clio, 
którym kierowała mieszkanka powiatu 
krotoszyńskiego i peugeotem 207, którym 
jechał mieszkaniec gm. Jarocin.
23 listopada na skrzyżowaniu ul. Po
wstańców Wielkopolskich i Wrocławskiej 
w  Jarocinie doszło do koliz ji. M iesz
kaniec powiatu mieleckiego, kierujący 
ciężarowym mercedesem, nie zacho
wał bezpiecznego odstępu za pojazdem 
poprzedzającym i uderzył w ty ł mazdy 
stojącej na skrzyżowaniu. Kierowca tira 
został ukarany mandatem. W  zdarze
niach nikt nie ucierpiał. Sprawcy zostali 
ukarani mandatami.

3  Skodę uderzyła w mercedesa
24 listopada mieszkanka gm. Jarocin, ja 
dąca skodą, nieuważnie cofając uderzyła 
w tył mercedesa M L  stojącego na parkingu 
Kauflandu. W samochodzie siedział pa
sażer, mieszkaniec gm. Jarocin

(e ra )

W gminie Kotlin odnaleziono 
ciężarówkę i maszyny 
skradzione w  Niemczech
3  S a m o c h ó d  c ię ż a ro w y , c ią g n ik  r o ln ic z y  i t r z y  p rz y c z e p y  o  łą c z n e j  w a r to ś c i  o k o ło  m il io n a  z ło ty c h  
z n a le z io n o  n a  te re n ie  p ry w a tn e j  p o s e s ji  w  K o tlin ie . T ira  i m a s z y n y  ro ln ic z e  s k ra d z io n o  w  N ie m c z e c h .

Ja rocińscy k ry m in a ln i u s ta lili, że na terenie 
p o w ia tu  ja roc ińsk ieg o  m oże się zna jdow ać sa
m ochód  c iężarow y M A N , sk radz iony k ilka  d n i 
wcześniej na terenie N iem iec. -Śledczy wytypowali 

jedną  z prywatnych posesji na terenie gm iny Kotlin . 
Gdy p o lic ja n c i 25  listopada weszli p o d  wskazany 
adres, w je d n e j z h a l zna leź li skradziony sam o
chód - re lac jonu je  m l. asp. A gn ieszka Zaw orska, 
rzeczn ik p rasow y K o m e n dy  P ow ia tow e j P o lic ji 
w  Jarocin ie . W  czasie czynności na m ie jscu nasi 
p o lic ja n c i w spó ln ie  ze specja lis tam i z L a b o ra to 
rium  Krym inalistycznego K om endy W ojewódzkiej 
P o lic ji w  P oznan iu  u s ta lili, że w a rt p onad  400 
tys. M A N  nie jes t jed yn ym  skradz ionym  autem , 
zna jdu jącym  się na posesji 41-le tn iego  m ężczy
zny. P o lic janc i zna leź li tam  także dw ie przyczepy 
sk radz ione  w  N iem czech. - Ponadto na dwóch 
kolejnych maszynach - przyczepie oraz c iągn iku  
rolniczym, k rym in a ln i u jaw n ili przerobione numery  
identyfikacyjne lub  ich ca łkow ity b rak - zaznacza 
po lic jan tka .

Funkcjonariusze za trzym a li 41-le tn iego w łaści
c ie la  posesji. D o  po licy jnego  aresztu t ra f i l i  także 
dw a j m ieszkańcy p o w ia tu  śrem skiego, w  w ieku 
61. i 47 la t, p rzebyw ający w  m ie jscu odnalez ien ia  
po jazdów . Z a trzym an y  61-la tek  b y ł ju ż  no tow a 
ny  w  p o lic y jn y c h  ka rto tekach  za p rzestępstw a 
p rzec iw ko  m ie n iu . W szyscy trze j us łysze li za 

Byt pijany, nie miał praw a jazdy, 
uciekał przed policją

Trzech nietrzeźwych k ie row ców  zatrzym ała 
ja roc ińska  po lic ja  podczas a k c ji,A lk o h o l i N a r
ko tyk i” . 21 -la tka  z g m iny  K o tlin  u ję to  dop ie ro  
po pościgu.

744 kierowców skontrolowali policjanci w  cza
sie piątkowej a kc ji, A lko h o l i N arkotyk i” . Pierwszy 
z kierujących za trzym any zosta ł chw ilę  po godz. 
2.00 na krajowej „  11 ”  w  W itaszycach. Tomasz N. 
z gm iny Jarocin  w siad ł za kierownicę peugeota 
406, m ając w  organ izm ie  ponad 1,6 p rom ila .

D w ie  godz iny  późn ie j funkcjonariusze  na
m ie rzy li ko le jnego am a to ra  ja zd y  na p o d w ó j
nym  gazie. P a tro l p o lic ji chc ia ł skon tro low ać 
w  Bachorzewie jadącego volkswagenem golfem . 
- Pom imo dawanych la tarką sygnałów siedzący za 
kierownicą samochodu gwałtownie przyspieszył. 
M undurow i natychm iast pod ję li pościg za odda
lającym się pojazdem. Po kilkunastu kilom etrach  
i  dwukrotnym niezastosowaniu się do znaku STOP.

Najprawdopodobniej zwarcie insta
lacji elektiycznej było przyczyną pożaru 
sklepu na ul. Cm entarnej w  Cielczy.

W  nocy ze środy na czwartek stra
żacy in terw eniow ali w  Cielczy. Pożar 
wybuch! na poddaszu budynku, w  k tó 
rym  m ieści się sklep. Strażacy po la li 
w odą palące się poszycie dachu oraz 
znajdujące się obok butle z gazem. Na 
szczęście płom ienie nie przedostały się 
do  części handlowej budynku. N ie ma 
strat w  a rtyku łach  spożywczych. Po 
dogaszeniu pomieszczenie sprawdzono 
kam erą te rm ow izy jną , aby w ye lim i
nować zarzewie ognia. R atow nicy nie

rz u ty  paserstwa m ien ia  o  znacznej w artośc i. Za  
to  p rzestępstw o  kodeks ka rny p rzew idu je  karę 
pozbaw ien ia  w o lnośc i do  la t 10.

41- i  47-la tek objęci zosta li dozorem  po licy jnym  
i zastosowano wobec n ich poręczenia majątkowe. 
Prokuratura  wnioskowała o areszt tymczasowy dla 
67-latka. Sąd w ydal postanowienie o  zastosowaniu

uciekin ier został zatrzymany dzięki zablokowaniu  
drogi radiowozem. Kierowca, 21-le tn i mężczyzna, 
tłumaczył ucieczkę sądowym zakazem kierowania - 
relacjonuje m l. asp. Agnieszka Zaworska, rzecznik 
prasowy Kom endy Powiatowej Policji w  Jarocinie. 
Szybko okazało się, że nie by ł to  jedyny pow ód 
chęci uniknięcia kon tro li. W  organizm ie M icha ła  
Ł . z gm. K o tlin  stw ierdzono 1,2 p rom ila  alkoholu.

„P o kielichu”  jechał także 40-letni mieszkaniec 
pow ia tu  gostyńskiego. Grzegorza B. sprawdzono 
na u l. Pow stańców  W ie lkopo lsk ich  w  Jarocin ie 
o  godz. 7.00. Mężczyzna nadm uchał 0,7 prom ila .

Celem  dzia łań  b y ło  w ye lim inow anie  z ruchu 
d rogow ego  osób  k ie ru jących  p o ja zd a m i pod  
w pływ em  a lkoho lu  bądź środków  odurzających. 
W  trakcie k ilkugodz inne j akcji nasi Stróże prawa 
w ykorzysta li nowe alkom aty A lcoQ uan t, przeka
zane komendzie przez Urząd M ie jski w  Jarocinie.

(e ra )

Pożar ria poddaszu sklepu

tego środka na okres 3 miesięcy.
C zy zna lezione m aszyny m ia ły  być p rzezna

czone do  sprzedaży? - Policjanci badają ten wątek 
- odpow iada  Agnieszka Zaworska. F unkc jonariu 
sze usta lą, w  ją k i sposób ciężarówka i m aszyny 
tra f iły  na teren gm. K o tlin . Szukają także osób, 
k tó re  je  skradly. (e ra )

Volkswagenem 
potrącił 81 -łatkę 
na skrzyżowaniu

81- le tn ia  kob ie ta  uc ie rp ia ła  w  p ią tkow ym  
w ypadku w  Żerkow ie.

D o  zdarzenia doszło na ul. Ko le jow ej w  p ią 
tek rano . - 81 -le tn ia  m ieszkanka gm iny  p rze
chodziła  w  obszarze skrzyżowania przez jezdnię. 
Gdy znajdowała się na praw ym  pasie d rog i d la  
kierowcy, jadącego z Żerkowa  w  stronę Chrzana, 

została potrącona przez volkswagena transporte
ra  - re lac jonu je  m l. asp. Agnieszka Zaw orska, 
rzeczn ik p rasow y K P P  w  Jarocin ie .

. Kob ie ta  tra fiła  d o  szpitala. 43-la tek z pow ia
tu  wrzesińskiego usłyszał za rzu t spow odow ania 
w yp a d ku  d rogow ego . - Kobieta, przechodząc  
w  obrębie skrzyżowania, pom im o  iż w odległości 
m niejszej n iż 100 m etrów znajduje się przejście 
d la  pieszych, m a p raw o  prze jść  przez jezdn ię . 
Kierowca m usi zachować szczególną ostrożność 
wjeżdżając na skrzyżowanie - dodaje po lic jan tka .

(e ra )

stw ierdzili uszkodzeń bu tli z gazem.
W  prawie dwugodzinnej akcji ga

śniczej uczestniczyły 3 zastępy straży 
pożarne j. In te rw e n io w a li ra to w n icy  
z  JRG  Jarocin oraz O SP Cielcza i Ja
rocin. N a jpraw dopodobnie j przyczy
ną zdarzenia b y ło  zwarcie ins ta lac ji 
e lektrycznej. S tra ty  oszacow ano na 
6 tys. zl.

O prócz pożaru w  C ielczy straża
cy odnotow a li jeszcze dwa zdarzenia 
w  m in ionym  tygodniu. W  Laskach (gm. 
Żerków ) usuw a li pow alone drzewo, 

a w  Tarcach - plamę o leju z jezdni.
(era)

http://www.jarocinska.pl
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► KONTROWERSJE WOKÓŁ PRZYSZŁOROCZNEGO PROJEKTU BUDŻETU GMINY KOTLIN k JARACZEWO

K lim atyzacja bardziej p o trzeb n a  
w  Kurcewie czy W ilczy?
J  Z b y t d u ż o  p ie n ię d z y  n a  b u d o w ę  d ró g  t r a n s p o r tu  ro ln ic z e g o , n ie p o tr z e b n y  a g re g a t  g a ś n ic z y  d la  
O S P  W y so g o tó w e k  czy  k l im a ty z a c ja  n a  sa li w  K u rc e w ie  - ta k ie  z a s t r z e ż e n ia  m ie li n ie k tó rz y  k o tliń sc y  
r a d n i  d o  p r z y s z ło ro c z n e g o  b u d ż e tu

D ość d ługo  cz łonkow ie ko tlińsk ie j kom is ji 
budżetu dyskutow ali nad przyszłorocznym  p la 
nem finansow ym . W skazywaii w ó jto w i zadania, 

które ich  zdaniem  nie są do końca uzasadnione. 
M iro s ła w  Paterczyk nie by, skory do wprowadze
nia zm ian  w  budżecie. Zapew nia ł radnych, że na 
część zadań pieniądze znajdą się w  ciągu roku. 
Dyskusję rozpoczą ł Z dz is ław  Staszak. - Panie 
wójcie, czym się pan kieruje p lanu jąc inwestycje 
w  budżecie? W ó jt odpow iedzia ł, że w  pierwszej 
kolejności są to  zadania, które znajdują się w  W ie
lo le tn ie j Prognozie Finansowej. - O d kilkunastu  
la t występujemy o 80 metrów drogi przez osiedle 
spółdzielni mieszkaniowej w  Kotlinie. N ie możemy 
się doczekać. Zawsze jesteśmy odpychani. Zawsze 
zdani byliśmy sam i na siebie. Kanalizację, wodę 
zrobiliśmy sam i ja k o  spółdzielnia. N ie ma pan pro
blemu z płatnością za wodę, ścieki, śmieci, podatku  
od  nieruchom ości. Wszystko je s t uregulowane. 
Wydaje m i się, że konia, k tó ry dobrze ciągnie, bije 
się batem - d o w o d z ił Staszak.

W ło d a rz  g m iny  s tw ie rdz ił, że to  co m ów i 
radny „n ie  jest do  końca spraw iedliw e” . P rzy
pom n ia ł, że za jego  kadencji w ykonano ośw ie
tlenie. - W  obrębie bloków zrobiliśmy drogę, która  
według mojego poprzednika nie należała do gm iny  
- m ó w ił Paterczyk. - Tak, ale najgorszy został. To 

je s t odcinek 80 metrów - d o w o d z ił Staszak. W ó jt 
zaznaczył, że droga, o której m ów i radny, nie jest 
w łasnością gm iny i dlatego nie może je j umieścić 
w  p rzyszłorocznych zadaniach. - Jest wola, wy- 
starczy usiąść tylko do stołu, podpisać notatkę, że 
przejmuje to na własność. N ie po to rozmawialiśmy, 
nie po  to spotkaliśmy się w  terenie, żeby ten temat 
zostawić, ja k  gruszki w  popiele - skom entow ał 
Paterczyk.

Z  kolei Tom asz G raczyk dostrzegł, że p o 
dobnie ja k  w  tym  roku  sam orząd więcej planuje 
zainwestować w  d rog i transportu  roln iczego niż 
te o większym natężeniu ruchu. - Wydajemy 620  
tys. z ł na  drogi d la ro ln ików  - m ó w ił na jm łodszy 
radny. - N ie  wiem, czy tyle wydamy? Przetarg  
pokaże - odparła  skarbniczka. - N ie interesuje 
mnie, ile zapłacimy, tylko to, co m am y na papie

Radni dyskutowali długo na projektem przyszłorocznego budżetu gminy. Od lewej: Beata 
Skowrońska, Tomasz Graczyk, Zdzisław Staszak, Lucjan Antczak

rze. Czy będzie ja k ie ś  rów noupraw nienie? Czy 
pozosta li m ieszkańcy są d rug ie j ka tegorii - nie 
us tępow a ł G raczyk. - Czy drogam i ro ln iczym i 
nie mogą jeździć mieszkańcy? - zapytała skarb
niczka. - Nie pamiętam , kiedy w  życiu jechałem  
drogą Twardów-Racendów. 100 tys. z ije s tn a in n e  
drogi, z tego 50 tys. z ł na drogę, k tó ra  m ia ła  być 
robiona  w  tym roku - a rgum entow a ł radny. N ie 
b y ł usa tysfakcjonow any w yjaśn ien iam i skarb
n iczk i, że na d ro g i tran sp o rtu  ro ln iczego  jest 
do finansow an ie  z u rzędu m arszałkow skiego.
- Prawda je s t taka, że n ik t n ikom u nie rob i drogi 
na pole - w trą c ił G rzegorz W arm uz. Przez k ilka  
m in u t wszyscy wzajemnie tak się przekrzykiwali, 
że trud n o  by ło  coko lw iek zrozum ieć.

W  ocenie Beaty Skowrońskiej zakup wysoko
ciśnieniowego agregatu gaśniczego za 30 tys. z ł 
d la OSP W ysogotówek nie jest konieczny. - Takie 
urządzenie m ają Wyszki. Chciatabym się dowie
dzieć, ile razy on był wykorzystany? - py ta ła  się 
radnego R oberta Szyszki. - A n i razu - o d p a rł 
radny i d ru h  z W yszek w  jednej osobie.
- N o właśnie. W  Racendowie m am y dobrze wypo

sażone dwa auta. Czy w  takim  razie warto wydawać 
pieniądze na takie urządzenie. Czy nie m a rzeczy 
ważniejszych?
- W  budżecie manty wpisaną klimatyzacja w  Kurce

wie. Czy ważniejsza n ie jest klimatyzacja w  Wilczy? 
Ta salajest najczęściej wykorzystywana. W  Kurcewie

to są dwie, trzy imprezy na rok. Czy warto wydawać 
na ten cel 15 tys. z ł - przekonywała radna ze Sła- 
woszewa. W  d ług ie j i chaotycznej odpow iedzi 
w ó jt m ów ił, ile za jego  kadencji zainwestowano 
w  straż pożarną, a za poprzedn ika  ocho tn icy  
je ź d z ili „z ło m e m  uży tkow ym ” . - Jeżeli bezpie
czeństwo będziemy przeliczać na to, że samochód 
wyjechał raz, ale może się tak  zdarzyć, że tylko  
w  kwestii tego jednego wyjazdu uratowano komuś 
Życie - przekonywał Paterczyk.

Radnej Skowrońskie j w tó ro w a ł G rzegorz 
W arm uz. W skazał, że salę w  W ilczy  w yrem on
tow ano z funduszu soleckiego. W ó jt w ytkną ł mu 
jednak, że elewację wykonano z do tac ji z u rzę
du  m arszałkow skiego. - To może zrezygnować 
z agregatu na rzecz klim atyzacji - zap roponow ał 
Z dz is ław  Staszak. Jego w niosek popart radny 
H ie ro n im  Adam ski. - Proszę sobie przypomnieć, 
ile  rzeczy wprowadzamy. Możecie być państwo  
spokojni, że na bieżąco pewne rzeczy będą wpro
wadzane do budżetu. N ie  zapomnę o Wilczy, ja k  
i  innych miejscowościach - zaręczał Paterczyk.

- Klimatyzacja  w  Wilczy będzie? - dopytyw a ł 
się G rzegorz W arm uz. - Niech w ójt zrobi auto
poprawkę i  zm ieni to, bo m y się nagadamy i  n ic  
z tego nie wynika. - Pomyślę - o d p a rł Paterczyk.

R adn i Tomasz G raczyk i Z dz is ław  Staszak 
w strzym ali się w  czasie g łosowania o p in ii o przy
szłorocznym  budżecie, pozosta li b y li za. (e ra )

Zanim przestanie być 
wójtem, czeka go 
najgorszy miesiąc
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Dariusz Strugała zapowiada, że obchody 
dnia miasta odbędą się w  rocznicę utraty 
praw miejskich przez Jaraczewo, czyli 28 
maja

Ostatni miesiąc bycia wójtem ma przed 
sobą D ariusz Strugała, od 17 la t rządzący 
gm iną  Jaraczewo. 1 stycznia 2016 roku 
rozpocznie się nowa era w  h is to rii Jara
czewa, które po 81 latach odzyska prawa 
miejskie, a dotychczasowy w ó jt zostanie 
autom atycznie burm istrzem .

Jak Strugała zamierza wykorzystać ten 
czas? - Chcę intensywnie i  twardo przepra
cować ten miesiąc nad budżetem i  przede 
wszystkim przyjąć go do 31 grudnia. To jest 
najważniejsze. Niechcialbym, żebyśmy musie- 
l i  się zajmować tą kwestiąjeszcze w  styczniu. 
Jeśli uda nam się to zrobić, wówczas płynnie 
wejdziemyw 2016rok, rozpoczynając go tra
dycyjnie koncertem kolęd 2 stycznia - w yja 
śnia w łodarz. - Nie będzie on m iałwielkiego  
wpływu na to, że będziemy miastem, btT- ja k  
ju ż  mówiłem - w  zasadzie nic się nie zmieni 
prócz pieczątek i  szyldu - dodaje.

Choć Dariusz Strugała nie ekscytuje się 
szczególnie odzyskaniem praw  miejskich, 
bo - ja k  sam m ów i - jest to  uk łon  w  stronę 
tych mieszkańców, którzy chcieli powrócić 
do sytuacji adm inistracyjnej sprzed 1934 
roku  - m a ju ż  d robne  p lany  dotyczące 
m iasta  Jaraczewa. - W  przyszłości chcie- 
libyśmy wprowadzić elementy monitoringu, 
na wzór chociażby Dolska, żeby można było 
wejść na stronę internetową i obejrzeć rynek 
czy inne miejsca, ale to są drobiazgi. Liczę 
też na rewitalizację m iasta i  wtedy może się 
wiele zmienić, ale to zależy, czy uda nam się 
pozyskać jak ieś  środki unijne na ten cel. Na  
razie jednak czeka nas grudzień, k tóry jest 
najgorszym miesiącem niezależnie od tego, czy 
jest się wójtem, czy burmistrzem - wyjaśnia 
w łodarz  gm iny. (seb)

O G Ł O S Z E N I E

► POWIAT

Kuriozalna dotacja dla stowarzyszenia optyczny
6 tys. z ł d o ta c ji z pom in ięc iem  

konkursu o fe rt o trzym a ło  z budżetu 
pow ia tu  jarocińskie Stowarzyszenie 
Edukacyjne, które p row adzi Zespól 
S zkó ł S po łecznych . Jego szefem  
je s t M a c ie j K on ieczny.

O  tak im  w yda tkow an iu  pow ia 
to w ych  p ie n ię d zy  p o in fo rm o w a ł 
radnych  ska rbn ik  Jacek Jędrzejak 
na o s ta tn im  pos iedzen iu  ko m is ji 
budże tu  i rozw o ju . W  sp raw ozda
n iu  szefa p o w ia to w ych  fin a n só w  
zab ra k ło  je d n a k  w yjaśn ien ia , jak ie  
stowarzyszenie o trzym a ło  d o fin an 
sowanie poza konkursem . Z ap y ta ł 
o  to  radny  S tan is ław  M a rtu z a ls k i. 
- C hc ia lbym  to  wiedzieć, bo m o 

żemy iść  da le j tym  tropem  i  gene
ra ln ie  każdy wniosek tak  skrótowo  
po trak tow ać i  ra d n i n ie będą m ie li 

zielonego pojęcia, na co są przezna
czane ś rodk i - a rgum e n to w a ł by ły  
b u rm is trz  Jaroc ina . O d p ow ie dz ia ł 
m u e ta tow y  cz łonek za rządu  p o 

w ia tu  M iro s ła w  D rzazga . - O  ile  
dobrze pam ię tam , do tac ja  została  
przyznana na p ro jek t p ływacki. N ie  
pam ię tam  dokładnie  w  szczegółach 
- s tw ie rdz ił D rzazga . I  doda ł: -N ie  
wiem czy, państw o sobie p rzypom i
na ją  ta k i szczegół - stowarzyszenie 
złożyło p ro je k t w  ram ach, którego  
uczniowie lecie li do  Stanów Zjedno
czonych (p ro jek t „O dyse ja  um ys łu" 
re a liz o w a n y  p rze z  Z e s p ó ł S zkó ł 
S p o łe czn ych  - p rz y p . red .). B y ł 
ta k i p ro jekt. Okazało się jednak, że 
pieniądze zostały przez szkolę wyło
żone i  wydatkowane zan im  nastą
p iło  podp isan ie  um owy  w  spraw ie  
przekazania dotacji. K on tro la  przez 
nas przeprowadzona stw ierdziła  tę 
n iep raw id łow ość i  to  sześć tysięcy 
m usia lo  z powrotem  w płynąć do bu
dżetu pow ia tu  - t łu m a czy ł członek 
za rządu . - Jednak stowarzyszenie 
nadal potrzebuje tych pieniędzy, d la 
tego złożyło wniosek o ich przyznanie

tym  razem na  p ro je k t p ływ acki d la  
określonej grupy pływackiej w ja roc iń 
skim  aąuaparku. Ten wniosek został 
pozytywnie rozpatrzony przez zarząd  
pow iatu i  stąd to 6  tysięcy w  zmianach 
w  budżecie - w yjaśn i! D rzazga.

D o  dyskus ji w łą czy ł się radny  
S ła w o m ir W ąsiewski. - Z  tego, co 
rozumiem je s t to teraz swego rodzaju  
rekom pensata za tę dotację, k tó rą  
stowarzyszenie m u s ia lo  zw róc ić  - 
p o d s u m o w a ł. - In te n c ja  słuszna, 
ale sposób w ykonania co na jm n ie j 
dziwny, żeby nie powiedzieć naganny - 
w trą c ił radny M artuza lsk i. -M ożna  
go nazwać ja k o  kuriozalny - przyznał 
M iro s ła w  D rzazga. - N ie  chodziło  

je d n a k  o uka ra n ie  stowarzyszenia  
i  in tencji związanych z realizacją tego 
pro jektu . D latego zostało to  w  ta k i 
sposób rozwiązane i  n ie  wiem, czy 
można to uznać za naganne - d oda ł 
e ta tow y cz łonek za rządu  p ow ia tu .

(a n n )

J A R O C IN  
u l .  W r o c t a w s k a  2 2  

t e l .  6 2  5 0 5  2 0  4 6
p n . - p t .  1 0 .0 0 - 1 8 .0 0  

s o b o t a  9 .0 0 - 1 3 ,0 0
WEJŚCIE O D BIERDONKI

RABATSOCZEWKI 
progresywne

od 4 5 0  z l  para
NA CAŁĄ KOLEKCJĘ

SPRZEDAŻ
RATALNA

BEZPŁATNE BADANIE WZROKU
przy  zakupie o ku la ró w

http://www.jarocinska.pl
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W kilku sytuacjach „szczęka upadla
Rozmowa z RAJMUNDEM BANASZYŃSKIM, 
przewodniczącym Rady Miejskiej w  Jarocinie

u
JAROCIN

7  tysięcy głosujących - to dużo czy mało? 
Jak pan to ocenia?

R e fe re n d u m  n ie  je s t w a ż n e  i  to  je s t  w  te j 

c h w il i  n a jw a ż n ie js z e . O s o b iś c ie  b a rd z o  m n ie  

c ieszy, że  ta k  d u ż o  o s ó b  p o s łu c h a ło  n asze g o  

a p e lu , b y  n ie  b ra ć  u d z ia łu  w  re fe re n d u m , k tó re  

n ie s te ty  b y ło  p o lity c z n e . Z a u fa l i  n a m , n ie  z r o 

b i l i  fre k w e n c ji i d z ię k i te m u  n ie  s to im y  p rz e d  

p e rsp e k tyw ą  k ilk u  m ies ięcy  m a ra z m u  w  g m in ie .

Zgodnie z teorią burmistrza, macie jednak 
7  tysięcy zdeklarowanych wrogów w n a j
bliższej okolicy. N ie w iem , czy to powód do 
satysfakcji.

T ych , k tó rz y  c h c ie li o d w o ła n ia  b u rm is trz a  

i rady , b y ło  o k o ło  6 .700 . T ra fn ie  p o d s u m o w a ł 

to  R o b e r t K a ź m ie rc z a k . W y lic z y ł, że to  n a w e t 

m n ie j, a n iż e li w  u b ie g ły m  ro k u  g ło s o w a ło  na  

k a n d y d a tó w  in n y c h  n iż  A d a m  P a w lic k i. S k o ro  

p rzy jm ie m y, że g ło so w ać  p osz li nas i p rzec iw nicy, 

to  ic h  lic z b a  s p a d ła  p rz e z  ro k . Je s te m  c iekaw y, 

ja k  będz ie  w y g lą d a ła  ta  część m ieszkańców , je ś li 

za  tr z y  la ta  b y ć  m o ż e  u d a  się z re a liz o w a ć  c a ły  

W ie lo le tn i P la n  R o z w o ju  a lb o  z n a c z ą c ą  je g o  

część. C z y  n ie  s tw ie rd z ą , że  u d z ia ł w  re fe re n 

d u m  b y ł p o m y łk ą  i  je d n a k  d o b rz e  się s ta ło , że 

„Z ie m ia  J a ro c iń s k a ”  n a d a l rz ą d z i g m in ą .

Ten kij ma dwa końce. Może się okazać, 
że planu rozwoju nie uda się zrealizować. 
W tedy ludzie mogą się poczuć oszukani.

T o  b ę d ą  b a rd z o  c iekaw e trz y  la ta . Ja  m yś lę , 

że lu d z ie  je d n a k  d o c e n ią  to , ile  się w  ty m  czasie 

w  g m in ie  u d a ło  d o k o n a ć , a  w ie rz ę , że u d a  się 

b a rd z o  d u ż o . M o im  z d a n ie m  lic z b a  n as z y c h  

p rz e c iw n ik ó w  się  n ie  zw iększy, a  w rę cz  zm a le je .

Komitet referendalny ubolewał, że miesz
kańcy czują się zastraszeni przez burmistrza 
i dlatego mogą się wstrzymać od głosowania. 
Myśli pan, że takich osób było dużo?

Je że li m ó w im y  o  s ia n iu  p a n ik i i a tm o s fe iy  

s tra ch u , to  w  m o je j ocen ie  w ła ś n ie  k o m ite t re fe 

re n d a ln y  ją  w y tw o rz y ł. M ia ło  to  z m o b iliz o w a ć  

d o  u d z ia łu ,  c o  -  ja k  w id a ć  -  n ie  d o  k o ń c a  się 

u d a ło .

W  ubiegłym roku burm istrz dość w yraź
nie wygrał w mieście. Teraz prawie jedna  
czw arta mieszkańców Jarocina chciała jego 
i przy okazji radę miejską odwołać.

Pewnie jeszcze  b ędz ie  czas n a  szcze gó ło w ą  

a n a liz ę  w y n ik ó w  i  o cen ę  te g o , ja k  w y g lą d a ła  

p ra c a  n a s z y c h  z w o le n n ik ó w  w  k w e s t ii d o ta r 

c ia  z n a s z y m  p rz e k a z e m  d o  m ie s z k a ń c ó w . 

Je s t d u ż o  w ą tk ó w  d o  ro z w a ż e n ia . P rz y z n a m , 

że o s o b iś c ie  o b a w ia łe m  się, że J a ro c in  d u ż o  

b a rd z ie j z d e c y d o w a n ie  się w y ra z i. T ym cza se m

je s te m  zaskoczony , b o  w  m o je j ocen ie  fre k w e n 

c ja  w  m ie ś c ie  b y ła  n iska .

W yniki nie robią na panu wrażenia?
G d y b y  b y ło  p rz y k ła d o w o  1 0 .4 00  g ło s ó w , 

to  b y łb y m  p o d  d u ż y m  w ra ż e n ie m . A le  je ż e li 

ty c h  g ło s ó w  b ra k u je  p ra w ie  4  ty s ią c e , to  w ie  

p a n ... p ó k i c o , n ie  r o b i  to  n a  m n ie  w ra ż e n ia . 

C z ło n k o w ie  k o m ite tu  z d a ją  s o b ie  c h y b a  s p ra 

w ę , że w  k o le jn y c h  w y b o ra c h  b ędz ie  im  b a rd z o  

tru d n o  p rze ko n a ć  m ieszka ń có w , że n ie  p o w in n i 

nas  p o p ie ra ć . R e fe re n d u m  b y ło  ro b io n e  p o 

śp ieszn ie , ja k  n a js z y b c ie j, ż e b y  n ie  b y ło  jeszcze  

w id a ć  p o z y ty w n y c h  e fe k tó w  n a s z y c h  rz ą d ó w . 

N ie  u d a ło  s ię, a  z  cza sem  te p o z y ty w y  b ę d ą  

c o ra z  b a rd z ie j w id o c z n e .

M ożna się spodziewać „polowania na 
czarownice”, próby „wyłapania" tych, którzy 
podnieśli na was rękę? Być może przeciwko 
w am  zagłosowały naw et osoby z waszego 
środowiska.

P rz y z n a m , że w  n ie d z ie lę  k ilk a  ra z y  m ia łe m  

o kaz ję  p rze je żd ża ć  o b o k  lo k a lu  ds. re fe re n d u m  

i  z a o b s e rw o w a ć , k to  z  n ie g o  w y c h o d z i. B y łe m  

w  k i lk u  p rz y p a d k a c h  za s k o c z o n y , b o  b y ły  to  

osoby, k tó re  jeszcze  trz y  d n i w cześn ie j ja w i ły  się 

ja k o  p rz y ja c ie le  n a  d o b re  i n a  z łe , a tu  o k a z a ło  

s ię , że  p o s z li  B a n a s z y ń s k ie g o  o d w o ły w a ć . To  

b y ł d la  m n ie  le k k i szo k  p ozn a w czy , a le  z  d ru g ie j 

s tro n y  to  je s t b a rd z o  o czyszcza ją ce . P rz y n a j

m n ie j m a m  ś w ia d o m o ś ć , że n ie  wszyscy, k tó rz y  

się u ś m ie c h a ją  i k le p ią  p o  p le c a c h , są n a s z y m i 

p rz y ja c ió łm i.  T o  k o le jn a  ż y c io w a  lekc ja . N a to 

m ia s t je ś l i  c h o d z i o  „p o lo w a n ie ” , to  w p is u je  się 

p a n  w  d ia le k ty k ę  k o m ite tu  re fe re n d a ln e g o ...

...a le  to pan przed chw ilą  pow iedział, 
że kilka razy m ija ł lokal. Po co pan tam  
przejeżdżał?

T a k  się  s k ła d a , że  lo k a l re fe re n d a ln y  b y ł 

p r z y  k o ś c ie le , w ię c  ja d ą c  n a  m szę  m u s ia le m  

o b o k  n ie g o  p rz e je c h a ć . W y ja z d  z p a rk in g u  p o  

m s z y  t ro c h ę  z a jm u je , w ię c  m ia łe m  o k a z ję  c o  

n ie co  zobaczyć. P o te m  p o je c h a łe m  w  o d w ie d z i

n y  d o  k re w n y c h  i też m ija łe m  lo k a l. A  nas tę pn ie  

jeszcze  je c h a łe m  d o  b ra ta  d w a  razy, a n a  kon iec  

w y p a d l m i jeszcze  je d e n  w y ja z d , n ie p la n o w a n y . 

Z a  k a ż d y m  ra z e m  m u s ia le m  p rz e je c h a ć  o b o k  

lo k a lu  i  w  k i lk u  s y tu a c ja c h  -  ja k  to  się  m ó w i 

-  „s z c z ę k a  m i o p a d ła ” . N a p ra w d ę  n ie  b y ła  to  

ż a d n a  z o rg a n iz o w a n a  a k c ja  z m o je j s tro n y . 

A le  w  ty c h  k i lk u  p rz y p a d k a c h  z o b a c z y łe m , 

z k im  m a m  d o  c z y n ie n ia . P o d  ty m  w z g lę d e m  

to  re fe re n d u m  o k a z a ło  się d la  m n ie  n ie z w y k le  

c ie ka w e  i z a ra z e m  z a s k a k u ją c e .

R o zm a w ia ł: P IO T R  IG N A S IA K

Pawlicki zostaje z siedmioma 
tysiącam i w ro g ó w

Frekwencja w  niedzielnym referen
dum  gm innym  w yniosła  niecałe 20%. 
To za mało, by głosowanie było ważne. 
- Jeśli 80% mieszkańców pozwala, bym 
to ja  dalej rządził, to je s t to rewelacyjny 
w ynik - kom entu je  b u rm is trz  A dam  
Pawlicki. Zupe łn ie  inaczej frekwencję 
ocenia pe łnom ocn iczka  kom ite tu  re
ferendalnego. - Zabrakło  8  % i dlatego 
czujemy niedosyt - m ów i A n n a  Iw icka.

Początkowo bu rm is trz  buńczucz
nie podkreśla ł, że referendum  się nie 
bo i, bo  wierzy, że jego rządy cieszą się' 
dużą aprobatą społeczeństwa. Jednak 

im  b liże j b y ło  do  niedzie lnego p le b i
scytu, tym  głośnie j on  sam, ale także 
całe ug rupow an ie  „Z ie m ia  Ja ro c iń 
ska”  naw o ływ a ło  d o  bo jko tu . A dam  
Paw lick i m ó w ił w p ros t - k to  pó jdzie  
glosować, ten jest jego przeciwnikiem . 
Z a p o w ia d a ł n a w e t „ m o n ito r in g ”  
w  lo ka lach , co część m ieszkańców  
odebra ła  dosłow nie . Z  ko le i kom ite t 
referenda lny na każdym  kroku  w y ty 
ka ł w ładzy rzekome błędy, zachęcając 
jednocześnie ja roc in iaków  do  udzia łu  
w  plebiscycie niezależnie od  sym patii 
po litycznych . Jak na te zabiegi zare
agow a li m ieszkańcy gm iny  Jarocin?

Ponad 7 tysięcy osób zdecydowało 
się pójść do  urn. To o  2 tysiące więcej, 
n iż  po dp isa ło  się pod  poparc iem  in i
cjatywy. W  niedzielę w  zdecydowanej 
w iększośc i - p o n a d  95 % - z a g ło 
s o w a li za o d w o ła n ie m  b u rm is trz a  
i rady m iejskie j. W  w ynikach w  p o 
szczególnych okręgach uwagę zwraca 
zwłaszcza duża różnica we frekwencji 
pom iędzy w ioskam i a m iastem .

P IO T R  IG N A S IA K  

p .ig n as iak @ ja ro c in s k a .p l

Choć wstępne, nieoficjalne informacje nie były zbyt optymistyczne 
dla komitetu referendalnego, to jego członkom dopisywały 
humory. Po południu pokroili tort, który otrzymali od jednego 
z mieszkańców

Mimo incydentu, do jakiego doszło w obwodowej komisji 
w Siedleminie, punktualnie o 21.00 w całej gminie zakończono 
głosowanie i rozpoczęto liczenie głosów

9 .5 8 9  głosów Z TAKIM WYNIKIEM W I TURZE 
ADAM PAWLICKI ROK TEMU 
ZOSTAŁ BURMISTRZEM JAROCINA

Niedosyt po świetnym wyniku
Rozmowa z ANNĄ IWICKĄ, pełnomocniczką 
komitetu referendalnego

Mam 80 % poparcia
Rozmowa z ADAMEM PAWLICKIM, burmistrzem 
Jarocina

Jak pani ocenia wyniki re
ferendum ? 7  tysięcy to dużo 
czy mało?

J a k  n a  re fe re n d u m  lo k a ln e , 

to  w y n ik  je s t  re w e la c y jn y . D o 

ty c h c z a s  te g o  ty p u  p le b is c y ty  

c ie s z y ły  się  o k o ło  10%  z a in te 

re s o w a n ie m . U  nas  z a g ło s o w a ła  

c o  p ią ta  o s o b a . W y n ik  je s t  w ię c  

św ie tny , c h o ć  o czyw iśc ie  n ie  ta k i, 

ja k ie g o  o c z e k iw a liś m y . Z a b ra k ło  

ty c h  8 % i  d la te g o  c z u je m y  n ie 

d o s y t. Z  d ru g ie j s tro n y , p a trz ą c  

n a  to , ja k ie  m ie l iś m y  za p le cze , 

j a k im i  d y s p o n o w a liś m y  ś r o d 

k a m i,  to  u d a ło  n a m  s ię  w ie le  

d o k o n a ć .

D laczego zab ra k ło  w am  
tych 8% ?

T o  d u ż a  za s łu g a  p ro p a g a n d y  

u p ra w ia n e j p rz e z  w ła d z ę , k tó ra  

n a w o ły w a ła  d o  n ie p ó jś c ia  n a

re fe re n d u m  i  tw ie rd z e n ie , że ja k  

k to ś  p ó jd z ie ,  to  zn a c z y , że  je s t 

p rz e c iw k o  te j w ła d zy . W ia d o m o , 

że  lu d z ie  są  p o w ią z a n i i m ie l i  

o b a w y  w  ró ż n y c h  a spektach . N ie  

chcę  tu ta j  in s y n u o w a ć , a le  m y 

ślę, że  to  b y ło  g łó w n ą  p rz y c z y n ą  

te g o , że n ie  u d a ło  się  o s ią g n ą ć  

w y m a g a n e j fre k w e n c ji.

C zołow i p rzed s taw ic ie le  
„Z iem i Jarocińskiej" b łyska
wicznie wysunęli tezę, że w  nie
dzielę do urn poszli naw et nie 
wszyscy ci, którzy rok tem u  
głosowali na Stanisław a Mar- 
tuzalskiego, Katarzynę Szym 
kowiak i Jerzego W alczaka.

S p o d z ie w a liś m y  się  ta k ie g o  

t łu m a c z e n ia  (ś m ie ch ). N ie  w ie m , 

k im  są  w y b o rc y  p a n a  M a r tu z a l-  

s k ie g o  c z y  p a n a  W a lc z a k a  i  c o  

o n i z r o b i l i  w  d n iu  re fe re n d u m .

W ie m  n a to m ia s t  p o  w y n ik a c h  

g lo s o w a n ia ,  że  b a rd z o  l ic z n e j 

g ru p ie  m ie s z k a ń c ó w  n ie  p o d o b a  

się  rz ą d z e n ie  b u rm is tr z a  i je g o  

ra d n y c h  z  „ Z ie m i J a ro c iń s k ie j” .

Co z w am i, in ic ja to ram i 
referendum , będzie dalej? Za
łożycie  w łasne stow arzysze
nie? Będziecie nadal widoczni 
w  przestrzeni publicznej?

B a rd z o  n a s  m o ty w u je  fa k t, 

że m ieszka ń cy  p o d e sz li d o  naszej 

in ic ja ty w y  p o w a ż n ie . T e ra z  n a  

p e w n o  je s t  czas n a  re fle k s ję , a le  

p rzed e  w s z y s tk im  z b liż a  się czas 

św ią t, k tó re  ka żdy  n a  p e w n o  chce 

s p ę d z ić  w  g ro n ie  sw o je j ro d z in y . 

W  n o w y m  ro k u  z o b a c z y m y , c z y  

b ę d z ie m y  ja k o  g ru p a  d z ia ła ć  d a 

le j. T o  k w e s tia  w y b o ru  ka ż d e g o  

z  c z ło n k ó w  k o m ite tu .
R o z m a w ia ł P IO T R  IG N A S IA K

Co piąty mieszkaniec poszedł 
na referendum w sprawie odwo
łania pana i rady miejskiej. Jak 
pan to odbiera?

80% , k tó re  n ie  p o s z ło  d o  w y 

b o ró w  i  ty m  s a m y m  u d z ie l i ło  m i 

p o p a rc ia , to  je s t b a rd z o  d u ż o . Te 

7 tys ię cy  o sób , n ie sp e łn a  2 0  % , k tó 

re n ie  są z a d o w o lo n e  z  te j p o li ty k i,  

n o  to  m y ś lę , że  to  je s t m in im u m  
w  każde j g m in ie . N ie  d a  się w szys t

k im  d o g o d z ić  z  ró ż n y c h  w zg lę d ó w , 
n p . ta k ic h ,  że  s ą  in n e  s y m p a t ie  

p o lity c z n e . Je s te śm y b a rd z o  z a d o 
w o le n i z te g o  w y n ik u , d z ię k u je m y  

m ie s z k a ń c o m  za  ta k  d uże  p o p a rc ie  

i  z a u fa n ie . N ie  z a w ie d z ie m y  ic h  

i p rz e z  n a jb l iż s z e  t r z y  la ta  u d o -  

w o d n in ty , że n ie  re fe re n d y ś c i m ie li 

ra c ję , ty lk o  m y. M y  ro b im y , a  n ie  

o p o w ia d a m y  b z d u ry , że  k o g o ś  z a 

s tra s z a m y , że  c o ś  z łe g o  ro b im y .

Ta  i lo ś ć  o s z c z e rs tw , p o m ó w ie ń ,  

c h a m s tw a  i  n a w e t n a ru s z a n ia  d ó b r  

o s o b is ty c h  ze s tro n y  ty c h  m ło d y c h  

w  w ię k s z o ś c i lu d z i,  k tó r z y  c h c ie li 

z a ją ć  n a s z e  m ie js c a , je s t  ja k im ś  
n ie p o ro z u m ie n ie m , p o ra ż k ą . N a  

n ie n a w iś c i,  n a  a g re s ji n ie  d a  się  

z b u d o w a ć  n ic z e g o  p o ż y te c z n e g o  

d la  m ie s z k a ń c ó w  J a ro c in a .

Trochę się z panem nie zgo
dzę, bo uw ażam , że te 8 0 %  po
parcia jest naciągane.

Pan m oże  się n ie zgadzać, w iem , 

że gaze ta  się n ie  zgadza . W asz w ła 

ścic ie l w p is y w a ł się w  ten  n u r t , o p o 

w ie d z ia ł się e w id e n tn ie  p o lity c z n ie . 

T o  m n ie  d z iw i, b o  m y ś la łe m , że g a 

ze ta  racze j z a jm ie  się sw o ją  ro b o tą , 

czy li m e d ia ln ą , a  n ie  p o lity c z n ą , a tu  

w asz  w ła ś c ic ie l, P io t r  P io tro w ic z ...

Zachęcał do pójścia na refe
rendum, a nie do obalenia władzy.

A pan nie żału je, że naw oływał 
do bojkotu referendum? Gdyby 
pana zwolennicy poszli, m iałby 
pan pełniejszy obraz poparcia.

N ic z e g o  n ie  ża łu ję . Ta p o lity k a , 

k tó rą  z a p ro p o n o w a łe m , się s p ra w 

d z iła . P osz li c i, k tó rz y  są p rz e c iw k o  

i to  je s t z n a k o m ita  m n ie jszość , w ięc 

d z iw i m n ie  p a n a  p y ta n ie .

Nie chciałbym mieć 7  tysięcy 
wrogów. Jak na kogoś, kto tylu 
ma, jest pan spokojny.

K a ż d y  s a m o r z ą d o w ie c  m a  

p rz y n a jm n ie j  2 0%  n e g a ty w n e g o  

e le k to ra tu , k tó ry  je s t n ie z a d o w o lo 

ny, m a  in n y  p o g lą d  i w o ła łb y  kogoś 
in n e g o . J e ś li  80%  m ie s z k a ń c ó w  

p o z w a la , b y m  to  ja  d a le j rz ą d z ił ,  

to  je s t to  re w e la c y jn y  w y n ik . P rz y  

o k a z ji  to  d la  nas  n a jb a rd z ie j w ia 

ry g o d n y  so n d a ż .
R o z m a w ia ł P IO T R  IG N A S IA K

N ie trze źw y  przew odn iczący  odjechał z policją
P rz e w o d n ic z ą c y  o b w o d o w e j k o m is ji 

w  S ied le m in ie  n ie  doczeka ł końca  re fe ren

d u m . Z o s ta ł o d s u n ię ty  o d  czynnośc i, gdy  

o k a z a ło  się, że je s t n ie trzeźw y.
W  n iedz ie lny  w ie czó r p o lic ja  o trzym a ła  

zg łoszen ie , że p rzew o d n iczą cy  o b w o d o w e j 
k o m is ji w  S ie d le m in ie , P io t r  W aśkow iak ,

m oże  być  n ie trzeźw y. O k o ło  20 .00  p o d  lo 
ka l re fe ren d a ln y  p o d je cha ł n ie o zn ako w an y  
ra d io w ó z . - Badan ie  wykazało, że p rzew odni

czący ko m is ji m ia ł 1,8p ro m ila  a lkoho lu  w  o r

gan izm ie . Z o s ta ł odsun ięty o d  w ykonyw ania  

czynności. In fo rm a c ja  o  tym  fa k c ie  zosta ła  

p rzekazana  d o  K o m is a rz a  R eferendalnego

w  K a liszu  - p o tw ie rd z a  m l. asp. A gn ieszka  

Z a w orska , rze czn ik  p ra s o w y  K P P  w  J a ro 

c in ie . O b o w ią z k i zw iązane  z k ie ro w a n ie m  
ko m is ją  i liczen iem  g ło só w  p rze ją ł zastępca 

p rzew o d n iczą ceg o . N ie  s p o w o d o w a ło  to  

p rz e rw a n ia  g ło s o w a n ia , a c o  b y  za  ty m  

sz ło  - p rze d łu że n ia  c iszy  re fe renda lne j.

P io t r  W aśkow iak b y ł cz łon k ie m  ko m is ji 
z g ło szo n ym  za p oś re d n ic tw e m  b u rm is trz a  

przez radę m iejską. N a  co  dz ień  p e łn i fu n k 
cję prezesa stow arzyszen ia, k tó re  p ro w a d z i 

m .in . n iepub liczne  przedszkole i szkolę p o d 
s ta w ow ą  w  S ied lem in ie . W  p rzesz łośc i by ł 

także so łtysem  tej w s i, a w  u b ie g łym  ro ku

s ta rto w a ł na ra dn e g o  z ra m ie n ia  „Z ie m i 

J a ro c iń s k ie j” . - W yrażam  g łę b o k ie  ubo le 

w a n ie -  ko m en tu je  R a jm u n d  B anaszyński, 

p rze w o d n iczą cy  ra d y  m ie jsk ie j.
S am  za in te re so w a n y  n ie  m ia ł n a m  n ic 

d o  pow ie dze n ia .
P IO TR  IG N A S IA K

http://www.jarocinska.pi
mailto:p.ignasiak@jarocinska.pl
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OKRĘGI WYBORCZE:

L z

Sołectwa: „Cielcza” , „Cząszczew".

Sołectwo: „Golina i Stefanów".

Sołectwa: „Mieszków” , „Osiek” .

Sołectwa: „Prusy i Roszkówko", „Wilczyniec” , „Witaszyczki” ,
, Zakrzew”.

Sołectwa: „Dąbrowa” , „Potarzyca” , „Roszków", „Siedlemin 
i Ciświca".

Sołectwa: „Kąty” , „Radlin” , „Wilkowyja".

Sołectwo „Witaszyce” - ulice: Aleja Wolności, Fryderyka Cho
pina, Cmentarna, Jagiełka, Władysława Kniewskiego, Janka 
Krasickiego, Leśna, Marcina, Adama Mickiewicza, Okólna, 
Październikowa, Podlesie, Henryka Rutkowskiego, Hanki 
Sawickiej, Henryka Sienkiewicza, Juliusza Sto- wackiego, 
Słupska, Stawna, Zaplocie, Zielona, Stefana Żeromskiego, 
Żużlowa.

Sołectwo „Witaszyce" - ulice: Ceglana, Cukrownicza, 
Kolejowa, Kwiatowa, Łąkowa, Michała, Mostowa, Ogrodowa, 
Olszynowa, Piaskowa, Polna, Rolna, Roszarnicza, Sadowa, 
Szkolna, Wiatraczna, Zakrzewska, Zatorze, Żybura.

Sołectwa: „Annapol", „Bachorzew", „Hilarów", „Kadziak", 
.„tuszczanów” , „Tarce” .

Miasto Jarocin (Osiedle Nr 1 „Stare Miasto" i Osiedle „M i
kołaja Kopernika") - ulice: Aleja Niepodległości, Kazimierza 
Barwickiego, Włady- sława Broniewskiego, Ceglana, Frydferyka 
Chopina, Cicha, Dworcowa, Ewarysta Estkowskiego, Gołębia, 
Tomasza lachowskiego, Jana Kilińskiego, Marii Konopnickiej, 
Mikołaja Kopernika, Tadeusza Kościuszki (nieparzyste) od nr 
1 do nr 15 i (parzyste) od nr 2 do nr 8a, Kościelna, Krótka, 
Księdza Kardynała Stefana Wyszyńskiego, Łąkowa, Mała,
Karola Marcinkowskiego, Jana Matejki, Adama Mickiewicza, 
Stanisława Moniuszki (nieparzyste) od nr Ldo nr 27a (bez nr 
27) i (parzyste) od nr 2 do nr lOa, Poznańska, Przemysłowa, 
Rynek, Stanisława Staszica, Szpitalna, Średnia, Śródmiejska, 
Świętego Ducha (nieparzyste) od nr 1 do nr 9 i (parzyste) od 

nr 2 do nr 8, Targowa, Wąska, Wodna (nieparzyste) od nr 1 do 
nr 9 i (parzyste) od nr 2 do nr 22, Wrocławska od nr 1 do nr 
11, Zaciszna.

Miasto Jarocin (Osiedle Nr 9 „700-lecia”  i Osiedle Nr 10 
„Glinki") - ulice: Alfreda Brandowskiego, Długa. Glinki, Mjr. 
Zbigniewa Gorzeńskie- go, Harcerska, Dr. Jordana, Jarmarczna, 
Stanisława Karwowskiego, kpt. Bronisława Kirchnera, Królowej 
Jadwigi (nieparzyste) od nr 5 do końca i (parzyste) od nr 8 
do końca, Krucza, Janusza Kusocińskiego, Leszczyce, Lisia, 
Magnoliowa, Maratońska, Stanisława Mikołajczyka, Okrężna, 
Olimpijska, Sarnia, 700-lecia, Skowronkowa, Śniadeckich, 
Świętego Ducha (parzyste) od nr 48 do końca i (nieparzyste) 

od nr 75 do końca, Gen. Stanisława Taczaka, Veldhoven,
Wilcza, Wodna (nieparzyste) od nr 11 do końca i (parzyste) 
od nr 24 do końca, Zajęcza, Zaptocie, Żerkowska, Żurawia, 
Żwirki i Wigury.

Miasto Jarocin (Osiedle Nr 8 „1000-lecia") - ulice: Marcina 
Kasprzaka, Osiedle Tysiąclecia, Park, Parkowa, Sportowa, 
Stawna, Świętego Ducha (parzyste) od nr 10 do nr 46 i (niepa

rzyste) od nr 11 do nr 73, Ludwika Waryńskiego, Zamkowa. 
Miasto Jarocin (Osiedle „Śródmieście") - ulice: Generała 

Józefa Hallera, Tadeusza Kościuszki (parzyste) od nr 34 do 
końca i (nieparzyste) od nr 69 do końca! Plac Prof. Józefa 
Winkowskiego, Szubianki, Węglowa, Wolności, Wrocławska 
(parzyste) od nr 12 do nr 106 i (nieparzyste) od nr 13 do nr 77. 

Miasto Jarocin (Osiedle Nr 11 „Ługi") - ulice: Bałtycka, 
Bieszczadzka, Bractwa Kurkowego, Brdowa, Brzozowa, 
Dnieprowa, Dunajecka, Fol- warczna (nieparzyste) od nr 13 
do końca i (parzyste) od nr 18 do końca, Karpacka, Kujawska, 
Kurpiowska, Lutyńska, Ługi, Małopolska, Mazurska, Notecka, 
Nyska, Odrzańska, Parowozownia, Pomorska, Powstańców 
Wlkp. od nr 1 do ul. Wrocławskiej, Prośniana, Sadowa,
Sudecka, Śląska, Świę- tokrzyska, Tatrzańska, Warciana, 

Warmińska, Wielkopolska, Wiślana, Wiśniowa.

Miasto Jarocin (Osiedle Nr 5 „Ciświca") - ulice: Folwarczna 
(nieparzyste) od nr 1 do nr 11 i (parzyste) od nr 2 do nr 16a, 
Jęczmienna, Nowe Parcele, Opłotki (nieparzyste) od nr 7 do 
końca i (parzyste) od nr 12 do końca, Owsiana, Pszenna, 
Siedlemińska, Torowa, Wiejska, Wrocławska (nieparzyste) od 
nr 119 do końca i (parzyste) od nr 136 do końca, Wybudowa
na, Zakrzewska, Żytnia.

Miasto Jarocin (Osiedle „Tadeusza Kościuszki") - ulice:
Jarosława Dąbrowskiego, Tadeusza Kościuszki (parzyste) od nr 
10 do nr 32 i (nieparzyste) od nr 15a do nr 67, Libercourt, Sta
nisława Moniuszki (parzyste) od nr 12 do końca i (nieparzyste) 
od nr 27 (bez nr 27a) do końca, Nowa, Osiedle Tadeusza 
Kościuszki, Ignacego Paderewskiego, Plac Festiwalu Muzyki 
Rockowej, Henryka Sienkiewicza.

Miasto Jarocin (Osielde „Bogusław") - ulice: Bluszczowa, 
Bogusław, Deszczowa, Do Zdroju, Jagodowa, Jałowcowa, 
Jesienna, Jeżynowa, Kasztanowa, Konwaliowa, Kwiatowa, 
Lipowa, Poziomkowa, Słoneczna, Sosnowa, Świerkowa, 
Tęczowa, Wiosenna, Wrzosowa, Zimowa, Żurawi- nowa.

Miasto Jarocin (Osiedle „Tumidaj") - ulice: Stefana 
Batorego; Bolesława Chrobrego, Franciszkańska, Królowej 
Jadwigi (nieparzyste) od nr 1 do nr 3 i (parzyste) od nr 2 
do nr 6, Kazimierza Jagiellończyka, Władysława Jagiełły, 
Bolesława Krzywoustego, Leśna, Władysława Łokietka,
Stefana Malinowskiego, Mieszka I, Piastowska, Podchorążych, 
Józefa Poniatowskiego, Ignacego Prądzyńskiego, Juliusza 
Słowackiego, Jana Sobieskiego, Zygmunta Starego, Bolesława 
Śmiałego, Kazimierza Wielkiego.

Miasto Jarocin (Osiedle Nr 12 „Wojska Polskiego” i Osiedle 
Nr 13 „Os. Konstytucji 3 Maja I” ) - ulice: Józefa Bema 
(nieparzyste) od nr 1 do nr 3 la  i (parzystę) od nr 2 do końca 
Marii Curie-Sktodowskiej, Ojca Serafina Niedbały, Osiedle Kon
stytucji 3 Maja od nr 1 do nr 13, Osiedle Romualda Traugutta, 
Piaskowa, Karola Świerczewskiego, Wojska Polskiego.

Miasto Jarocin (Osiedle „Konstytucji 3 Maja II") - ulice: 
Józefa Bema (nieparzyste) od nr 33 do końca, Osiedle Kon
stytucji 3 Maja od nr 14 do końca, NSZZ Solidarności, Księdza 
Jerzego Popiełuszki.

Miasto Jarocin (Osiedle Nr 15 „Polna") - ulice: Dożynkowa, 
Gajowa, Łanowa, Opłotki (nieparzyste) od nr 1 do nr 5 i (parzy 
ste) od nr 2 do nr 10, Osiedle Bajkowe, Osiedle Rzeczypospo
litej, Polna, Powstańców Wlkp. od ul. Wrocławskiej do końca, 
Rolna, Siewna, Wrocławska (nieparzyste) od nr 79 do nr 117 
i (parzyste) od nr 108 do nr 134, Zagonowa, Zagrodowa, 
Żniwna.

Szpital

http://www.jarocinska.pl
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7 1 9 JAN SZCZERBAŃ, przewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego,

cżtonek Prawa i Spraw iedliwości
„ Z  racji pełnienia funkcji prezesa Akcji Katolickiej moim obowiązkiem było zapyta
nie duchownych, z kim mogę wchodzić w  koalicję i  ewentualnie, z jakich list mogę
startować. Nigdy się nie spotkałem ze strony kapłanów, z którymi się spotykam,
żeby stali na przeszkodzie Ziemi Jarocińskiej na czele z Adamem Pawlickim. ”

8  'G A Z E T A  JA R O C IŃ S K A  , 4 9  ( 1 3 1 2 )  1 g rud n ia  2 0 1 5

z d a rz e ń  o d n o to 

w a ła  w  ty m  ro k u  

ja r o c iń s k a  s t ra ż  

p o ż a rn a

INFORMACJE

JAROCIN
INTERWENCJA

(6 2 )  3 3 2  2 0  3 3

N a osiedlu Polna w  Jarocin ie  o d 
b y ły  się w yb o ry  przew odniczącego. 
K andyda tów  do rządzenia jednostką  
pom ocniczą gm iny by ło  dwóch - rad
ny Jan K rakow iak i Leszek Błaszczyk. 
W  ta jn ym  g łosow an iu  w z ię ło  u d z ia ł 
43 m ieszkańców  osiedla. 22 p o p a r
ło  Leszka Blaszczyka i to  on  będzie 
rz ą d z ił na  n ie d a w n o  u tw o rz o n y m  
osiedlu. K rakow iak dosta ł 21 głosów.

'C h w ilę  późn ie j w y ło n io n o  czte
roo so b o w y  zarząd  osied la . W  jego  
skład weszli: A lb in  B artkow iak, J u 
s tyna  K o m o rs k a , Jan M a ń k o w s k i 
i Jędrzej Socha.-Jan K rakow iak znów  
nie dos ta ł w ym aganej liczby  głosów.
- Zdecydowali mieszkańcy, dwa głosy' 
m i zabrakły. Była dość niezła frekw en
cja, ja k  na w ybory na tym  w sum ie  
dość m łodym  osiedlu. M ia łe m  taką  
wizję, że poprzednie zarządy to każdy 
szarpa ł w  swoją stronę. Ja chcialem  
to  wszystko scalić, żebyśmy stworzyli 
ja k ą ś  społeczność, żebyśmy poczu li, 
że to je s t je d n o  wspólne osiedle, ale  
zwyciężył kolega Leszek i  n iech tak  
zostanie. C hw a ła  m u i  niech dz ia ła
- tłu m a czy ł K ra ko w ia k  dz ień  po  w y
bo rach . - Trochę je s t żal, bo to  je s t  
praca, ja  dużo chodziłem, dużo spraw  
załatw iłem  d la  osiedla - drogi, chod
n ik i i  inwestycje różne. Cieszy mnie, że 
mamy dwóch młodych ludzi w  zarządzie 
osiedla.

K rakow iak jest now ą tw arzą w  ja 
rocińskim  samorządzie. Przed rokiem  
w yg ra ł w ybo ry  na radnego w  okręgu 
n r 21, gdzie dos ta ł 267 głosów. Po
rażkę rajcy, k tó ry  na zeb ran iu  m ia ł 
m ocne wsparcie m ag is tra tu , ocenia 
się w  ka te g o rii spadku p o p u la rn o 
ści całej ZJ. - Wybory parlam entarne  
i  wynik Walczaka pokazały, że Z J  nie  
mogą czuć się tacy s iln i. To osiedle, to 
tylko kolejny dowód - kom entuje osoba 
zw iązana z sam orządem . =

Pierwszy szef najm łodszego w  J a- s 
roc in ie  os ied la  - E d m u n d  F lo rczyk  2

- zm a ri p rzed k ilkom a  m iesiącam i. £
(n b a ) g

3  Leszek Błaszczyk 
został wybrany na 
przewodniczącego 
osiedla Polna w Ja 
rocinie. Nowy szef 

. osiedla uzyskał więcej 
głosów niż miejsco
wy radny Jan  Kra
kowiak (na zdjęciu). 
Ten ostatni nie wszedł 
nawet do 
zarządu 
osiedla.
Zdaniem 
obserwatorów 
sam orządu 
to znak, że 
ugrupowanie 
burmistrza 
może tracić
na popularności.

O G Ł O S Z E N I A

VlSIO N OPTYK
(o b o k  kina„Echo")
63-200Jarocin, ul. W yszyńskiego 4

te l. 6 2  5 0 5  2 7  0 0

GODZINY
OTWARCIA

pon.-pt. 1 ( F  -18°° 
sob.9^-1400

- bezpłatne badanie wzroku
- zniżki dla emerytów i rencistów
- sprzedaż ratalna

* " ................................................................

KUPON RABATOWY
na jedną parę okularów

kolekcyjnych!
do  w y b o ru  trz y  p ro p o zyc je

, na oku la ry  je dn o o g n isko w e  
zan ty re fleksem

na oku la ry  d w u o gn iskow e  
■ zan ty re fleksem

• , na oku la ry  p rogresyw ne
zan ty re flekse m

• szczegóły p ro m oc ji w  salonie
* p rom oc ję  się n ie łączą

Najpierw ścieżka rowerowa, 
potem lampy

N ie  usta ją  in terw encje  m ieszkań
ców  ul. W rocław skie j w  Jaroc in ie  o d 
nośnie budow y ośw ie tlen ia  u licznego 
od skrzyżow ania  z ul. N owe Parcele. 
P o n o w n ie  spraw ę z g ło s iła  re d a kc ji 
Irena  M ize ra . N aw iąza ła  do  a rtyku łu  
G azety z n r 47. „N a  O drzańskie j ja k  
w  ś redn io w ie czu ” . - Te lam py n ie  są 
potrzebne tylko nam  mieszkańcom, ale 
tym ludziom, którzy jeżdżą row eram i do 
pracy do Z ak ładu  Mięsnego B iernacki 
w Golinie. N ie  tylko na O drzańskiej je s t 
ja k  w  średniowieczu, ale na drodze k ra 
jo w e j w  centrum m iasta - denerwuje się 
nasza czyteln iczka.

P r z y p o m in a ,  że m ie s z k a ń c y  
o  ośw ie tlen ie  na tym  o d c in ku  d ro g i 
w a lczą ju ż  od  k ilk u  la t. - Żeby nie było

stać m iasta na te 6, 1 lam p. N ie  mówię  
ju ż  o tym chodniku, którego nie ma, bo 
ma być obiecana przed wyboram i ścieżka 
rowerowa. Z  każdym rokiem  przybywa 
samoehodów, je s t większy ruch  - m ów i 
Irena  M ize ra .

Sekretarz gm iny Jarocin  in form uje , 
że budow a ośw ietlenia będzie m ożliw a  
po w ykonan iu  ścieżki row erow e j Ja 
ro c in  - G o lin a  przez G enera lną  D y 
rekcję D ró g  K ra jo w y c h  i A u to s tra d . 
- Koszt budowy oświetlenia uzależniony 

je s t od ilości punktów  świetlnych, których  
określenie możliwe będzie dopiero przy  
opracowywaniu dokum entac ji p ro je k 
towej. Koszt jednego p u n k tu  świetlnego 
wynosi około 4 .500zł - wyjaśnia M ic h a ł 
F ija łkow sk i. (e ra )

O ferty  p racy z P ow ia tow ego U rzędu Pracy w  Ja roc in ie  
zgłoszone w  okresie od 2 4  do 3 0  lis topada

•  Opiekunka dziecięca od 1. roku -  Klub Dziecka „Tęczowy Domek" Jarocin • Operator lasera CNC, 
ślusarz -  spawacz - Blastrac Sp. z o.o. Golina •  Sprzedawca - Firma Tomcat Łukasz Tomaszewski Jarocin
•  Asystent p ro jektan ta  - ART4 Golina • S to larz - Meble Kuchenne I. Jaworski Golina •  Nauczyciel 
te ch n ik i i p lastyk i - Zespół Szkól Społecznych Jarocin •  Kasjer - sprzedawca, p racow n ik ochrony*
- Tian Hu Sp. z o.o. (miejsce wykonywania pracy Jarocin) •  P racow nik p rodukc ji -  Pylon SA (miejsce 
wykonywania pracy Jarocin) •  Kierowca ciągn ika  siodłowego - Usługi Transportowe Baranek - Miro
sław Baranek - Rusko • Doradca k lien ta  - Arbiter S.A. (miejsce wykonywania pracy powiat jarociński)
•  P racow n ik  za i w y ładunku  c h ło d n i - Zakład Przemysłu Mięsnego Biernacki Sp. z o.o. Golina
•  Kierowca kat. C - PHU Dros Ryszard Osuch Dobieszczyzna •  P racow nik magazynu odzieżowego
- Work Senzice S.A. Wrocław (miejsce wykonywania pracy Gądki) • Pakowacz odzieżowy - Sellpro Sp. z o.o. 
Wrocław (miejsce wykonywania pracy Gądki) • P rzedstaw icie l handlowy - Gastromax Jarocin

STAN BEZROBOCIA W POWIECIE JAROCIŃSKIM OD 2 DO 8 PAŹDZIERNIKA

liczba wyrejestrowani

bezrobotnych

2 .3 2 8  68

O  M a s z y n y  i  C zęśc i
© a

^ 5 0 2 -3 3 3 -1 1 1
Romanów 25,

63-700 Krotoszyn 
biuro@agro-serwis.info, 

fc, tel. 62 721 01 36
c i fW if

zarejestrowani wyrejestrowani, którzy

podjęli pracę

47 26
(dane orientacyjne z PUP Jarocin) O prać, (ann)

w w w . a g r o - s e r w i s . i n f o

”  »
..

M c C O R M I C K

©LEiyiKEN BEDHFIR
GRSPRROO <££>

ś ^ A g ro -fa i JIlPRONAR

http://www.jarocinska.pl
http://www.agro-serwis.info
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1 8 2 u c z n ió w  s z k ó ł p o n a d g im n a z ja ln y c h  

p o w ia tu  ja r o c iń s k ie g o  s ta n o w ią  o s o b y  

s p o z a  p o w ia tu ,  z  k o le i  41 u c z n ió w  
z  n a s z e g o  te re n u  u c z y  s ię  w  s z k o 

ła c h  p o n a d g im n a z ja ln y c h  w  in n y c h  

p o w ia ta c h

WALDEMAR TOMASZEWSKI, przewodniczący rady 
gm iny w  Nowym Mieście

,Wiemy, że się władza w  Polsce zmieniła. PiS przejął 
Władzę. Droga S i l  nam przyspieszy. To nasląpi bar
dzo szybko. ” INFORMACJE

KOTLIN ► SĄDOWY FINAŁ INWESTYCJI SPRZED TRZECH LAT

K ara  to w yn ik  sądowego procesu 
g m iny  K o tlin  z Zak ładem  Ins ta lac ji 
S an ita rnych  i B udow n ic tw a  D ro g o 
wego z W rocław ia . Sprawa do tyczy 
inwestycji sprzed trzech lat. W tedy to 
w ó jt M iro s ła w  Paterczyk og łos ił prze
targ na w ym ianę g łów nego ko lektora  
kanalizacyjnego na ul. Rymarkiewicza 
w  K o tlin ie . W  postępow an iu  w ysta r
tow a ło  dw óch oferentów . W ygra ła  je  
firm a  z D o lnego  Śląska p roponu jąc  

cenę o ponad 106 tys. z ł n iższą niż*, 
d ru g i przedsiębiorca. Z ak ład  z W ro 
c ław ia  um ow ę z g m iną  na wym ianę 
prawie 300 m etrów  kolektora podpisał 
1 październ ika 2012 r. Zgodn ie  z ha r
m onogram em , prace m ia ły  się zakoń
czyć w  ciągu 30 d n i od przekazania 
p lacu bu d ow y  - 7 lis topada. - W  tym  
dniu otrzymaliśmy emailem informację, 
że przedstawiciele f irm y  chcie liby się 
spotkać z wójtem i  inspektorem nad
zoru. W  p iśm ie  zaznaczono, że chodzi 
o podpisanie aneksu do umowy i  wy
dłużenie czasu rea lizac ji zadania do 
3 7 dn i - tłum aczył M iro s ła w  Paterczyk 
na po łączonym  posiedzen iu  kom is ji 
rady. D o  ro z m ó w  p o m ię d zy  in w e 
sto rem  a w ykonaw cą  d o sz ło  w  na 
stępnym  dn iu .

W ójt postaw io n y
przed fak tem  dokonanym

Z a k ła d  z W ro c ła w ia  w p is a ł do 
aneksu um ow y ponad tysiąc godzin  
prac zw iązanych z osuszaniem w yko
pu. - Według kosztorysu były tam  zapla
nowane 192 godziny pompowania wody 
ig ło filtram i. W  rzeczywistości tych go
dzin było ponad  tysiąc. Jako zam awia
ją cy  nie zostałem poinform owany o tym  
stanie rzeczy. Gdybym po  192 godzinach 
wiedział, żepompowań m usi być więcej, 
to  ja  podją łbym  dodatkowe działania. 
Poprosiłbym o zejście z terenu i  zoba
czył, czy inwestycja może funkcjonować. 
Zostałem postaw iony przed faktem  do
konanym. F irm a  za dodatkowe prace  
chcia ła ponad  700 tys. zł. N ie  mogłem  
się zgodzić na taką kwotę - w yjaśn ia

Gmina musiala zapłacić 
ponad 300 tys. zł 
odszkodowania wykonawcy
2  3 0 6 .6 5 6 ,6 1  z l o d s z k o d o w a n ia  w ra z  z o d s e tk a m i z a p ła c i ła  g m in a  K o tlin  f irm ie  
w y k o n u ją c e j w y m ia n ę  k o le k to ra  s a n i ta rn e g o . O fe re n t  z a ż ą d a ł  o d  s a m o r z ą d u  z a  
d o d a tk o w e  p ra c e  p o n a d  7 0 0  tys. zł.

3 0 6 .8 9 1 ,8 3  z ł
za zrealizowanie inwestycji 
zaproponował Zakład 
Instalacji Sanitarnych 
i Budownictwa Drogowego 
z Wrocławia

w łodarz  K o tlin a . W  jego ocenie inwe
stycja zosta ła  zrea lizow ana dobrze, 
ale n ie te rm inow o . D la tego  zgodnie 
z um ow ą  na w rocław skie  p rzedsię
b io rs tw o  n a ło ż y ł karę  i o s ta tecz 
nie w ykonaw ca o trzym a ł 296 tys. zł. 
- W  ofercie przedstawionej przez f irm ę  
godzina pom pow ania wynosiła praw ie  
200 zł, gdzie biegły rzeczoznawca go
dzinę pom powania wycenił na 19,50 zł. 
Skoro wykonawca wygrał pszetarg na 

306 tys. zi, to pow in ien się liczyć z do
datkow ym i p rob lem am i - uw aża w ó jt. 
Jednak p rzyzna je , że w  p rzypadku  
osuszania w ykopów  tru d n o  jes t d o 
k ładn ie  przew idzieć, ile czasu m oże

2 9 8 .0 6 4 ,9 0  z ł
zapłaciła gmina Kotlin

7 1 9 .6 0 8 ,9 0  Zł
chciało przedsiębiorstwo 
za dodatkowe prace

to  p o ch ło ną ć . W ykonaw ca  sw o ich  
na leżności d o ch o d z ił przed Sądem 
G ospodarczym  w  Ł o d z i.

P e łnom ocn ik  Z ak ła d u  In s ta la c ji 
S an ita rnych  i B u d o w n ic tw a  D ro g o 
wego z W ro c ła w ia  m ów i, że po m p o - 
w ań  b y ło  n ie p ro p o rc jo n a ln ie  d użo  
więcej n iż zap lanow ano .- Gm ina była 
pytana jeszcze na etapie przetargu, ja k  
należy rozumieć specyfikację w  zakresie 
dalszych rozliczeń związanych z ko 
niecznością większej ilości pompowań  
niż początkowo p lanowana? Odpowie
działa, że będą dodatkowo rozliczane  
pom pow an ia  p o n a d  ich  liczbę u jętą  
w  specyfikacji. K iedy ta k  fak tyczn ie

2 3 0 .6 0 5 ,9 6  z ł
tyle wynosi podstawowa 
kwota odszkodowania

7 6 .0 5 0 ,6 5  z ł
kotwa ustawowych odsetek 
od 29 grudnia 2012 r. 
do dnia zapłaty

się s ta ło  i w ó jt doskonale  w iedzia ł, 
że napływ wody je s t duży, że zachodzi 
konieczność pom pow an ia  w  znacznie 
szerszym zakresie n iż przewidywana, 
a  zatem  koszty p row adzonych p ra c  
są dużo większe n iż  m ożna było je  
przew idyw ać. M ó j k lie n t zw ró c ił się 
z p rośbą o zawarcie aneksu i  o trzy
m a ł inform ację, że gm ina  zap łaci tyle, 
ile  p rzew idyw ała  dokum entacja , n ie  
uw zględniając tego, że wym agało to  
dodatkowych prac. Chociaż ten, k tó ry  
p lanow a ł ten przetarg m usia ł wiedzieć, 
że takie  koszty powstaną i  trzeba było 
się ja k o ś  na to przygotow ać i  zabez
pieczyć. To je s t natura lne, je że li ktoś

wykona dużo więcej p ra c  n iż począt
kowo zam aw iano i sygnalizował, że 
trzeba będzie wykonać dużo więcej niż  
było zamawiane, to  należy m u się za to 
zapłata - m ó w i M a rc in  Strzeszyński, 
p raw n ik .

G m ina zaoszczędziła
P o d k re ś la , że n ie z a le ż n y  rze 

c zo zn a w cza  p o w o ła n y  p rze z  sąd 
p o tw ie rd z ił,  że osuszen ie  w yko p u  
w ym a ga ło  ty lu  p rac, ile  p rze s ta w ił 
wykonawca. D od a tkow o  zna jdu je  to  
odzw iercied len ie  w  dz ienn iku  b u d o 
w y p row adzonym  przez ob ie  strony, 
a w  im ie n iu  g m iny  god z in y  p o m p o 
w ania  potw ie rdza ł inspektor nadzoru.
- Rzeczoznawca okreś lił stawkę dużo 
niższą n iż zaoferowana przez mojego 
k lien ta  za te dodatkowe pompowania. 
Jest wolny rynek, każdy może oferować 
takie ceny, ja k ie  zostaną przyjęte przez 
odbiorcę usług. N a szczęście d la  gm iny  
ten niezależny rzeczoznawca określił, 
że s taw ka rynkow a je s t dużo niższa 
n iż  o ferow ana przez m ojego k lie n ta  
za te dodatkowo pom powania, ale sąd 
powiedział, że te pom powania, ponad  
ilość początkowo planowaną  w  specyfi
kacji, pow inny być rozliczone za każdą 
roboczogodzinę według wartości ry n 
kowych, a  nie ofertowych. D z ięk i temu 
gm ina została obciążona dużo niższymi 
kosztam i ponadplanowych pompowań  
w  stosunku do roszczeń, ja k ie  podnos ił 
m ój k lien t - w yjaśn ia  pe łnom ocn ik .

W ó jt  je s t u s a ty s fa k c jo n o w a n y  
w y ro k ie m  sądu, je d n a k  n a jba rdz ie j 
c ieszy łby  się, g dyby  n ie  m u s ia ł n ic  
p ła c ić . N a  k o m is ji n ie  w s p o m n ia ł 
jednak, że op rócz kw o ty  pods taw o 
wej sa m o rzą d  m u s i za p ła c ić  także 
odsetki, k tó re  w ynoszą  76.050,65 zl.
- Już wszystko zapłaciliśmy. N ie  m a co 
się upierać, bo odsetki rosną każdego 
dnia - przyznaje Irena Antczak, skarb
n ik  gminy, pytana przez „G azetę”  o  to, 
czy gm ina  m usi rów nież uregu low ać 
odsetki,

(e ra )

NOWE MIASTO

Sołtysi nie po trzebują 
już żebrać

343.590,10 z ł - taką pulę pieniędzy w  ra
mach funduszu sołeckiego wydadzą w  2016 
roku w ioski w  gm inie Nowe M iasto . W  p ia
nach oprócz w ielu imprez integracyjnych jest 
m .in. rem ont krzyża i przydrożnej kapliczki, 
zakup nam io tu  oraz szyldu na świetlicę.

Prawie w  każdym  sołectwie p lanow a
ne są im prezy in tegracyjne - np. z okazji 
D n ia  Dziecka, D n ia  Babci i D ziadka, d o 
żynek czy też przyw itan ia  i pożegnanie lata. 
W  2016 roku uda się też doposażyć świetlice, 
za ła tw ić  choć częściowo p rob lem  b raku  
ośw ietlen ia wiosek, w ybudow ać chodn ik i 
i d rog i. - Pozytywnie oceniam podjęte przez 
sołectwa decyzje - świadczą o gospodarskim  
podejściu m ieszkańców i sołtysów do tych 
spraw. Choć ja k  jes t m ała wieś, bywa z tym  
problem, na co wydać pieniądze - m ów i w ó jt 
gm iny, A leksander Podem ski. Podkreśla, 
że fu n d u s z  zw iększa  a k tyw n o ść  lu d z i.
- N ie m a takie j sytuacji, że ja k iś  sołtys powie:
- Co ja  mogę? Jaką ja  m am  władzę? N ie ma

pieniędzy. N ik t dzisiaj takich słów nie wygłosi. 
Jest taka chęć działania i  satysfakcja, że siłam i 
funduszy daje się coś zrobić. Nie trzeba przy
chodzić, przekonywać i  żebrać o te pieniądze. 
Jest przy tym sporo pracy papierkowej d la urzę
du. W ó jt porównuje, ja k  w yglądały zebrania 
sołeckie wcześniej, zan im  w p row adzono  
fundusz, a ja k  teraz. - Nieraz sołtys nie m ia ł 
n ic do powiedzenia. Teraz od razu może opo
wiedzieć o tym, co zostało zrobione i  planować 
dalej - podkreśla A leksander Podemski.

G m in a  o trzym u je  z budżetu  państw a 
zw ro t p ien iędzy p rzeznaczonych na fu n 
dusz sołecki w  wysokości 20 %. - Można  
więc powiedzieć, że wszyscy na tym zyskują 
- doda je  w ło d a rz  N ow ego M ia s ta . - L u 
dzie uczą się gospodarowania pub licznym i 
pieniędzm i. Widzą, ja k  obwarowane je s t to  
przep isam i. I  widzą, ja k  ważne je s t tak ie  
wydawanie środków, by by ł efekt. To je s t  
prawdziw y sprawdzian.

A N N A  K O P R A S -F IJ O Ł E K

SOŁECTWO JAKIE ZADANIA
ZAPLANOWANO*

JAKI JEST 
FUNDUSZ

Boguszyn montaż lamp na trzech ulicach 31.380,96 zł
Boguszynek oświetlenie uliczne 14.560,76 zł
Chocicza doposażenie placów zabaw 31.380,96 zł
Chromieć wyposażenie placu zabaw • 14.623,53 zł
Chwalęcin remont świetlicy wiejskiej 14.246,95 zł
Dębno utwardzenie placu za świetlicą 12.521,00 zł
Klęka budowa chodnika od przystanku 

do szkoły, naprawa chodników 31.380,96 zł
Kolniczki remont drogi 16.255,34 zł
Kruczynek. budowa drogi 12.897,57 zł
Kruczyn montaż lamp, zakup wyposażenia 

do świetlicy oraz narzędzi 
na plac zabaw 17.636,10 zł

Komorze remont dróg 16.349,48 zł
Nowe Miasto budowa fragmentu chodnika 

przy Zielonym Rynku 31.380,96 zł
Michałów doposażenie świetlicy wiejskiej 11.830,62 zł
Rogusko zakup materiału na równanie drogi 7.625,57 zł
Radliniec kolejny etap budowy chodnika 10.198,81 zł
Stramnice zakup materiałów na remont 

przydrożnej kapliczki i przystanku 
oraz remont świetlicy wiejskiej 11.610,95 zł

Skoraczew remont chodnika 10.889,19 zł
Szypłów odnowienie krzyża 15.910,15 zł
Wolica Kozia zakup sprzętu na plac zabaw, 

oświetlenie drogi w okolicy wieży 
widokowej i drogi do Klęki 11.454,05 zł

Wolica Pusta położenie kostki przy świetlicy 19.456,19 zł
*  w ybrane zadania

► 16 s o łe c tw  za m ie rza  zo rga n izow a ć  
im p re zy  in teg ra cy jne

► 7 - w  ty lu  z a p la n o w a n o  d o k u p ie n ie  
w ypo sa że n ia  ś w ie tlic  w ie js k ic h

► 4 so łe c tw a  p o s ta w iły  na w y k o n a n ie  
d róg , c h o d n ik ó w  o raz  doposażen ie  
p la c ó w  z a b a w  i o ś w ie tle n ie

W IN C E N T Y

P AW E LC ZY K

sołtys jednego
z dwóch
największych y
sołectw K  -  > -
- Chociczy

U m n ie  pew ną pulę pieniędzy trzeba 
przeznaczać na u trzym anie  czterech 
p laców  zabaw  w  pe łne j go tow ośc i, 
a także  te re n ów  z ie lonych . Część 
finansów  idzie na chodn ik i, imprezy. 
G dybyśm y m ie li dw a  razy ty le  p ie 
n iędzy w  fu nduszu , na pew n o  by- 
śm y je  w yda li. Na zebraniu w yp łyną ł 
te m a t s p o w a ln ia c z y  na u lic a c h . 
C hcem y zrobić  ch od n ik  na u licy  Le
śnej w  stronę cm entarza, bo ta  u lica 
s ta ła  s ię  sp a ce ro w ą , ze w zg lę d u  
również na m odę na k ijk i. Będziem y 
b ud o w a li w e w ła sn ym  zakresie , po 
1 0 0  - 2 0 0  m e tró w  co  roku, żeby 
b y ło  bezp ieczn ie j na drodze.

http://www.jarocinska.pl
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Briefing sukcesów koalicji PiS i ZJ
Pięć la t w spó łp racy m iędzy rad 

nym i Z iem i Jarocińskie j o raz Prawa 
i Spraw iedliw ości podsum ow ał p o d 
czas konferencji prasowej starosta Bar
tosz W alczak. - O d pięciu la t tworzymy 
koalicję i  współrządzimy razem  w  p o 
wiecie. Przez ten czas przekazaliśmy na 
inwestycje drogowe blisko 65 m ilionów  
złotych. Trzeba o tym pam iętać - p od 
kreśli! starosta.

W łodarza pow iatu wspierali przed
stawiciele obu samorządów. - Możemy 
tu  w ym ien iać i  wymieniać, co razem  
udało się zrobić. To je s t jedno  pasmo  
sukcesów i  dumny jestem z udziału  w  tej 
k o a lic ji - s tw ie rd z ił Jan Szczerbań, 
przew odniczący Rady Pow iatu  Ja ro 
cińskiego, członek Prawa i Spraw iedli
wości. - M am  nadzieję, że dalej będzie 
trwała, bo wiele jeszcze dobra wspólnego, 
mamy do zrealizowania. A  te rzeczy, które 
dzięki kolegom z Z iem i Jarocińskiej uda
ło się uczynić, to są niemożliwe. Tego n ik t 
do tej p o ry  nie chciat ruszać. Jeśli ktoś 
tego nie chce widzieć, to jego  problem

O G Ł O S Z E N I E

2 538 677
POSIŁKÓW ZA 1 ZŁ
ZAPEWNILIŚMY NASZYM

P R A C O W N IK O M

TA L IC Z B A  C A ŁY  C ZA S  R O Ś N IE ...

W briefingu prasowym uczestniczyli przedstawiciele samorządu powiatowego i gminnego. Mówili o sukcesach ostatnich pięciu lat współpracy

nie m ó j - d oda ł przew odniczący rady 
pow ia tu .

O  dobrych  stronach w spółpracy 
P iS -u  oraz Z iem i Jarocińskiej po  kolei 
m ów ili pozostali uczestnicy spotkania. 
Przewodniczący Rady M ie jskie j Ja ro 
cina Rajm und Banaszyński wskazał na 
różnice we w spó łp racy obu  sam orzą
dów  za rządów  bu rm is trzów  Adam a 
Paw lickiego i S tan is ław a M a rtu z a l-  
skiego. - Ta współpraca, kiedy gm iną  
kie row ał A dam  Pawlicki, była bardzo 
dobra. Szkoda, że to się później zmieniło.

Kiedy przyszły nowe władze, tak dobrze 
się ju ż  nie układało. Chociaż radn i z Zie
m i Jarocińskiej, którzy m ie li większość 
w  radzie miejskiej, s ta ra li się jednak  tę 
współpracę w dobrym  kierunku p row a
dzić, bo je s t ona potrzebna d la  dobra  
mieszkańców - zaznaczył Banaszyński.

O  trzech najważniejszych inwesty
cjach m in ionych  p ięc iu  la t - m iędzy 
innym i nowej siedzibie D om u  Pomocy 
Społecznej - m ó w ili w icestarosta M i
kołaj Szymczak oraz dyrektor p lacówki 
Janusz Krawiec. - Za zakup tego obiektu

chciano mnie prawie powiesić, a przynaj
mniej wyrzucić ze stanowiska - stwierdził 
w icestarosta. B udynek adaptow any 
obecnie na now y D PS zosta ł ku p io 
ny w  2012 r. za nieco ponad 5 m in  zł, 
kiedy M ik o ła j Szymczak by ł starostą 
ja roc ińsk im .

Z  kolei o  inwestycjach i obecnym 
stanie powiatowej oświaty p o in fo rm o
wał członek zarządu powiatu M iros ław  
Drzazga.

L is tę  osiągn ięć os ta tn ich  p ięc iu  
la t podsum ow ał przewodniczący p o 

w ia tow ej kom is ji budżetu i szef k lubu  
Z iem i Jarocińskiej w  radzie pow ia tu  
M ariusz M ałynicz. - Wiele pozytywnych 
rzeczy udało się zdziałać. Jestem przeko
nany, że na koniec kadencji te działania  
zostaną dostrzeżone, ponieważ nie ma  
rzeczy gorszej od nicnierobienia. To, co 
przez wielu jest oceniane ja ko  negatywne, 
a są to odważne decyzje, to zbierze swój 
plon. Jestem spokojny nie tylko o wynik 
referendum, a le  i o przyszłe wybory - 
podkreś lił M ariu sz  M a łyn icz .

A N N A  K O N IE C Z N A

ponad 64 min zł
według informacji starosty Bartosza 
Walczaka powiat wydał na inwestycje 
drogowe w  czasie pięciu ostatnich 
lat. Prawie 39 min zł stanowią środki 
zewnętrzne pozyskane przez powiat 

ok. 6 min zł
powiat przekazał od 2010 r. na rzecz 
jarocińskiego szpitala

ok. 16 min zł
wynosi koszt zakupu i adaptacji nowej 
siedziby Domu Pomocy Społecznej 
w  Kotlinie

NAJWAŻNIEJSZE INWESTYGE 
DROGOWE WYKONANE NA 
TERENIE POWIATU JAROCIŃSKIEGO 
W OKRESIE PIĘCIU OSTATNICH LAT:
• w iadukty w  ciągu ul. Powstańców 
Wlkp. (2012 r. - 2013 r.) ok. 13 min 
300 tys. - ponad 6 min zł z budżetu 
państwa, ponad 5 min 500 tys. zł
z budżetu powiatu jarocińskiego, ponad
1 min 100 tys. zł z gminy Jarocin

INWESTYCJE ZREALIZOWANE 
Z DOFINANSOWANIEM ŚRODKÓW 
UNIJNYCH:
• Jarocin-Żerków-Ruda Komorska 

(rok 2010) ponad 11 min 300 tys. zł 
(współpraca z gminą Żerków)

• Kotlin-Sławoszew-granica powiatu 
(rok 2010) ponad 3 min zł (współpraca 
z gminą Kotlin)
• droga w  Mieszkowie (rok 2011) 
ponad 2 min zł (współpraca z gminą 
Kotlin)
• Rusko-Jaraczewo (rok 2011) ponad 
6 min zł (współpraca z gminą 
Jaraczewo)

INWESTYCJE ZREALIZOWANE 
Z DOFINANSOWANIEM RZĄDOWYM 
W RAMACH TZW. „SCHETYNÓWEK":
• Klęka-Żerków II etap (rok 2010) 

ponad 2 min 400 tys. zł, współpraca 
z powiatem średzkim, gminą Żerków 

oraz gminą Nowe Miasto
• Wilkowyja-Tarce (rok 2011) blisko
2 min zł, współpraca z gminą Jarocin 
- Witaszyce-Prusy-Magnuszewie (rok 
2011) ponad 3 min zł, współpraca
z gminą Jarocin
• ul. Wolności w  Golinie (rok 2013) 
blisko 1 min 500 tys. zł, współpraca 
z gminą Jarocin
• Mieszków-Żerków - etap I Stęgosz 

(rok 2012) blisko 3 min 500 tys. zł, 
współpraca z gminami Żerków i Jarocin

• Cielcza-Radlin-Stęgosz (rok 2014) 
ponad 5 min zł, współpraca z gminami 
Żerków i Jarocin
• Brzostów-Zalesie-Panienka (rok 2015)
3 min zł, współpraca z gminami Jarocin 
i Jaraczewo

http://WWW.jarOCi
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ŻERKÓW

Mieszkańcy Antonina i  
świętowali w  garażu
otwarcie nowych dróg

G m ina  Żerków  przebudow ała  w  tym  roku  

trzy  d ro g i - dw ie z n ich  zna jdu ją  się w  A n to 
ninie. M ieszkańcy docen ia ją  gest b u rm is trza  
Jacka Jędraszczyka i żeby to  wyrazić, tłum n ie  
staw ili się ńa o tw arc iu  zm odernizow anych trak 
tów. - Można powiedzieć, że z każdego domu ktoś 
był - m ó w i jeden z uczestn ików  uroczystości. 
Przybyli też radn i i  przedstawiciele w ładz. B yło

Tak wyglądała droga w Antoninie rok temu, a tak prezentuje się teraz

przecięcie wstęgi z poświęceniem. A  po części 
o fic ja lne j poczęstunek. Ludzie  z łoży li się, żeby 
go p rzygo tow ać. P on iew aż na  teren ie  so łec
twa A n to n in  - Przybysław nie m a sali wiejskiej, 
część gości została zaproszona do  dom u jednego 
z m ieszkańców, a reszta uczestn ików  im prezy 
biesiadowała w  przydom ow ym  garażu.

- Muszę przyznać, że to było pełne zaskoczenie.

OSOB
mieszka w  sołectwie 
Antonin - Przybysław

Szczególnie dla mnie, bo zazwyczaj tak jest, że wszy
scy uważają, że im  się należy’ i  tyle. A  w  Antoninie  
wszyscy się zebrali, z każdego domostwa był co naj
m niejjeden przedstawiciel. Wynika z tego, że duch 
w  narodzie jeszcze nie zaginął. To był naprawdę m iły  
gest - s tw ierdził bu rm is trz  Jacek Jędraszczyk.

Trzecia droga przebudowana i otwarta została 
w  Żółkow ie. (an n )

► 3 8 9 . 9 7 9 , 0 9  z ł  (b ru tto ) kosz tow a ła  

p rze b u d o w a  g łó w n e j d ro g i, k tó ra  p rzeb iega  przez 

A n to n in

ZAKRES PRZEBUDOWY:
- w yko nan ie  naw ierzchn i as fa ltow e j o  d ługości 866  m 

i szerokości 5 m

- b u d o w a  chod n ika  o  szerokości 2 m

czas trw a n ia  ro b ó t: od  29  lipca d o  13 lis to pada  

w y ko n a w ca : P rzeds ięb io rs tw o  B u d o w la n o - 

H a n d lo w e  „M a rz y ń s k i"  z Jarocina

► 7 8 . 6 2 0 , 4 3  z ł  (b ru tto ) kosz tow a ła  

p rze b u d o w a  d ro g i w e w n ę trz n e j d o ja zd o w e j d o  pó l 

w  A n to n in ie

ZAKRES PRZEBUDOWY:
- u łożen ie  n a w ie rzch n i a s fa lto w e j o d ługośc i 30 8  m 

i szerokości 3 ,5  m

- u tw a rd ze n ie  poboczy

czas t rw a n ia  ro b ó t: 8 czerw ca d o  31 s ie rpn ia  

w y ko n a w ca : P rzeds ięb io rs tw o  R obó t D rogo w ych  

„D ro b u d "  z Jarocina

► 3 3 9 . 0 5 4 , 8 1  z ł  (b ru tto ) kosz tow a ła  

p rze b u d o w a  d ro g i w  Ż ó łk o w ie  - od  ul. Ceg lane j 

d o  oczyszczalni śc ie ków  o  d ługośc i 1 ,5 km  - 1 e tap  

o d ługośc i 0 ,9  km

ZAKRES PRZEBUDOWY:
- w y k o n a n ie  p o d b u d o w y  z k ruszyw a i n aw ie rzchn i 

a s fa lto w e j o  d łu g o śc i 6 4 0  m i szerokości 3 ,5  m

- u tw a rd ze n ie  poboczy

- w y k o n a n ie  za to k i m ijan ia

- b u d o w a  kana lizac ji deszczow e j oraz ścieku 

o d w a d n ia ją ce g o
czas t rw a n ia  ro b ó t: o d '2 9  lipca do  3 0  paździe rn ika  

w y ko n a w ca : P rzeds ięb io rs tw o  B u d o w la n o - 

H a n d lo w e  „M a rz y ń s k i”

Inw estyc je  zos ta ły  d o fin a n so w a n e  z U rzędu 

M a rsza łko w sk ie g o  W o je w ó d z tw a  W ie lko p o lsk ie g o  
łączną  k w o tą  2 2 0  t y S .  z ł  w  ram ach 

pom ocy  fin a n s o w e j na p rze b u d o w ę  d róg

d o ja zd o w ych  do  g ru n tó w  ro lnych,

W Antoninie do przecięcia wstęgi zaproszeni zostali między innymi najmłodsi uczestnicy uroczystości, w Żółkowie z kolei njje zapomniano o najstarszych

INTERW ENCJA
Masz problem, pytanie? 
Potrzebujesz pomocy dziennikarza? 
Dzwoń...

(6 2 )  3 3 2  2 0  3 3  ©

Problem z biletem przy bram ce wjazdowej na parking
W  redakcji „G aze ty ”  in te rw e n io 

wała ja roc in ian ka . K o b ie ta  uda ła  się 
t a  zakupy do  K a u fla n d u  w  sobotę  
7 lis to p a d a . - Kiedy wjeżdżałam  na 

Parking, przede m ną by ł samochód, 
Z którego k ierow ca pod jecha ł, na c i

snął guzik i  b ilec ik  wyskoczył, a on go 
Pobrał. B a rie rka  się otworzyła, a on 
Przejechał. Ja  byłam od  niego w  dość 
sporej odległości. N ie  spieszyłam się. 
Gdy skręcałam z Dąbrowskiego, to  on 

w tym momencie w ciskał guzik  od b i
letomatu. W idziałam, ja k  w m oim  bie

lin k u  szedł pewien mężczyzna w  czapce 
‘  kurtce, z kapturem  na głowie. Gdy 
Ujeżdżałam do biletomatu i  znalazłam  

się >v tzw. świetle biletomatu, jednak nie 
P ry  samym biletomacie, w tym momen
cie mężczyzna przyspieszył, s taną ł p rzy  
biletomacie i  nac isną ł guzik, b ilec ik  

Uskoczył, on go zabrał. Widziałam, ja k  
Pochylony szedł bardzo szybkim krokiem  
'"iędzy sam ochodam i. W tym czasie 
barie rka  się o tw orzy ła  j a  s tanę łam  

Ptyed biletomatem , okno ju ż  m ia łam  
otwarte, wyciągnęłam rękę przez okno

Pod koniec ubiegłego tygodnia system parkingowy nie działał

i  naciskam  k ilka  razy guzik b iletom atu  
i  nic. Była inform acja, że muszę przeje
chać. Z a  m ną zjechał)’ się samochody. 
Przejechałam. Teraz ju ż  wiem, że bez
m yśln ie . J a ro c in ia n ka  u d a ła  się do

sklepu. Z ro b iła  zakupy, przyszła  do  
sam ochodu. B arierk i byty zamknięte. 
Zdenerw ow ana kob ie ta  uda ła  się do  
in fo rm a c ji.  K ie ro w n ik  zm ia n y  m ia ł 
je j pow iedzieć, że „n ic  nie z rob i, bo

to  tak  sam o ja kb ym  zaparkow a ła  na 
m ieście w  strefie p ła tnego  pa rk ingu  
i bym  nie m ia ła  b ile tu , to  m usiałabym  
zapłacić m andat” . Jarocin ianka p rzy
pom ina , że w  sobotę park ing  w  strefie 
jes t bezp ła tny, w ięc ja k i m ia ła by  cel 
p a rko w a ć  na  te ren ie  m a rke tu . O d  
kobiety za otwarcie barie rk i zażądano 
50 zł. - Powiedziałam, że przyszłam tu 
specjalnie zgłosić taką sytuację, że ktoś 
m nie z rob ił w  ja jo , a ja  nie chcę zrobić  
kom uś tego samego. On nic, że jego  to 
nie interesuje. Odwróciłam się na pięcie 
i  poszłam  sobie - re lac jonu je  czyte l
niczka. U zna ła , że nie będzie p łac ić  
za coś, czego nie zrob iła . Z adzw on iła  
po  kolegę. - Podjechał p od  b ile tom at 
wyciągnął b ile t włączył wsteczny i  odje
chał. Podeszłam do niego p o  bilet. D a ł 
m i. W siadłam  do sam ochodu. B ile t 
włożyłam do biletomatu i  przejechałam  
- opow iada  ja roc in ian ka .

Szefostw o ja roc ińsk iego  sklepu 
nie chc ia ło  rozm aw iać o  spraw ie. Po 
in fo rm ację  m usie liśm y się zw rócić na 
p iśm ie  d o  siedziby f irm y  we W ro c ła 

w iu . R zeczn ik s p ó łk i in fo rm u je , że 
p rzy  w jeździe na  pa rk in g  i na  terenie 
m arke tu  K a u fla n d  zna jd u je  się w i
doczny regu lam in  ko rzystan ia  z n ie
go. „  Są tam  zamieszczone in form acje  
o opłatach, w  tym o opłacie za zgubienie 
biletu, która wynosi 50 z). Ze względu na 
to, że nasz sklep znajduje się w  ścisłym  
centrum  m iasta, a także ograniczoną  
liczbę bezpłatnych miejsc parkingowych 
w  okolicy, nasz p a rk in g  s łuży ł w ie lu  
osobom  za bezpłatne w ie logodzinne  
miejsce posto ju  ”  - w yjaśn ia  G rzegorz 
Polak. P rzypom ina , że to  w łaśn ie  na 
prośbę k lie n tó w  spó łka zdecydow ała  
się na zam ontow anie  systemu pa rk in 
gowego. „ IV przypadku, gdy zaistnie
ją  jak ie ko lw ie k  problem y z wydaniem  
bile tu p rzy bramce wjazdowej lub  inne  
sytuacje, w  których bram ka dzia ła nie
praw id łow o, należy skontaktow ać się 
z in fo rm acją  sklepu poprzez przycisk  
alarm u umieszczonego na panelu do wy
daw ania bile tów  - in fo rm u je  rzecznik 
K a u fla n d  Polska M a rke ty  Sp. z o.o.

(e ra )

http://www.jarocinska.pl


• 1 2  |: G A Z E T A  JA R O C IŃ S K A  I 4 9  (1 3 1 2 )  1 g rud n ia  2 0 1 5 O GŁO SZENIA w w w . j a r o c i n s k a . p l

PPHU MARKO s.c. zatrudni:

S T O L A R Z  M E B L O W Y  
/  M O N T A Ż Y S T A

K w a lif ik a c je :

•  M in im u m  3 - le tn ie  d o ś w ia d c z e n ie  w  z a w o d z ie  ja k o  M o n te r  m e b li 
/  S to la rz  m e b lo w y

•S a m o d z ie ln y  i d o k ła d n y  s p o só b  w y k o n y w a n ia  p ra cy  zg o d n ie  
z ry s u n k ie m  te c h n ic z n y m  i in s tru k c ja

•  U d o k u m e n to w a n y  s taż  p racy.

Kontakt: Zalesie 19, 63-233 Jaraczewo, tel. 608 356 986

PRZEWÓZ
OSÓB

B U S  8  o s ó b  
K R A J  I Z A G R A N IC A

609-217-524
Centrum flnansowo-prawne

6 3 - 2 0 0  J a r o c in ,  u l.  J e s ie n n a  2 1  
6 2  7 4 7  9 5 8 2 , kom. 6 0 9  6 5 5  9 4 7 ,5 3 1 4 5 4  2 9 2

ZMIEŃ WSZYSTKIE SWOJE 
KREDYTY - NA JEDEN TANI
Z  K re d y t b e z  s p ra w d z a n ia  w  B iK U

✓  K re d y t b e z  z a b e z p ie c z e ń  d o  1 5 0  ty s .

✓  H ip o te c z n y

✓  O b ro to w y  d la  f irm
✓  S a m o c h o d o w y
✓  L e a s in g  na  m a s z y n y , u rz ą d z e n ia  itp .

✓  K re d y t d la  ro ln ik ó w  (z  n e g a ty w n ą  
h is to rią  B IK  i z a le g ło ś c ia m i w  K R U S -ie )  

n a w e t d o  5 0 0  0 0 0  zt

Możliwość spalania w  kominkach, piecach kuchennych, 

kaflowych, C.O. Wygodne opakowanie 25 kg

SUPER CENA! ZAPRASZAMY

STANOS Sp. z o.o.
A l. N i e p o d l e g ł o ś c i  3 0  ( p l a c  G S ) .  J a r o c in  

t e l .  6 2 / 5 0 5  3 0  9 0  lu b  6 9 7  9 1 5  0 7 3

HATEX
Jarocin, ul. Wrocławska 50  

tel. 62  505-31-33
Pleszew, ul. Ogrodowa 13  

te l. 6 2  7 4 2 -58 -75 , 6 2  5 0 8 -20 -05

Dobrzyca, ul. Koźmińska 19 
te l. 62  741 -3 4 -7 8

P R F ./V t ll lM  Pożyczki w  24 h 
P O Ż Y C Z K I G O T Ó W K O W E

R 0 S  z e w n ę t r z n a  1 7 5 ,  
w ra z  z m o n ta ż e m  b'ru< ? zaZ

O FER TA W AŻN A DO 31.10.2015 r. M in im u m  do  kalku lacji Sm’  u

OFERUJEMY:
• drewno opałowe dębowe 

NOWOŚĆ! • brykiety dębowe
• korę dębowi,

MOŻLIWOŚĆ DOWOZU DO KLIENTA .
TARTAK KOSZKOWO

tel. 65 5716620, 515131606, czynne: pn.-pt. 7-16'

KUPUJEMY
DREWNO

TOPOLOWE
tel. 505185508

bez wychodzenia z domu
ZADZWOŃ 
© 6 1  623 34 44'

lub wyślij SMS o treści p o ż y c z k a

^ 6 0 5  052 769
’ pełna obsługa w domu Klienta # jjtip 
‘  szybkie pożyczki bez BIK

Premium Pożyczki S.A. 
ul. Paczkowska 26.60-171 Poznać

biuro@premium-pozyczki.pl 
www. premium -pożyczki, pi

C z y n n e : p o n . - p t .  8 .0 0  -1 7 .0 0  

s o b o ta  8 .0 0 -1 4 .0 0

SPAW STAL
63-000 Środa Wlkp., ul. Szarych Szeregów 14

Z a tru d n i

KONTROLERA JAKOŚCI
W ym a g a n ia :
• Wykształcenie techniczne.
• Dobra znajomość rysunku technicznego.
• Doświadczenie na podobnym stanowisku.
• Mile widziane uprawnienia VT.

OPERATORA PRASY 
KRAWĘDZIOWEJ

W ym a g a n ia :
• Dobra znajomość rysunku technicznego.
• Doświadczenie na podobnym stanowisku.

O fe ru je m y :
• Najatrakcyjniejsze wynagrodzenie w regionie.
• Prywatna opiekę medyczną dla pracownika i jego rodziny.
• Pracę w otoczeniu najnowszych technologii*
• Stabilność zatrudnienia.

Informacja w siedzibie firmy lub 
pod numerem telefonu: 693 629 690 

email: praca@spawstal.pl

Firma INSTAL CHEMIK
poszukuje osobę na stanowisko:

Pracownik administracyjny 
ze znajomością j.angielskiego 

lub j.niemieckiego
Osoby za in te re sow an e  p ros im y o p rzesy łan ie  CV na adres:

biuro@rauhut.com.pl
lu b  k o n t a k t  t e le f o n i c z n y  p o d  n r  513 335 215

F irm a  In s ta l  C h e m ik  p o s z u k u je
kandydatów lub osoby 

do przyuczenia na stanowiska:

OFERUJEMY: ■ dobre warunki zatrudnienia
■ całoroczną i stabilną pracę ■ możliwość rozwoju
■ umowę o pracę w zaangażowanym zespole

Osoby zainteresowane prosimy o przesyłanie CV na adres:
biuro@rauhut.com.pl

(Prosimy w temacie maila podać nazwę stanowiska) 

lub kontakt telefoniczny pod nr 513 335 213

P R A C A  * P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  • P R A C A

AUTO 
SZYBY
SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

J j l . 607 560 682

Pleszew, ul. Podgórna 21

„B IR E X ”
F IR M A  U SŁUG O W O -HANDLO W A

z a t r u d n i :

KIEROWCÓW 
KAT. C + E  ORAZ C

Z a i n t e r e s o w a n e  o s o b y  

p r o s i m y  o  k o n t a k t  6 0 1  5 6 6  9 4 7

PRACOWNIKÓW
FIZYCZNYCH

(MĘŻCZYZNA)
p r a c a  p r z y  r o z ł a d u n k u  w a g o n ó w

W y m a g a n i a :  p r a w o  j a z d y  k a t e g o r i i  B  

Z a i n t e r e s o w a n e  o s o b y  

p r o s i m y  o  k o n t a k t  6 0 7  3 2 1  1 5 5

rSPRZEDAŻ, MONTAŻ
> OSOBOWE PCJflZP PO KLIENT:

i DOSTAWCZE

k napraw a ______________ .
odprysków Łlć l.lM K iJL lII
Pleszew, ul. Kubackiego 55

DYSPOZYTORA
(MĘŻCZYZNA)

Z a i n t e r e s o w a n e  o s o b y  

p r o s i m y  o  k o n t a k t  6 0 7  0 4 6  4 4 7

T e l. 6 6 0 - 2 5 2 - 0 9 7

Osoby zainteresowane prosimy o kontakt: 
BIREX Firma Usługowo Handlowa, 

ul. Poznańska 26, 63-200 Jarocin, w godz. 7-15

http://www.jarocinska.pl
mailto:biuro@premium-pozyczki.pl
mailto:praca@spawstal.pl
mailto:biuro@rauhut.com.pl
mailto:biuro@rauhut.com.pl
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TOMASZ FLIS
I. 3 6  (C ie lc z a )

HELENA WALCZAK
I. 9 0  (Żótków )
LUDW IK ŻAKOWSKI
I. 9 2  (C h rz a n )

EDMUND MATYSIAK
I. 8 9  (J a ro c in )

800 medalików nie wystarczyło
Z  o ka z ji w spo m n ie n ia  

N a jśw ię tsze j M a r i i  P anny 
od  C u d o w n e g o 'M e d a li
ka w  koście le św. M a rc in a  
w  J a ro c in ie  o d p ra w io n a  
zosta ła  msza św., podczas 
k tó re j pośw ięcono i rozda
no w izerunek M a tk i Bożej. 
M im o  że ksiądz proboszcz 
D a riusz  M a tu s ia k  p rzygo
to w a ł i p o b ło g o s ła w i! 800 
sz tuk , n ie  w ys ta rczy ło  ich  
d la  w szys tk ich  chę tnych . 
Ż eby n ik t n ie  w yszed ł bez 

m e d a lik a , ju ż  p o  z a k o ń 
czen iu  E u c h a ry s tii p ra ła t 
ro z d a ł do d a tko w e  100.

W  tym  ro ku  p rzypada  
185. roczn ica  ob jaw ien ia , 
k tó re  27 lis to p a d a  1830 
ro ku  w  P aryżu  m ia ła  św. 
K a ta rzyn a  L a bou re , w te 
dy now ic juszka  w  zg rom a
dzen iu  S iós tr M iło s ie rd z ia  
(szarytki). M a ry ja  pop ros i
ła  w tedy o w yb ic ie  m ed a li
ka i ob ieca ła , że wszyscy, 
k tó rzy  go będą n o s ili, d o 
stąpią w ie lk ich  łask: „Tych, 
k tó rzy  we m nie  u fa ją , w ie 
lo m a  ła s k a m i o b d a rz ę ” . 
N a  jedne j s tron ie  zna jdu je  
się w ize ru ne k  M a tk i B o 
żej z n a p isem  „O  M a ry 
jo  bez g rze ch u  p o czę ta , 
m ó d l się za n a m i, k tó rz y  
się d o  C ieb ie  uc iekam y” , 
a na d ru g ie j s tro n ie  l i te 
ra M  z w y ra s ta ją c y m  ze 
środka  krzyżem , a pon iże j 
m o n o g ra m  N a jś w ię ts z e j 
M a ry i P a n n y  o ra z  Serce 
Jezusa o toczon e  c ie rn io 
w ą ko ro n ą  i Serce M a ry i 
przeszyte m ieczem . Po raz 
p ie rw szy w y b ito  je  w  ilośc i
1.500 sz tuk  w  1832 roku . 
P oczą tkow o  nazyw ano  je  
„M e d a lik a m i N ie p o k a la 
nego  P o c z ę c ia ” . W  c ią 
gu 10 la t w  s.amym ty lko  
Paryżu w y b ito  w  różnych  
w ie lkościach ponad 60 m i
lio n ó w  je g o  egzem plarzy. 
W  ro k u  1836 a rcyb isku p  
Paryża zarządzi! kanonicz
ne zbadanie ob jaw ień  oraz 
łask, jak ie  w ie rn i o trzym a li 
za p o m o c ą  c u d o w n ye g o  
m eda lika . R a p o rt ko m is ji 
s tw ie rd z i!  w ia ry g o d n o ś ć  
tak o b jaw ień , ja k  i cudów. 
W te d y  b isku p  w yd a l o f i 

c ja ln ą  a p ro b a tę . N a zw a  
„C u d o w n y  M e d a lik "  z o 

MARIA PRZYWECKA-WRÓBEL
I. 7 8  (J a ro c in )

KAZIM IERA FLORKOWSKA
I. 8 6  (Ż e rk ó w )

ANNA KURZAWA
i. 7 5  (J a ro c in )

Proboszcz dokończy ł 
podz iękow an ia  po  tyg o d n iu

R odz inom  zm arłych  sk ładam y wyrazy współczucia
ZATR ZYM AJ SIĘ

s ta ła  za tw ie rd zo n a  przez 
S to licę  A p os to lską  w  1838 
ro ku , a pap ież L e o n  X I I I  
dekre tem  z d n ia  23 lip ca  
1894 ro ku  ze zw o lił na  co 
roczne obchodzenie święta 
O b ja w ie n ia  C u d o w n e g o  
M e d a lik a  (27 lis to p a d a ). 
G o rą c y m  je g o  p ro p a g a 
to rem  w  św iecie by l m .in . 
św. M a k s y m ilia n  M a r ia  
K o lbe . - Pewnie n iektórzy

W trakcie piątkowej uroczystości w kościele św. Marcina rozdano w sumie 
900 Cudownych Medalików

z was m a ją  ten C udow ny  
Medalik. Może na szyi, może 
w kieszeni a lbo  w  torebce. 
I  znają awers i  rewers. N a  
tym w izerunku M a ry ja  je s t 
przede wszystkim  przedsta
wiona ja k o  m atka - w  relacji 
do swego syna i  do nas. Ona 
Uczestniczy w  zm aganiach  
u trudzone j ludzkości, k tó 
re j je s t na jznam ien itszym

przedstawicielem, mocą wy
służoną przez Jezusa C h ry 
stusa. M e d a lik  nazywany  
je s t „cudownym ” . M ożna by 
zapytać, dlaczego?Ponieważ 
przez wstawiennictwo M a tk i 
B oże j d o ko n u ją  s ię  zn a k i 
i  cuda. Nieodzowne staje się, 
żebyśmy i  m y m ie li ten da r  
na sobie i  p rzy  sobie. I  że
byśmy go rozprzestrzenia li 
również wśród tych, k tó rym

je s t trudno, którzy’ n ie radzą  
sobie  w  życiu i  po trzebu ją  

^zm iany życia, nawrócenia - 
podkreś lił w  czasie kazania 
ksiądz p ra ła t D a riu sz  M a 
tu s ia k , p ro b o szcz  p a ra f ii 
św. M a rc in a  w  Ja roc in ie . 
P rzedstaw ił także świadec
tw o m atk i, k tó ra  nie mogąc 
poradzić  sobie z w ychow a
niem  syna, szukała pom ocy

we w staw ienn ictw ie  M a ry i, 
w yobrażone j na m eda liku . 
- C hcie jm y je d n a k  w  szcze
g ó ln y  sposób d z is ia j, gdy  
otrzym am y ten poświęcony 
m eda lik , p a m ię ta ć  o tym, 
że to  je s t  ty lk o  znak  i  że 
m usim y do niego dołączyć 
m o d litw ę  do  Boga p rzez  
wstawiennictwo i za pośred
n ic tw em  M a tk i N a jś w ię t
szej. Ona ja k o  m atka  nigdy

Fo
t. 

Li
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a 
S
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z

Podczas uroczystości jubileuszowo-odpustowych ksiądz Sośniak 
nie miał okazji podziękować wszystkim zaangażowanym 
w przygotowanie 50-lecia parafii

nam  niczego n ie  odm ów i, 
je ś l i  ty lko  p ro s im y  o coś, co 
je s t dobre, błogosław ione - 
m ó w ił kap łan . N a  kon iec  
m szy św. o d m ó w io n o  akt 
zaw ie rzen ia  M a tce  Bożej, 
a ksiądz M a tu s ia k  p o b ło 
g o s ła w ił liczn ie  zebranych 
w  kośc ie le  N a jśw ię tszym  
S akram entem .

(Is )

Parafia Chrystusa K ró la  w  Ja
rocinie w  ostatnią niedzielę starego 
ro ku  litu rg icznego  św ię tow ała  ju 
bileusz 50-lecia  erygow an ia  w raz 
z u roczystośc iam i odpustow ym i. 
Ponieważ w  niedzielę 22 lis topada 
ksiądz ka n o n ik  A n d rze j Sośniak 
nie m ia ł okazji przedstawić wszyst
k ich wydarzeń i podziękowań, d la
tego p o s tan o w ił w ró c ić  do  tem a
tu  w  trakc ie  rozm o w y i podczas 
kazań w yg łoszonych  w  pierw szą 
niedzie lę A dw en tu .

K a p ła n  p rz y z n a ł,  że m y ś l 
o  św ię tow an iu  z ło tego  jub ileuszu  
p a ra fii nasunęła  m u  się w  2010 
ro k u , gdy o b ch o d zo n o  80-lecie  
kośc io ła . - Przez p ię ć  la t przygo
towywaliśmy się do tego wydarze
n ia . Ileśm y  w  tym  czasie zrob ili, 
zaczynając od dróg w okó ł kościoła, 
rem ontu p le b a n ii aż p o  p rezb ite
rium , ogrzewanie, nowe nagłośnie
nie i  oświetlenie. Ludzie wspierali 
te dzieła m ateria ln ie  i  m odlitwą. Te 
wszystkie inwestycje to  są ogromne 
pieniądze, kilkaset tysięcy. N a ostat
n ią  kolędę napisałem do ludzi list, 
w  którym  podkreśliłem , że jesteśmy 
spadkobiercami poprzednich poko
leń i  m usimy przejąć depozyt wiary. 
Muszę przyznać, że nasi pa ra fian ie  
św ietn ie się sp isa li. Ż a łu ję  tylko, 

że n ie  m ia łem  o ka z ji pow iedzieć  
o tym  w  niedzielę. C hcia lem  wtedy 
podziękować grupom  i  wspólnotom  
parafia lnym , ale również naszej p o 
lic ji, na któ re j pom oc można liczyć 
m .in . w  czasie p roces ji. D z ięku 
ję  rów nież tym , k tó rzy  p a m ię ta li 
o naszym jub ileuszu  i  m im o  że nie  
m ie li okazji zrobić tego publicznie, 
przekazali na moje ręce życzenia dla  
całej wspólnoty - podkreśla ksiądz 
kanon ik  A ndrze j Sośniak. Parafia  
lic zy  obecnie 6.500 dusz. K ie d y  
powstawała, m ia ła ponad 9 tysięcy.

Przez o s ta tn ie  trz y  la ta , we 
w to rk i p a ra fia n ie  m o g li p rzy jść  
na plebanię i podz ie lić  się sw o im i 
w spom n ien iam i z począ tków  pa 

ra fii. Część w spom n ień  spisano. 
N iektóre zostały przekazane w  fo r
m ie nagrań, rów nież na taśm ach 
m a g n e to fo n o w y c h . Z d a n ie m  
duszpasterza są to  cenne ź ród ła  
historyczne. - W  naszych kronikach  

je s t zapis, że ksiądz Degórski, p ro 
boszcz p a ra f ii św. M arc ina , p ta ka ł 
i  to dosłownie, a nie  w  przenośni, 
podczas m szy św. o d p ra w io n e j 
1 sierpnia. M ówił, że najlepszą część 
p a ra fii zabra li i  że robią nową pa ra 
f ię  p rzy  kościele filia ln ym . Tydzień 
później, 8  sierpnia ksiądz Bronisław  
Jankowski odp raw ił p ierwszą mszę 
św. Początkowo m ie liśm y zorgani
zować obchody właśnie latem, ale 
ostatecznie zapadła decyzja o p o 
łączen iu  ju b ile u s z u  z odpustem  
para fia lnym . (...) N a płaszczyźnie 
dzia ła lności patriotycznej, również 
czasie stanu wojennego nasza p a 
ra fia  w iodła p ry m  - tłum aczy  p ro 
boszcz.

K s iądz  Sośn iak ubo lew a, że 
w  Koście le ka to lic k im  coraz czę
ściej lic zy  się, żeby wszystko by ło  
szybko i k ró tko . - W czasie sumy 
odpustowej chcialem  naw iązać do 
kazania biskupa i  powiedzieć o tym, 
o czym tak  p iękn ie  p isa ! śtv. Paweł: 
„św ią tyn ią  Bożą wy jesteście”. Jeśli 
n ie  będzie w ierzących, a ko śc ió ł 
będzie zam knięty d la  ludzi, to na 
wet n a jp iękn ie j wyzłocony będzie 
ty lko  w ięzieniem  d la  E uch a rys tii 
- p o d sum o w a ł ksiądz Sośniak. - 
Nasuwają m i się też słowa Papieża 
Jana Pawła I I ,  k tó ry  przed wylotem  
z Polski w  199 T ro k u  pow iedzia ł: 
„Bogu dziękujcie, ducha nie gaście”. 
Człowiek, k tó ry  p o tra fi dziękować, 
wie dlaczego to ro b i i  co m a czynić 
dalej. D z is ia j różnego rodzaju libe- 
ra lizm y w oła ją : m y was poprow a
dzimy, my m am y m ądrość i  metodę 
na życie. Jeś li n ie  pó jd z ie  się za 
Chrystusem, k tó ry  pow iedzia ł: „Ja  

jestem  drogą, p raw dą  i życiem ”, to 
zgasi się ducha.

(Is)

OFERTA CENY USŁUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

w w w .je z ie rs k is c .p l
DYŻUR

CAŁODOBOWY

601-869-111

ODESZLI 00 NAS... NAJIANSZA 
KOMPLEKSOWA 
oferta u s tu c  
CMENTARNO- 

POGRZEBOWYCH

JUZ W OFERCIE 
POMNIKI

JAN MARCINIAK
J a r o c in ,  u l.  M o n iu s z k i  lO a  

t e l .  ( 6 2 )  7 4 7 - 1 8 - 2 0  

c z y n n e  o d  8 . 0 0  d o  1 7 . 0 0  

c a ł o d o b o w o  t e l .  6 0 4 - 2 4 2 - 4 8 9

OFERUJEMY NISKIE CENY

GODNĄ I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

C Z Ł O N E K  PO LSKIEJ IZ B Y  POGRZEBOW EJ

6 3 -2 0 0  J a ro c in , u l. S zp ita ln a  4  

B iu ro  obsług i k lie n ta  czynne od 8.00 do 17.00 
te ł. ko n ^0 0 /6 6 0 -9 4 8 ffia ło d d b o w v i§ 0 9 /3 2 (S

KOMPLEKSOW E
U S Ł U G I
P O G R Z E B O W E

NAJTAŃSZE USŁUGI POGRZ

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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OKNOBUD
O K N A  I D R Z W I PCV profil 
A LU P LA S T  5 -  i 6 -ko m o ro w e
- d rzw i ze w n ę trzn e , bram y garażow e
- ro le ty  zew . a lum iniow e i wew. tkan inow e
- ża lu z je  p ionow e i poziom e
- m o sk itie ry , p arapety

W ITA S ZY C ZK I 3 6 a  
te l. (6 2 )  7 4 0 - 1 9 - 2 2 ,  5 0 6 / 5 8 5 - 7 5 1

MONTAŻ. POMIAR. TRANSPORT - GRATIS!

S E R D E C Z N IE  Z A P R A S Z A  

N A  IM P R E Z ?

W  D N IU  O SO BY N IE P E Ł N O S P R A W N E J

„ B O  J A  T A Ń C Z Y Ć  C H C ę ”

W RYTMIE COUNTRY
K T Ó R A  O D B Ę D Z IE  S I?  D N IA

3 grudnia 2015 r. 
o godz. 9.30 -10.00

w JO K  JAROCIN
P L A C  F E S T IW A L U  M U Z Y K I  R O C K O W E J 1

ZA K ŁA D
KAM IENIAR SK I

Z . T o m c z a k
N o w e  M ia s to  n . W a r ta  

u l. Ś rem ska 5 

te l.  (6 1 )  2 8 7 -4 4 -6 1
te l.  k o m . 6 0 1 /7 8 7 - 6 2 0

oferuje:
■  p ł y t y  g r a n i t o w e  

z  c a łe g o  ś w ia t a

■  n a g r o b k i  ( g r a n i t ,  l a s t r ik o )

■  p a r a p e t y ,  s c h o d y ,  b la t y ,  

p ł y t k i

■  l i t e r n i c t w o

■  t a b l i c e  n a g r o b k o w e

■  e l e m e n t y  g r a n i t o w e  

w g  w ła s n e g o  p r o je k t u

Gwarantujemy wysoka jakość i niskie ceny

W p ro g ra m ie  m . in." 
p o k az y  ta n e c z n e  

w w y k o n an iu  osób 
n iep e łn o s p raw n y chn iep ełn o s p raw n y ch

W STĘP W O LN Y  
Z A P R A S Z A M Y

B IU R O  R E K L A M Y
Jarocin, ul. K asprzaka 1a 
te l. (62) 7 4 7 -4 7 -4 7  
A rtu r A ntczak
508/318-922
A n g e lika  W ło d arczyk
509/082-772

DEKA BIURO HANDLOWE: ul. Dąbrowskiego 16,63-200 Jarocin 
tel. (62) 505-25-60, fdeka@tlen.pl. www.deka-jarocin.pl

R A T Y , P R O M O C J E  

B E Z P Ł A T N Y ,  

P O M IA R

NAJWYŻSZA K L A S A  A
n ZNAJDŹ NASH! FUH DEKA OGRODZENIA. BRAMY. OKNA. DRZWI

sa lo n  k o s m e ty c z n y

"Szykowna"
Jarocin al. Niepodległości 17/6 
tel.: 791 561 766

W  oferc ie  m .in .:

PIELĘGNACJA DŁONI I STÓP 
STYLIZACJA PAZNOKCI 
PIELĘGNACJA TWARZY

M anicure  h yb ryd o w y  je d y n ie  4 0 z ł !

K U P O N  R A B A T O W Y :

-2 0 % !
‘ ofwtawazra do 11.12.2015

na manicure 
i pedicure hybrydowy

zn a jd z ie sz  nas 
na fa c e b o o k u !

w w w ia c e b o o k .c o m
/s z y k o w n a .n a ils

http://www.jarocinska.pl
mailto:fdeka@tlen.pl
http://www.deka-jarocin.pl
wwwiacebook.com
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D R EW N O
JAROCIN

w w w .d r e w n o ja r o c i n .p l

D R E W N O
OPAŁOWE
- dębowe
- sosnowe (Z DOWOZEM)
NAJNIŻSZE CENY!!!

Jarocin, ul. Ceglana 1
te l. 60 8  40 5  2 5 6 ,6 0 8  73 0  89 5

WIELKA
PROMOCJA

R O L K A  P A P Y  

z a  m n ie j  n iż

5 0  zt
zg rze w a ln a  -V 60  S 30
ro lka 10 m2 ju ż  od 4 4 ,  ,oo
m o d y fik o w a n a  SB S  
C O M B O  P V 250 S 52
ro lka 5 m 2 ty lko  4 9 , 0 0

trad ycy jn a  W /400  .
ro lka  15 m 2 ty lko  4 6 , 0 0

M asa do izo lac ji d ach ó w  
D Y S P E R B E X
w iade rko  20 kg 3 9 , 0 0
S P R A W D Ź INNE PR O M O C JE

IZ O LA C JA  -  JA R O C IN  S .A .
S K LE P  F IR M O W Y 

J a ro c in , u l. P ozn a ń ska  24 
te l. 062 747-04-71

F irm a H and low o  U sługow a 

Ż a lu z je  - K a le ty SPAW STAL

ZALUZJE, 
MOSKITIERY,
MARKIZY,
PLISY,
VERTICALE,
MATY BAMBUSOWE

www.facebook.com/fhumados

^ 5

Biuro Handlowe 
ul. Wrocławska 34

(wejście przez bramę “Sezamu") 
63-200 Jarocin

6 2  5 0 5  3 1  3 1
r 5  w ww .m ados.com .pl

m ados@ m ados.com .p l

N ajn iższe  OENY  
R ó żne  w ym iary  

D o g o d n e  RATY  
T ran sp o rt i m o n taż  
GRATIS ca ły  K R A J

G A R A Ż E  B la s z a n e
B R A M Y  G a r a ż o w e

K O J C E  d la  P s ó w

w w w .konsta l-garaze .p l 
61-812-54-69 62-586-07-83 63-278-62-25 509-574-644 
65-619-34-15 65-526-20-87 68-419-03-39 509-058-388

PŁOTY
BRAMY
KOTŁY

PUPH
STAL WŁAZ

JAROCIN
al. Niepodległości 30 

(plac GS) 
WILKOWYJA

Tel. 503/670-611

63-000 Środa Wlkp. 
ul. Szarych Szeregów 14

Zatrudni

S P A W A C Z Y
w  m e to d z ie  M A G  1 3 5

Wymagania:
•  Pracowitość i sumienność.
• Znajomość rysunku technicznego.
• Doświadczenie w spawaniu konstrukcji.

Oferujemy:
• Najatrakcyjniejsze wynagrodzenie w regionie.
• Prywatną opiekę medyczną dla pracownika 

i jego rodziny.
• Pracę w otoczeniu najnowszych technologii.
• Stabilność zatrudnienia.

Informacja w siedzibie firmy lub 
pod numerem telefonu: 693 629 690 

email: praca@spawstal.pl

Piotr i Paweł

Firma „P iotr i Paweł" z siedzibą w Poznaniu poszukuje kandydatów/kandydatek na stanowiska:

M agazynier
Miejsce: Gądki, Koninko gm. Kórnik k. Poznania

Oferujem y: zatrudnienie na umowę o pracę w peinym wymiarze godzin lub możliwość podjęcia 
pracy na zlecenie (status studenta), rozwój zawodowy i możliwość awansów i w iele innych korzyści

Swoją aplikację możesz złożyć poprzez stronę: www.kariera.piotripawel.pl
Telefon kontaktow y: 500 185199

Dołącz do nas!

5 GRUDNIA - OFICJALNE OTWARCIE

STACJI KONTROLI
POJAZDÓW
O O k res o w e  p rzeg ląd y  rejestracyjne:
- samochody osobowe i dostawcze do 3,5T
- motocykle i motorowery
- ciągniki rolnicze do 3,5T

O P ierw sze rejestracje:
- pojazdów sprowadzonych z zagranicy

O D o d a tk o w e  badania techniczne:
- pojazdów z instalacją gazową
- pojazdów uczestniczących w kolizji 

lub wypadku drogowym
- pojazdów, którym policja zatrzymała 

dowód rejestracyjny
- pojazdów przeznaczonych do nauki jazdy
- pojazdów uprzywilejowanych
- taksówek
DO KAŻDEGO 

PRZEGLĄDU GRATIS

Chcesz być powiadamiany 
o zbliżającym się przeglądzie?
Z o s ta w  n a m  s w o je  d a n e , a  m y  

z  w y p r z e d z e n ie m  p o in fo r m u je m y  C ię .

Z A D Z W O Ń :  t e l .  5 7 1  3 2 3  6 2 3

z

J a r o c in

u l.  S o l id a r n o ś c i  1 9

(os. Konstytucji)

t e l .  5 7 1  3 2 3  6 2 3

Czynne:
Pn.-Pt. 8:00 - 20:00 
Sob. 8:00 -14:00

Ś 8 L

http://www.jarocinska.pl
http://www.drewnojarocin.pl
http://www.facebook.com/fhumados
http://www.mados.com.pl
mailto:mados@mados.com.pl
http://www.konstal-garaze.pl
mailto:praca@spawstal.pl
http://www.kariera.piotripawel.pl
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T R A W I N S K I

SPRZEDAŻ
c ie lą t  m ię s n y c h  i HF

świadectwo 
zdrowia 

faktura VAT 

SKUP MACIOR, KNURÓW I BYDŁA

DANPOL
Z D Z IE C H O W A

KUPUJEMY
m a c io ry  i k n u ry

O d b ió r  z  g o s p o d a r s t w a  

P ł a t n o ś ć  g o t ó w k ą  

lu b  s z y b k i  p r z e l e w

tel. 608 439 125 
609 218 648

M O Ż L IW O Ś Ć  K R E D Y T O W A N IA

SPRZEDAŻ CIELĄT 
RAS MIĘSNYCH I HF

GOTÓWKA! 1508 223 035 601450 997

Fśkup bydła
i MACIOR I ŚWIŃ

g o tó w k a  o d b ió r  24 h

6 0 7 1 0 1  1 1 9 ,6 0 3  031 640

■■SEnKSHMMI

Piotr rek
S K U P  Z W IE R Z Ą T  R Z E Ź N Y C H

• TUCZNIKÓW • MACIOR • KNURÓW 

SPRZEDAŻ WARCHLAKÓW

U S Ł U G O W E
MIESZANIE PASZ

• Z  o  -  "

P O G O R Z E LA

tel. 509 543 661

Ubojnia
Skup bydła 

rzeźnego
K onkurency jne  ceny 

G otów ka
Zapraszamy do W spółpracy 

Teł. 6 6 3  7 0 2  2 3 8

S P R Z E D A M  

B Y C Z K I, J A Ł Ó W K I 
H F  i ras  m ię s n y c h  

T e l. 5 0 8  2 2 3  0 3 5

D W D r G R A H S

Tel. 880  2 0 3 1 8 9

SPRZEDAM
JAŁÓWKI

HODOWLANE
WYSOKOCIELNE HF 

te l. 661 2 36  756

KUPIĘ BYDŁO
I BYDŁO
POZAKLASOWE

TELEFON:

6 0 9 4 4 8 7 1 8

P R Z E D S IĘ B IO R S T W OIS”99

SKUPUJE JAŁOWICE 
HODOWLANE 
I UŻYTKOWE

od 7 miesiąca cielności

ZG ŁO SZENIA: 6 5 / 5 7 - 3 8 - 6 3 1 ,  6 5 / 5 7 - 2 7 - 3 3 6 ,  

p o n . - p t .  8 M- 1 6 10

S K U P  M A C IO R , 
K N U R Ó W  

I T U C Z N IK Ó W

Przelew 3 dni

tel. 691 744 453 
(65) 572-29*54

DOBRA CENA

Gotówka lub przelew

te l .  6 6 4  4 9 9  6 8 3

co zapewnia KRUS c e n y  ż y w c a
n o w o c z e s n e  m a s z y n y  o p ła c a ln a  hodow la  

p r z y j a z n e  p o d a t k i  c e n y  w a r z y w  i o w o c ó w
j a k  p o z y s k a ć  u n i j n e  ś r o d k i

w i e s c i r o t n i c z e . p l

redakcja@wiescirolnicze.pi
reklama@wiescirolnicze.pl

http://www.jarocinska.pl
wiescirotnicze.pl
mailto:redakcja@wiescirolnicze.pi
mailto:reklama@wiescirolnicze.pl
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D ołącz do n as!

TFP Sp. z  o.o. p r o d u c e n t  t e k tu r y  fa lis te j i o p a k o w a ń  p o s z u k u je  
k a n d y d a ta /k a n d y d a tk i  n a  s ta n o w isk o :

P racow nik  D ziału  Produkcji

Wymagania:
w ykształcenie m in. zawodowe,
dyspozycyjność,
um iejętności pracy w  zespole i zaangażowanie, 
gotowość do pracy w  system ie 3-zm ianow ym . 
Oferujemy:
um ow ę o pracę,
atrakcyjne wynagrodzenie,
stabilne zatrudnien ie w  firm ie o ugruntow anej
pozycji n a  rynku,
możliwości rozwoju zawodowego.

Aplikacje w raz z CV z dopiskiem:
"Praca w  Dziale Produkcji" 
prosim y wysyłać na adres mailowy: 

praca_prod@tfp.com.pl

lub n a  adres:

TFP Sp. z o.o. Dział Kadr 
Dziećmierowo 
ul. Katowicka 26 
62-035 Kórnik

Telefony ko n tak to w e:
(61) 8972 447 K ierow nik  D ziału  K adr 

(61) 8972 406 K ierow n ik  P rodukcji

Świadczenia i dodatki dla pracowników:
k arta  M ultisport dla Pracownika
dofinansow ana przez zakład pracy,
możliwość zakupu k a rty  M ultisport
dla osoby towarzyszącej lub dziecka,
bogaty pakiet świadczeń z Zakładowego
Funduszu Świadczeń Socjalnych:
możliwość uzyskania korzystnie
oprocentowanej pożyczki n a  cele
m ieszkaniowe,
zapew niam y bezpłatny transport
pracowników z 3 kierunków.

T rasy au tobusów :
D o ls k  -  Ś re m  -  K ó r n ik

K ó r n ik  - Ś r e m  -  D o ls k

M i ło s ła w  -  M ią s k o w o  -  Ś ro d a  -  K ó r n ik

K ó r n ik  -  Ś ro d a  -  M ią s k o w o  M i ło s ła w

J a ro c in  -  Ż e rk ó w  -  K lę k a  -  N o w e  M ia s to  -  Ś ro d a  W lk p .  -  K ó r n ik  

K ó r n ik  -  Ś ro d a  W lk p .  -  N o w e  M ia s to  -  K lę k a  -  Ż e r k ó w  -  J a ro c in

M o ż l iw o ś ć  u r u c h o m ie n ia  in n y c h  

p o łą c z e ń  a u to b u s o w y c h  w  z a le ż n o ś c i 

o d  p o t r z e b  p r a c o w n ik ó w . w ysoka  jakość 
te k tu ry  fa listej 
i  opakowańo

Prosim y o dop isan ie k lauzuli: W yrażam  zgodę n a  p rze tw arzan ie  m oich danych  osobow ych zaw artych  w  mojej ofercie p racy dla potrzeb 
n iezbędnych do realizacji procesu rek ru tac ji (zgodnie z U staw ą z d n ia  29.08.1997 r. o O chronie Danych Osobowych; te k s t jedno lity  z dn ia 
26.06.2014 r„ Dz. U. z 2014 r., poz. 1182). Jednocześnie ośw iadczam , że zo s ta łem /a m  po in fo rm o w an y /a  o dobrow olności podan ia  danych 
osobow ych oraz praw ie dostępu  do treści sw oich danych i ich popraw iania.

PRODUCENT
( 6 5 )  5 3 7 - 8 1 - 2 0 ,  ( 6 1 )  6 1 0 - 1 3 - 3 9 , 5 0 9 - 0 3 8 - 4 2 6

GARAŻE BLASZANE 
* WZMOCNIONE 

BRAMY GARAŻOWE 
KOJCE DLA PSÓW

DOW ÓZ. M O N TA Ż GRATIS!

X -’

OKNOSTYL
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C. 

P roducen t ok ien PVC

a lu p la s t
T C rlu jJ
A jL1  wrnn

Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
:.i okna, d rzw i Szybki termin realizacji zamówienia!!!
8  ro le ty, m o sk itie ry  63^ 2Qpjaskj u/ Gostyńska , 1 (placGS)

bram y, pa rape ty  teł. (65) 572 08 30

■  d rzw i w ew . i zew. kom. 603803866, 691 709405

G R I L L  B A R  G Ó R S K I  W  K O T L I N I E
ZA PRA SZA NA zs /?)

Zapraszamy również 
na Sylwestra 2016!

prowadzi

LECH KRYCHOWSKI
cena od osoby: 80 zł

1 2  g r u d n i a  Z s o b o t a

gra zespół CENTRUM 
Informacje i rezerwacje pod nrte l:

6 0 6  3 7 0  0 8 9  i 5 0 0  1 1 4 1 3 5

N ow o pow sta jąca  
restauracja  w  Ja roc in ie  

oraz is tn ie jąca  w  Książu 
Wlkp.

za tru d n i

KUCHARZY 
I KELNERÓW

Kontakt:
tek: 502 552 592

•W A R U N K I PŁATNOŚCI DO  U Z G O D N IE N IA -

F ir m a  P r o d u k c y j n o - H a n d lo w a  „PAULA"

Zaktad Produkcyjny w  Parzewie 

Parzew 14, 6 3 -22 0  Kotlin

Z a tr u d n i  m y  o s o b ę  d o  p r a c y  n a  s t a n o w i s k o :

SPECJALISTA 
DS. WDROŻEŃ

OFERUJEMY:

•  zatrudnienie na pełen e ta t

•  m ożliwość rozwoju oraz podnoszenia kw a lifikacji f  

zawodowych

•  niezbędne narzędzia pracy

WYMAGANIA:

•  wykształcenie wyższe -  technologia żywienia 

człowieka

•  znajomość zagadnień i procedur dotyczących 

zarządzenia system am i jakości

•  m ile w idziane doświadczenie w  pracy na podobnym 

stanow isku

•  znajomość j.angielskiego w  stopniu 

kom unikatywnym

•  książeczka sanepidu

Zain teresow ane osoby prosim y o przesianie 

bądź dostarczenie  lis tu  motywacyjnego, CV 

pod adres:

FPH  „PA U LA " S p .  i  o . o .  S p .  k. 

P a r c e w  1 4 , 6 3 - 2 2 0  K o tlin  

lu b  e - m a i l :  m a r i o l a .w e g n e r @ p a u l a . c o n i .p l  

t e k  ( 6 2 )  7 4 0 5 9  5 5

http://www.jarocinska.pl
mailto:praca_prod@tfp.com.pl
mailto:mariola.wegner@paula.coni.pl
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► PODNOSZENIE CIĘŻARÓW

s

Wszyscy
z rekordam i

N a jm ło d s i c iężarow cy, u czn iow ie  p ie rw szych  klas 
Zespołu Szkól Przyrodniczo-B iznesowych, by li g łów nym i 
bohateram i Turnieju N iepodległościowego w  Podnoszeniu 
Ciężarów, k tó ry  w  ubiegłym  tygodn iu  odby ł się wTarcach. 
W szyscy p o p ra w ili swoje rekordy życiowe.

S w oją  fo rm ę  przed Pucharem  Polski M asters spraw 
d z ili także weterani: zaczynający swą przygodę z ciężaram i 
w  tej ka tegorii - Paweł Lew andow sk i ( I  g rupa  w iekow a) 
oraz A nd rze j B o rk iew icz, k tó ry  ty lko  do  końca tego roku  
sta rtu je  w  V I I  g rup ie  (od  począ tku  2016 roku  przejdzie 
do  V I I I  g rupy).

W  zawodach bra ła  również M agdalena M azurkiew icz, 
k tó ra  n iedaw no  zaję ła czw arte m iejsce w śród  ju n io re k  
w  M is trzo s tw a ch  P o lsk i Z rzeszenia L Z S . - Udane starty  
Magdy w  ostatnim  okresie sprawiły, że otrzymała powołanie  
na zgrupowanie kadry jun io re k  do Cetniewa - m ów i Andrze j 
B orkiew icz.

(fa f)
Uczniowie klas pierwszych Zespołu Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach 
uczestnicy Turnieju Niepodległościowego w Podnoszeniu Ciężarów

ka t. 62  kg  

ka t. 69  kg  

ka t. 77 kg  

ka t. 105 kg 

ka t. + 1 0 5  kg

•  J u n io rk i: 

ka t. 58 kg 

ka t. 69 kg  

ka t. + 7 5  kg

•  Ju n io rzy : 

ka t. 77 kg

WYNIKI TURNIEJU NIEPODLEGŁOŚCI
W PODNOSZENIU CIĘŻARÓW: V r

•  J u n io rk i m łod sze : I I

ka t. 53 kg  1. Weronika K ow alew ska - 5 3  kg (22 k g +  31 kg) .1 s 
ka t. 58 kg  1. Klaudia W achowiak -  50 kg (23 kg +  27 kg)

ką t. 63 kg  1. Melania D o m in ia k - 5 3  kg (24 kg +  29 kg) k

k a t. 69 kg  1. Dajana M ic h a la k - 63 k g (29 kg +  3 4 kg) c

k a t. 75 kg  1. Klaudia M arczak -  56 kg (24 kg +  32 kg) j.

k a t . + 7 5  kg  1. Karina Wielgosz -  65 kg (28 kg +  37 kg) r

■ J u n io r z y  m ło d s i :

1. Kevin. Kucharzak - 1 0 7  kg (47 kg +  60 kg)

1. Norbert Andrzejewski -1 1 4  kg (50 kg +  64 kg) 

1. Dorian Szenfeld - 1 0 2  kg (47 kg +  55 kg)

1. M icha ł Zegar -1 3 3  kg (59 kg +  74  kg)

1. M icha! K rajew ski - 1 1 6  kg (50 kg +  66 kg)

1. Magdalena Mazurkiewicz -1 2 3  kg (53 kg +  70 kg) 

1. Anna Pawłowska -  90 kg (40 kg +  50  kg)

1. Anna Beszterda - 1 0 4  kg (47 kg +  57 kg)

1. Bartosz Rzanny - 1 6 5  kg (75 kg +  90 kg)

•  W e te ran i:

I g ru p a  w ie ko w a

ka t. 62 kg  1. Paweł Lewandowski - 1 6 5  kg (70 kg +  95  kg) 

V II g ru p a  w ie ko w a

ka t. 69 k g  1. Andrzej Borkiew icz - 1 2 4  kg (61 kg +  63 kg)

r
c

F
z
t

Sławomir Gruchała, prezes Olimpii 
Strzyżewko wraz z Magdaleną 
Skrzeczyńską reprezentującą ministra 
sportu

M a ła
miejscowość, 
wielki klub

„Ś w ię to  s p o rtu ”  zorgan izow ane na 

„o rliku ”  w  Rusku przez O lim pię Strzyżewko 
zdobyło  drugą nagrodę w  O gólnopo lskim  
Konkursie Krajowego Zrzeszenia LZS  oraz 
M in is terstw a Sportu  i Turystyki na In ic jo 
wanie Powszechnej Aktywności Fizycznej 
w  Środowisku W iejskim .

D o  fina łu konkursu zakwalifikowanych 
zostało 36 projektów z całej Polski (z blisko 
stu zg łoszonych). U roczysta  gala p o łą 
czona z wręczeniem nagród odbyła się na 
Stadionie N arodow ym  w  Warszawie. W a
cław H urko  - zastępca przewodniczącego 
RG Krajowego Zrzeszenia LZS  podczas 
ogłaszania w erdyktu  pow iedzia ł - S/rzy- 
żewko. Taka m ała miejscowość, a tak i wielki 
klub, k tó ry może poszczycić się taką bogatą 
działalnością.

- Kom isja konkursowa oceniała wiele 
aspektów. Z  jedne j strony część sportową, 
a z drugiej organizacyjną. „Święto sportu”  

, to  impreza można powiedzieć - d la  każdego 
coś dobrego. Turniej p i łk i nożnej, tu rn ie j 
siatkówki, festyn rekreacyjno-sportowy czy 
rozgrywki dzieci. W  części organizacyjnej 
oceniano zaangażowanie finansowe samo
rządów, sponsorów współpracę z innym i in 
stytucjami i  stowarzyszeniami oraz promocję. 
Przygotowaliśmy szczegółową dokumentację, 
któ ra  składała się z kilkudziesięciu stron. 
Powiem nieskromnie, że spodziewałem się 
miejsca w  pierwszej dziesiątce, ale miejsce 
na podium  to ju ż  m ila  niespodzianka. Cieszę 
się, że zapisaliśmy się na elzetesowskiej mapie 
Polski, to dla naszego klubu największy sukces 
w h istorii - pow iedział S ław om ir Gruchała,
prezes O lim p ii Strzyżewko.

Projekt „Św ięto sportu”  wcześniej oka

zał się najlepszy na etapie wojewódzkim .
(faf)

► TENIS STOŁOWY

D w a  m edale K o m o rza n k i
Z  d w o m a  m ed a la m i w ró c i

li z I I  G ra n d  P rix  P o łu d n io w e j 
W ie lk o p o ls k i w  Ten is ie  S to ło 
w ym  z a w o d n ic y  K o m o rz a n k i 
Kom orze. Jakub Szymański zdo 
b y ł srebrny, a Paweł Idz iaszek 
b rą zo w y  krążek.

W  za w o d a ch  ro ze g ra n ych  
w  G o lu c h o w ie  s ta r to w a li z a 

w o d n ic y  w  dw óch  ka tegoriach  
w ie ko w ych  - żacy  (rocz . 2005 
i m ło d s i)  i kadec i (rocz . 2002 
i m ło d s i) . - Zaprezentowaliśm y  
się z d ob re j strony. Zdoby liśm y  
dw a m edale  w  ka te go rii żaków. 
Tuż za podium , na czwartym m iej
scu wśród żaczek sklasyfikowana  
zosta ła  M agda lena  Podlewska,

a p ią ta  była Z o fia  Ławnicka. Suk
ces tym większy, że nasi na jm łodsi 
zawodnicy m ierzy li się z rok  i  dwa 
la ta  starszym i ryw a la m i - m ów i 
A n d rz e j Z ia ja , o p ie ku n  te n is i
s tó w  z K o m o rza .

W  k a te g o r i i  k a d e tó w  re 
p rezen tan tom  K o m o rz a n k i nie 
u d a ło  za ją ć  c z o ło w y c h  lo k a t.

- W  te j ka tego rii nasi zawodnicy  
m usie li ryw a lizow ać z p rzec iw n i
ka m i o k ilka  la t starszymi, dlatego 
o czołowe m iejsca było niezwykle 
trudno. Zebra liśm y je d n a k  cenne 
doświadczenie, co pozwoli się roz
w ija ć  i  zaprocentuję  w  kolejnych  
zawodach - d o d a ł Z ia ja .

(fa f)
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Kadra UKS
Komorzanka
Komorze

Ż a c y :

P a w e ł Id z ia s z e k , 

J a k u b  S z y m a ń s k i,  

B a r to s z  S k ib a ,

Z o f ia  Ł a w n ic k a ,  

M a g d a le n a  P o d le w s k a

K a d e c i:

E ry k  S u c h o rs k i,  

Ł u k a s z  N ie m ie r

T re n e r :

A n d rz e j Z ia ja

W zawodach w Gołuchowie wystartowało siedmioro reprezentantów Komorzanki Komorze

S p o t k a n ie  z  m is t r z e m

I

£
Podczas spotkania z Maciejem Paterskim uczniowie z „trójki" mieli okazję sprawdzić 
ile waży wyczynowy rower

M acie j Paterski, jeden z najlepszych ko larzy w  Pol
sce, k tó ry  n iedaw no p rzed łuży ł kon tra k t z zaw odow ą 
grupą C C C  Sprandi Polkowice, był gościem w  Zespole 
Szkół n r 3 w  Jarocin ie .

- Pan M aciej bez wahania odpowiedział na zaprosze
nie i  wykorzystując wolny czas pomiędzy zgrupowaniami, 
będąc w  rodzinnym  Jarocin ie, spo tka ł się z uczn iam i 
naszej szkoły - m ów i D a riu sz  K o rn o b is , nauczycie l 
w ychow an ia  fizycznego z ZS n r 3, w sp ó ło rg a n iza to r 
spotkania.

Paterski d ługo  opow iada ł i odpow iada ł na pytania 
dotyczące m .in . sprzętu, a tm osfe ry  w  zespole, liczby 
przejechanych k ilom etrów , zarobkach, odw iedzonych 
m iejscach na świecie. Zaprezentow a ł swój row er tre
n ingowy. - Dzieci mogły sprawdzić m .in. czysąw stan ie  
podnieść ten row er je d n ą  ręką. Trudno było zakończyć 
spotkanie. Bardzo wiele osób clic ia lo  autograf, wiele także 
rob iło  sobie „se lfie ”  z  kolarzem  - re lac jonu je  D ariusz 
K o rnob is , k tó ry  p ro w a d z ił spotkan ie  w raz D aw idem  
Kuderczakiem  - uczn iem  „ t ró jk i” , rów nież u p ra w ia 
ją cym  ko la rstw o.

(fa f)

http://www.jarocinska.pl
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Chciatem tą  rozmową podsumować świetną 
rundę Jaroty, ale po tym  co wydarzyło się na 
walnym zebraniu muszę zacząć od pytania o tę 
sytuację. Jest pan zaskoczony tym , co się stało?

Tak, ponieważ jeszcze dzień przed walnym  
nic na to  nie wskazywało. Tak naprawdę, dopiero 
przed samym wejściem na zebranie dowiedziałem 
się, że zarząd poda się do dymisji.

W ydaw ać by się mogło, że przy takim  w yni
ku sportowym klub powinien kwitnąć. A tu, jak  
co pół roku, przychodzi „bum ”. M a pan może 
jakiś pomysł, żeby ta chora sytuacja się wciąż  
nie powtarzała?

Przede wszystkim klub potrzebuje stabilności 
finansowej i myślę, że bez niej taka sytuacja może 
się niestety powtarzać. Pół roku temu powiedzia
łem, że chciałbym, żeby tak ju ż  nigdy w  Jarocie 
nie było, natom iast dziś znów m am y „pow tórkę” . 
M am  nadzieję, że wyjdziemy z tego obronną ręką, 
silniejsi niż przed tą sytuacją.

Być może jest tak, że Jarocina po prostu nie 
stać na III ligę?

Wszyscy o tym  wiedzą, że mamy jeden z naj
niższych budżetów w I I I  lidze. W iadomo, apetyty 
rosną i każdy chcialby awansować do 11 lig i, a ja  
jako trener chyba najbardziej ze wszystkich o tym 
marzę i pragnę, natomiast realia są takie, że w  Jaro
cinie jest fajny klim at, są świetni ludzie, natom iast 
pieniędzy zawsze brakowało i dopóki nie będzie 
zabezpieczenia finansowego, to  przypuszczam, że 
tak niestety będzie się działo w  kolejnych latach.

Klub liczy przede wszystkim na pieniądze 
z miasta. Czy to oznacza, że nie ma tu firm , 
mniejszych sponsorów, którzy mogliby i chcie- 
liby się zaangażować w  pomoc, w  finansowanie 
klubu?

Władze klubu na walnym zebraniu zwróciły się 
właśnie do tych firm , które m ogłyby ewentualnie 
wspomóc klub, tak więc chodzi nie tylko o pomoc 
ze strony miasta. Uważam, że przy niewielkiej, ale 
stałej pomocy kilkunastu, kilkudziesięciu firm  da
łoby się stworzyć stabilny budżet, który pozwoliłby 
unikać takich sytuacji w  przyszłości.

Jak rozumiem, nie chodzi o znalezienie jed 
nego sponsora, który da jednorazowo pół miliona, 
tylko wielu mniejszych,.którzy zadeklarują wpłaty 
- powiedzmy pięćset, tysiąc złotych miesięcznie.

Tak. Dwudziestu takich sponsorów po tysiąc 
złotych dałoby 240 tys. rocznie, czyli prawie połowę 
tegorocznego budżetu klubu. To wydaje się takie pro
ste, wręcz banalne, ale tych dwudziestu sponsorów 
na razie nie ma. Jesienny wynik, gra z pasją oraz 
świetna atmosfera pokazuje, że warto z nami być, 
przychodzić na mecze, ale także wspierać finansowo.

Przejdźm y do aspektu sportowego. Kiedy 
rozmawialiśmy przed rozpoczęciem rozgrywek 
na pytanie, czy Jarota utrzyma się w  III lidze od
powiedział pan, że to wróżenie z  fusów. Czy dziś 
niożemy już być pewni gry w  przyszłym sezonie 
w zreformowanej III lidze? A może liczy pan na 
awans do II ligi?

Jesienny przykład Lecha Poznań w  ekstraklasie 
Pokazał, że w  piłce nożnej naprawdę nie ma nic pew
nego i jeśli nie będziemy uważni i skoncentrowani, 
to każdego może spotkać taki lós. Wierzę, że stać 
naszą drużynę nie tylko na to, żeby się utrzymać 
w lidze, ale również, żeby znaleźć się na podium 
na koniec rozgrywek.

Jeżeli będzie taka szansa, Jarota będzie grała 
o awans?

Oczywiście...
Nawet wiedząc, że klubu nie będzie na ten 

awans stać?
Piłkarzy i trenera interesuje mecz i zwycięstwo 

w każdym spotkaniu. Walka zawsze o pełną pulę 
bez względu na sprawy pozaboiskowe.

Panie Januszu - czuje się pan cudotwórcą? 
37 punktów zdobytych przez zespół, który jeszcze 
kilka dni przed rozpoczęciem sezonu praktycznie 
nie istniał, m iał grać w okręgówce. Chyba nawet 
najwięksi optymiści nie spodziewali się, że Jarota 
w takim stylu zakończy rok na pierwszym miejscu 
'y tabeli.

Przed rundą założyłem, że zdobędzicmy 28-32 
Punkty. Wierzyłem, że tyle zdołamy ugrać...

...to i tak  bardzo optymistycznie podchodził 
Pan do rozgrywek.

Wierzę w  swoją pracę, wierzę w  swój zespól. 
M im o że mieliśmy ogromne problemy - czasem jede
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nastu zawodników plus naszych jun iorów  na ławce, 
którzy wtedy jeszcze nie byli w  pełni gotow i do gry 
na tym  poziomie. Znam tę ligę, znam zawodników, 
trenerów. Wiem, kogo na co stać i wiedziałem, że 
dzięki dobrej organizacji gry, przygotowaniu moto- 
tycznemu, stworzeniu dobrej atmosfery w  zespole 
i wysokim umiejętnościom indywidualnym moich 
zawodników uda się osiągnąć taki wynik. Stąd mój 
optymizm.

Wspomniał pan o dobrej atmosferze w  zespo
le. Być może ta świetna atmosfera w  drużynie 
wynika z tego, że jest w  niej bardzo mało ludzi. 
Mniej osób, mniej konfliktów. Łatwiej tę mniejszą 
grupę było scementować?

Myślę, że podczas mojego poprzedniego pobytu 
w  Jarocinie atmosfera również była bardzo dobra. 
Zgadzam się, że dobra atmosfera była jednym  
z czynników tak dobrego wyniku na jesień.

Jak się buduje atmosferę w  zespole. Co jest 
jej podstawą?

Przede wszystkim  szczerość trenera. N iefa- 
woryzowanie żadnego zawodnika. Uważam też, 
że z każdym należy rozmawiać, tłumaczyć p iłka
rzom, dlaczego postępuję w  ten, czy inny sposób. 
Staram się tłumaczyć, dlaczego dziś trenujemy 
ciężko, a ju tro  będzie zdecydowanie lżej fizycznie, 
ale trzeba wiele więcej myśleć podczas ćwiczeń czy 
gry. Atmosferę buduje również wynik i  oczywiście 
sami zawodnicy, którzy tworzą szatnię.

Myślę, że bardzo w ażną rzeczą w  Jarocie 
jest to, że zespół w  większości tw orzą „tubyl
cy”. To, że piłkarze są „nasi” też na pewno 
buduje atmosferę. Nie ma „armii zaciężnej”, 
która przyjeżdża na trzy, cztery miesiące 
by zarobić pieniądze, a potem jedzie na 
drugi koniec Polski. Trzon drużyny tworzą 
jarociniacy. No, poza trenerem ...

Jest to  związane przede wszystkim 
z finansami. Pewnie gdyby budżet był 
Ogromny, apetyty wielkie, to  piłkarze 
z Polski też by się pojawiali. N a to 
m iast ja  zawsze dbam w  swoim 
zespole, żeby zawodnik pasował do 
drużyny nie tylko umiejętnościa
mi. ale również mentalnie i cha
rakterologicznie. U tożsamiał się 
z drużyną i z tym  miastem.

A pan czuje się już jaroci- 
niakiem?

Jak dostanę...
...honorowe obywatelstwo?
Jak wywalczę coś z Jarotą to  

być może zapuszczę tu korzenie.
Czy to jest najlepsza runda w  pań

skiej karierze trenerskiej?
M ó j poprzedni pobyt w  Jarocinie to  nie była 

pełna runda - pow iedzm y dwie trzecie rundy. 
W tedy szliśmy w  równie dobrym  tempie. W  dzie
w ięciu meczach zdobyliśm y 20 punktów. Teraz 
20 punktów  m ieliśmy już  po ośmiu spotkaniach. 
W  Białce Tatrzańskiej, gdzie byłem  przez rok, 
z zespołu, k tó ry był w  ogonie udało się stworzyć 
dobrą drużynę czwartoligową. Tak naprawdę ta 
runda jes t najlepsza, jeś li chodzi o punkty, ale 
porównywalna z tą pierwszą w  Jarocie. M am  na
dzieję, że wiosna będzie równie dobra. M am y tylko 
czternaście spotkań, więc 37 punktów  pewnie nie 
poprawimy, ale 30-32 punkty na wiosnę powinny 
zapewnić m istrzostwo. 13 punktów  utrzymanie.

To ile punktów Jarota zdobędzie na wiosnę?
To jest ja k  wróżenie z fusów (śmiech).
Najlepszy mecz w  rundzie jesiennej?*
Było kilka takich spotkań. Mecz u nas z Lechem 

Poznań, w  k tó iym  zagraliśmy wręcz perfekcyjnie 
w  obronie. Bardzo dobrze zorganizowana drużyna 
z Poznania nie potrafiła sobie stworzyć praktycznie 
ani jednej sytuacji. Bardzo dobry mecz, zupełnie 
inny niż z Lechem, zagraliśmy z U n ią  Swarzędz. 
To był pokaz futbolu, jak i ostatnio zaprezentowała 
Barcelona Realowi (śmiech). Spotkanie z Pelikanem 
N iechanowo było  rów nie dobre. W yróżniłbym  
jeszcze pierwszą połowę meczu z Centrą. Nasza 
totalna dominacja, zabrakło tylko jeszcze jednej, 
dwóch bramek, by dobić przeciwnika (Jarota po 
45 m inutach prowadziła  2:0, w  drugiej połowie 
pozwoliła  dojść do głosu ekipie z Ostrowa. Mecz 
zakończył się wygraną ja rociniaków  2:1 - przyp. 
red.).

Czyli szukając najgorszego spotkania, to
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paradoksalnie druga połowa meczu z Centrą? 
Czy może jednak jedyna porażka w  lidze w Kle
czewie?

Słabszy mecz przytrafił nam się w  Izbicy Kujaw
skiej, ale też nie w  całym spotkaniu. Pozwoliliśmy 
ostatniej drużynie w  tabeli zdobyć dwie bramki, 
a przecież mamy najlepszą obronę w  lidze. N a j
ważniejsze, że wygraliśmy ten mecz...

Dzięki „napastnikowi” Piotrowi Garbarkowi, 
który zdobył gola na 3 :2  w  doliczonym czasie 
gry.

Tak, fantastyczna bramka, k tó rą  w arto  p o 
dziwiać. A le dwie bram ki, które tam strac iliśm y- 
to  zdecydowanie za dużo, ja k  na zespół, k tó ry  
w  szesnastu meczach stracił tylko dziewięć bramek.

Czyli nie jest panu żal i nie ocenia pan źle 
porażki w  Kleczewie?
Żal oczywiście jest. Bo gdyby nie ta porażka byliby

śmy jedyną niepokonaną drużyną w  Polsce (w roz
grywkach do 111 lig i - przyp. red.). A  takpozóstaje 
nam dzierżyć wraz z O lim pią Elbląg m iano zespołu 
bez porażki aż do siódmego listopada.

Zim ą najprawdopodobniej z  Jaroty odejdą 
Mateusz Filipowiak i M ikołaj M arciniak, którzy 
są wypożyczeni z W arty i zapewne poznański 
klub, chcąc osłabić najgroźniejszego przeciwnika 
będzie chciał, żeby wrócili do Poznania.

M iko ła j M arcinak nie wróci do Warty, bo ma 
z nam i umowę na rok i nie ma w  niej jakiejkolwiek 
klauzuli o tym, że może wcześniej w rócić do Po
znania. Przy odrobinie szczęścia M iko ła j będzie 
także naszym zawodnikiem po sezonie, bo zagwa
rantowaliśmy sobie wykupienie tego zawodnika za 
niewielkie pieniądze.

A Mateusz Filipowiak?
Warta chce oczywiście wygrać ligę, ale oni patrzą 

na Mateusza długofalowo. Chcieliby, żeby przede 
wszystkim rozw ija ł się, b ron ił regularnie, a gdyby 
wrócił do Warty, to  czekałoby go najprawdopodob
niej siedzenie na ławce.

Ale wtedy Jarota nie będzie miała dobrego, 
bramkarza..
Myślę, że Warta nie posunie się do czegoś takiego. 
W idziałem, że jakiś dziennikarz w  wywiadzie za
sugerował takie rozwiązanie, ale trener Bekas nic 
takiego nie powiedział, więc myślę, że Warta nie 
zrobi takiego kroku, jest wystarczająco mocna, by 
wygrać tę ligę i bez takich zagrywek.

Mimo, jak zawsze, niepewnej sytuacji w  klu
bie, ma pan pewnie plan przygotowań?

Oczywiście. D o  treningów wrócimy 11 stycznia. 
Chciałbym, żebyśmy mieli obóz dochodzeniowy na 
naszych obiektach w  drugim tygodniu naszej pracy, 
a pod koniec lutego wyjechali na kilkudniowy obóz, 
by dopracować przede wszystkim taktycznie zespól* 
oraz zintegrować się. Jeśli m am y walczyć o coś 
więcej to  potrzeba nam takiego wyjazdu oraz m i
nim um  dwóch-trzech nowych piłkarzy na wysokim 
poziomie i utrzymanie reszty naszych zawodników, 
a także szczęścia, by na wiosnę każdy był zdrowy 
i przygotowany na 100%.

Czy ktoś odejdzie z Jaroty?
M am  nadzieję, że nie. Kadra i tak jest już bardzo 

wąska.
A ma pan piłkarzy na oku, którzy mogliby się 

w  Jarocinie pojawić?
Piłkarzy na oku mam kilku. Dostałem nawet ostat
nio parę telefonów od zawodników, którzy są za
interesowani grą u nas. W idzą atmosferę, wynik, 
możliwość gry o najwyższe cele...

Ale nie wiedzieli, że nie ma zarządu...
Teraz ju ż  wiedzą, bo pojaw iła się taka in fo r

macja. M am  jednak nadzieję, że sytuacja bardzo 
szybko się wyjaśni, w  przeciągu dwóch, trzech 
tygodni. Będzie wiadomo, jakie są finanse klubu...

Janusz Niedźwiedź jest optym istą... A le...
Trener zawsze m usi być optym istą . Nawet 

w  najgorszych czasach. Wszyscy razem czekamy 
na decyzje. Najgorszą krzywdą dla nas wszystkich 
będzie, jeżeli znów taka sytuacja będzie trwała do 
lutego. Nie można teraz zepsuć tak udanego startu. 
W  przygotowaniach trzeba będzie znowu kom bi
nować, a tak w  poważnej piłce nie może być. Raz. 
wyszliśmy z takich opresji.

Drugi raz, bo za trenera Wesołowskiego zim ą  
ubiegłego roku też tak było. Zespół zaczął treno
wać bardzo późno i zaliczył bardzo dobrą rundę... 
Nie można liczyć, że tak będzie zawsze.
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• • • WOKÓŁ BOISKA

► Piąty trener 
w KKS-ie Kalisz

S ła w o m ir  S u c h o m s k i z o s ta ł  n o 

w y m  t r e n e ro m  K K S -u  K a lis z .  To 

ju ż  p ią ty  s z k o le n io w ie c  k a lis k ie g o  

z e s p o łu  w  t y m  s e z o n ie . R u n d ę  

je s ie n n ą  ro z p o c z ą ł K rz y s z to f P a w 

la k , k tó re g o  p o d  k o n ie c  s ie rp n ia  

z a s t ą p i ł  A n d r z e j  P a s z k ie w ic z .  

N ie c a łe  d w a  m ie s ią c e  p ó ź n ie j  

r o z w ią z a n o  u m o w ę  z  k o n t r o w e r 

s y jn y m  tre n e re m .  P ó ź n ie j k ró tk o  

t r e n in g i  i d r u ż y n ę  w  m e c z u  ze  

S ta r te m  W a r lu b ie  p r o w a d z ił  M a r 
c in  Ż ó łte k , a  d o  p ro to k o łu  w p is a n y  

b y ł  D a m ia n  O s t r y c h a ls k i,  k tó r y  

o s ta te c z n ie  p r o w a d z i ł  K K S  d o  

k o ń c a  ru n d y .

S u c h o m s k i p o d c z a s  k a r ie r y  p i ł 

k a rs k ie j w s tę p o w a ł m . in .  w  O l im -  

v  p ii  P o zn a ń , L e c h ii G d a ń s k , G K S -ie

B e łc h a tó w , W id z e w ie  Ł ó d ź , D y s 

k o b o l i  G r o d z is k  W ie lk o p o ls k i  

i L e c h u  P o z n a ń . W  e k s tra k la s ie  

ro z e g ra ł p o n a d  2 5 0  s p o tk a ń , z d o 

b y w a ją c  6 4  b r a m k i .

J a k o  t r e n e r  p r a c o w a ł  w  C h o jn i-  

c z a n c e  C h o jn ic e  (a w a n s  d o  II l ig i) ,  

L e c h u  R y p in  (a w a n s  d o  II l ig i) ,  

F o g o  L u b o ń  i S p a rc ie  B ro d n ic a ,  

k tó rą  u t r z y m a ł w  z e s z ły m  s e z o n ie  

w i l l  l id z e . A s y s te n te m  S u c h o m -  

s k ie g o  b ę d z ie  O s t r y c h a ls k i.

Piłkarz Jaroty 
trenerem Kujawianki

N o w y m  t r e n e r e m  K u ja w ia n k i

Iz b ic a  K u ja w s k a  z o s ta ł  M a r c in

W o ź n ia k .  Z a s tą p i ł  n a  t y m  s ta 

n o w is k u  A r k a d iu s z a  D u b c z a k a ,  

k tó r y  p o  o s ta tn im  s p o tk a n iu  ze  

S ta r te m  W a r lu b ie  p o ż e g n a ł s ię  

z  z e s p o łe m .

- Marcin Wożniak będzie szko
leniowcem Kujawianki przynaj
mniej do końca sezonu. Zarząd 
k lubu postaw it przed nowym

( trenerem  poprawę wyników  
w rundzie wiosennej i  budowa
nie zespołu z myślą o IV lidze
- p o w ie d z ia ł  p re z e s  k lu b u ,  W ło 

d z im ie r z  W a lc z a k .  

T r z y d z ie s t o d w u le t n i  W o ź n ia k  

o s ta tn io  p r o w a d z ił  c z w a r to l ig o w y  
L K S  Ś le s in , a  w c z e ś n ie j p r a c o w a ł 

w  S K P  S łu p c a .  W  2 0 1 3  ro k u  

z o s ta ł  a s y s te n te m  tr e n e ra  r e p re 

z e n ta c ji  P o ls k i k o b ie t. J a k o  p iłk a rz  

w y s tę p o w a ł m . in .  w  J a ra c ie  J a ro 

c in  ( w  s e z o n ie  2 0 0 5 / 0 6 ) ,  a  ta k ż e  

w  A lu m in iu m  K o n in , O l im p i i  K o ło , 

S o k o le  K le c z e w  i S K P  S łu p c a .

► Na początek z Lechem
P ie r w s z a  w io s e n n a  k o le jk a  II I  

l ig i  z o s ta n ie  ro z e g ra n a  1 2  i 1 3  

m a r c a .  J a ro ta  z a g ra  w  n ie j  w e  

W r o n k a c h  z  re z e rw a m i p o z n a ń 

s k ie g o  L e c h a . N a  w ła s n y m  b o is k u  

p o d o p ie c z n i J a n u s z a  N ie d ź w ie 

d z ia  p o  ra z  p ie rw s z y  z a p re z e n tu ją  

s ię  1 9  m a rc a  w  s p o tk a n iu  z  E la n ą  

T o ru ń . R o z g ry w k i l ig o w e  z a k o ń c z ą  

s ię  4  c z e rw c a .
(fa f)

O G Ł O S Z E N I A

JEetniewicu
ITHWRJTfłlBPł̂ fewśtoKówwikD. ij l .  P ow stjnców  W lkp. 1 

(biurowiec nowej fabryki mebb)

MAT. BUDOWLANE
KOSTKA BRUKOWA
PROMOCYJNE CENY!

OPAL KLINKIER

łkom. 600600-199
Mfc I. !!■■■ ' ■ I ■■■■ I II I

Prezes Jaroty prosi o pomoc

Zarząd Jaroty podał się do dymisji. Siedzą od lewej: Marek Marzyński (wiceprezes), Marek Ściślak (prezes), Paweł Dziadkowiec (wiceprezes), Marek Sobczak 
(sekretarz)

C a ły  zarząd  J a ro ty  p o d a ł się d o  d y m is ji na 
N a d z w y c z a jn y m  W a ln ym  Z e b ra n iu  C z ło n k ó w  
S tow arzyszen ia  JKS J a ro ta  Ja ro c in . P ow odem  
d ym is ji je s t b ra k  p ien iędzy gw aran tu jących  dalszą 
działa lność klubu. - Proszę biznes ja roc ińsk i o pomoc. 
Jeżeli nam  n ie  pomożecie, to  tego k lubu  nie będzie 
- m ó w ił w  d ram a tycznym  p rzem ó w ie n iu  M a re k  
Ściślak, prezes Jaroty. W alne zosta ło  przerwane. 

K o le jn a  ods łona  zebran ia  - 7 g rudn ia .
C z łonkow ie  stow arzyszenia zastanaw ia li się, 

ja k i je s t cel zw o ływ an ia  nadzw yczajnego zebran ia  
bez s ta tu tow ych  pow odów . W  ku lua ra ch  ż a rto 
w ano, że w  porządek ob rad  p rzedstaw iony w  za
proszen iu  w k ra d ła  się „ lite ró w k a ” . - W  punkcie  6. 
zam iast „Wystąpienie prezesa JKS Jaro ta  ”, pow inno  
być „U stąp ien ie  prezesa”  - szeptano z uśm iechem .

„C z a rn y  h u m o r”  zna laz ł swoje potw ierdzenie. 
O kaza ło  się, że z w ystąp ien iem  M a rk a  Ściślaka - 

prezesa k lu b u , łączy się jego  dym is ja , po łączona  
z rezygnacją całego zarządu. - M iesiąc dyskutowa
liśmy, zastanawialiśmy się i  doszliśmy do wniosku, że 
m usim y pod jąć taką decyzję - tłu m a czy ł ustępu jący 

prezes.
- P iłkarze  poka za li charakter, os iągnęli rewe

lacyjny wynik. M y ja k o  zarząd stara liśm y się temu 
sprostać. Sukcesu n ie  byłoby bez sponsorów, którzy  
w spierali nas od samego początku. Są n im i: Urząd  
M iasta  Jarocin, Jarocin Sport, f irm a  Dommar, ZGO,

JFPK, Matysiak, PHUGlazer, PP H U Jam iks, P T H U  
H ydro-M arko  oraz B ank Spółdzielczy w Jarocinie. 
Chciałbym podziękować panu Pawłowi Dziadkowcowi 
(wiceprezesowi Jaro ty - przyp. red.) z a  zorganizowa
nie pieniędzy od sponsorów na kwotę około 150 tys. 
złotych oraz panu  M arkow i Marzyńskiemu  (rów nież 
wiceprezes k lu b u  - przyp. red.) na kwotę ponad 50  
tys. złotych. Łącznie nasz budżet w  tym roku  wynosił 
około 589 tys. złotych, z tego sponsorzy p rzyn ieśli do 
klubu  270 tys. z ł - dz iękow a ł prezes Jaroty.

A b y  utrzym ać p łynność finansow ą i zagwaran
tow ać s tab ilny  budżet na ko le jny  rok, k lu b  p o trze 
bu je  o ko ło  20 tys. zł. m iesięcznie w ięcej. - Finanse 
są bezlitosne. M usim y regulować różne zobowiązania, 
ZUS, Urząd Skarbowy. Ja, ja k o  prezes nie dopuszczę 
do zadłużenia klubu. Jest nam  niezm iernie przykro, 
że muszę stawiać sprawy w  ta k i sposób. Gdyby udało  
się znaleźć k ilkanaście f irm  z Jarocina, które by daty 
p o  tysiąc złotych miesięcznie, to rob i się z tego około  
20  tys. D o  tego dochodzą pieniądze, które m y orga
nizujemy. p lus to  co otrzym ujemy dzięki uprzejmości 
miasta i rob i się z tego naprawdę fajny, stabilny budżet, 
z któ rym  można prow adzić mocny zespół w  I I I  lidze. 
Sam i państwo wiedzą, że w  Jarocin ie  m usi być I I I  
liga. Tu nie może być TV lig i czy okręgówki - m ó w ił 
w  d ram atycznym  w ystąp ien iu  Ściślak.

-Jeże li zn ikn ie  p iłka , to  co zostanie w  Jarocinie. 
Nie będzie klubu, nie będzie szkolenia dzieci, zostaną

tylko komercyjne szkółki. Zobaczcie, ilu  m am y chło
paków  z Jarocina w  pierwszym składzie. I lu  młodych 
ludzi stąd g ra  wJarocie. Z róbm y to d la  nich. Przykre 

je s t to, że my dziś zam iast się cieszyć, zam iast pokle
pywać się p o  plecach m usim y spotykać się w  takie j 
atmosferze - kon tynu o w a ł prezes k lubu .

W iadom o , że koszt u trzym an ia  d rużyny w  zre
fo rm ow ane j I I I  lidze  w zrośnie. - Nowa trzecia liga  
będzie ligą mocną i na pewno droższą. Dojdą wyjazdy, 
hotele, wyżywienie. M usim y  w  ja k iś  sposób zm usić  
ja ro c iń s k i biznes do tego, żeby zaczął uczestniczyć 
w  tym klubie. M y jesteśmy  w  stanie pociągnąć to do 
pewnej fo rm y  finansow ej. Powyżej tego nie jesteśmy  
ju ż  w  stanie n ic  zrobić. W  im ien iu  całego zarządu, 
trenera, p iłka rzy  proszę, naprawdę proszę, żeby ktoś 
dopom ógł nam  w  prowadzeniu tego klubu. M y  sam i 
tego nie uciągniemy. proszę zróbmy wspólnie coś fa j
nego d la  tego m iasta. M am y prob lem  finansowy, ale 
nie je s t to problem , którego nie da się rozwiązać. N ie  
brakuje clużo. Jako prezes nie mogę je d n a k  pozwolić  
na to, że co m iesiąc będzie się odkładało  p o  15, 20  
tys. z ł niezapłaconych rachunków. Sam dołożyłem  
do k lubu  50 tys. z własnych pieniędzy. Jeżeli m iasto  
n ie  je s t nam  w  stan ie  ba rdz ie j pom óc, to  proszę  
biznes ja ro c iń s k i o pomoc. Jeżeli n ie pomogą, to ja  
naprawdę n ie  widzę tego da le j - zakończy ł M arek  
Ściślak.

(fa f)

► TAEKWONDO WTF

M edalowy debiut w  Halle
Sześć m edali (jeden z ło ty  i pięć 

brązowych) zdoby ły  reprezentantki 
B ia łych  T yg rysów  P W iK  Ja ro c in  
podczas M iędzyna rodow ego  T u r
n ie ju  Sachsen-A nhalt C u p  w  n ie 
m ie c k im  H a lle . N a  n a jw yższym  
s to p n iu  p o d iu m  stanęła Z uzanna 
Kaczm arek.

W  H a lle  w ys ta rto w a ło  ponad 
350 za w o d n ic z e k  i z a w o d n ik ó w  
z p ię c iu  p a ń s tw : C zech , D a n ii,  
Iz rae la , P o lsk i i N iem iec. Po raz 
p ie rw szy  w  tych  zaw odach  ( tu r 
nie j rank ingow y N iem ieckie j U n ii 
T ae kw o n d o ) w z ię ły  u d z ia ł B ia łe  
Tygrysy (jedyna ekipa z Po lski).

N a jlep ie j z podop iecznych  J ó 
ze fin y  N ow a czyk -W ró b e l sp isa ła  
się ju n io rk a  - Zuzanna Kaczm arek, 
k tó ra  zdoby ła  z lo ty  m edal. - Zuz- 
ka  Kaczm arek, po  k ilk u  słabszych 
sta rtach  spowodowanych k ło p o ta 
m i zdrowotnym i, zbudowała bardzo 
dobrą fo rm ę  i  w  H alle  wygrała trzy  
pojedynki, w  tym dwa przez nokaut 
techniczny. W  fina le  m oja podopiecz
na spotkała się z niezwykle groźną  
i  n iew ygodną  ry w a lk ą  z B e r lin a  
i  m im o  początkowo niekorzystnego 
w yn iku  p o tra fiła  odwrócić losy w a lk i 
i  zwyciężyć jednym  punktem  - re la 
c jonu je  trenerka B ia łych  Tygrysów.

Brązow e m edale zdoby ły : W e
ron ika  K a ik  ( ju n io r), M a rtyn a  S ta
sik, A lic ja  Końszczyńska, N a ta lia  
W osiek i K a ta rzyna  P ó łro ln icza k  
(wszystkie kade tk i). W  N iem czech 
w y s ta r to w a ły  ró w n ie ż  Z u z a n n a  
Bam brow icz i A lic ja  K ow ańdy (obie 
kade tk i), k tó re  ostatecznie up laso  (fa f)

Zuzanna Kaczmarek (w środku z pucharem) zdobyła złoty medal na zawodach w Halle. Poza tym 
reprezentantki Białych Tygrysów wywalczyły pięć brązowych krążków

w a ły  się na p ią tych  m iejscach.
- Pozostałe m oje  zaw odn iczk i

tym  razem  n ie  zaprezentowały j a 
k ie jś  superform y, a le z pewnością  
zebrały, niezwykle ważne w  ich dalszej 
karierze, doświadczenie m iędzyna
rodowe, a zarazem u tw ie rdz iły  się 
w przekonaniu, że mogą spokojnie,

ja k  równy z równym, walczyć z czo
łow ym i zaw odniczkam i z Niem iec, 
czy też Czech. Teraz przygotowujemy 
się do ostatniego  w  tym roku  startu  
w  Pucharze Polski, w  połowie grudnia  
w  Olsztynie - podsum ow ała  Józefina 
N ow aczyk-W róbe l.

http://www.jarocinska.pl

